


OBRTNIKI, KMETOVALCI IN OSTALI 
VABIMO VAS NA RAZPRODAJO NEKORANTNE ROBE

ELEKTROELEMENT d.d. izlake

- Plastične cisterne z ogrodjem prostornina lm3 - primerne za kurilno olje in ostale n.derivate
- Rabljeni stroji (štacne, vrtalni stroji, rezalke)
- Elektromotorji od 10 - 30 KW
- Pločevine raznih debelin HVT, Cu, Ms in Al
- Trakovi v kolobarjih - HVT, Cu, Ms in Al
- Priključne omarice več tipov (kovinske in plastične)
- Porcelanski izdelki (brusne prizme, cevi
- Lak žica fi 0,45, fi 0,10
- Žice Ms in Cu
- Drobno orodje (navoji svedri)
- Kompresorji večji
- Plastika mleta (poliamid, po listi rol)
- Vijačna roba (standardna)
- Delno uporabna embalaža (lepenka)

CENE ZELO UGODNE!

i Informacije vsak delovni dan od 8 do 12 ure po telefonu 0601 74112 inf. 250 ,
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• UVODNIK •
V prednovoletnih dneh ljudje 

gledajo na svet ponavadi bolj z 
rožnatimi očali. Običajno končamo 
pogovore kar s tistim: "Saj po 
novem letu boljše bo". Upati res ni 
greh. Dobro voljo je prinesel že 
Miklavž, sedaj se bodo dobrosrčni 
strički kar menjavali na vratih. 
Denarnice pa se bodo tanjšale.

Sicer pa - saj po novem letu boljše 
bo.
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razvoj gospodarstva sta pred leti narekovala gradno 
novega Sredstva so zbirali tudi iz samop^peri^ veru
je zgradba denar dobesedno pozirala, nedokončan dom je

VSS-StSjTffSii
letu 1994, kt naj bi znašala 25 milijonov tolarjev 
Investitor, Zdravstveni dom Radeče, si zeli, da bi dela 
cimprej stekla, potrebno bo poiskati še dodaten denar na 
republiki in v občini. dnja pa bo etapna. Krajani s?

dXd?to™,lil^nSvih nrostodh fT'da tiodo to nasu v novih prostonn.__________________ RIC

Na mladih svat stoji.
Blanka Tomae in Maša Čašak iz Kotredeža to to vesta.

NASLOVNICA: AD Uroš Klemen FOTO: Branko Klančar
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' Pregled priredite« ob božičnih in 
. novoletnih praznikih (prosimo

I/ prireditelje, da nas o njih 
cimpr cj ob v ustijo).

::: \
Pogovor s pisateljem 

> Vinkom THnkausom.Vinkom Trinkausom
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V ogledalu: Eva Kovič

Župani o volitvah 

Kam za Silvestrovo?

Krajevne vesti 

Pisma bralcev

Hrastniški zdravniki odhajajo

Mirko Kaplja o Litiji

Vražji Neno

Krvavice

Snovvboard

Hyundai v Zasavju

Pot v rodne Trbovlje

Boj nedolžnosti z grehom

Nagradna križanka



KOLEDAR
DOGAJANJ

30. novembra - Torek in seja zagorskega izvršnega sveta. 
Člani izvejo, da brezposelnost v občini še vedno narašča. Septembra 
je bilo brez dela že 1078 ljudi.

30. novembra - Bolj je razveseljiva vest o praznovanju 
novega leta oziroma Veselega decembra v Zagorju. Mesto bodo 
okrasili, pripravili nekaj zabav in koncertov, kot vsako leto pa bo 
najmlajše tudi tokrat obiskal dedek Mraz. Slovo bo vzel natančno 
30. decembra.

1. decembra - Časopisje naprvih straneh nosi neprijetno vest 
za Trboveljčane: nekatere opozicijske stranke v državnem zboru 
tudi za to občino zahtevajo parlamentarno preiskavo. V Trbovljah 
imajo glede tega menda povsem čisto vest.

1. decembra - Hrastniška Združena lista nima sreče z javno 
tribuno na temo energetike. Gost z države, Boris Sovič, na njej 
namreč ne pove nič takega, kar zbrano poslušalstvo (predstavniki 
občinskih vodstev, "energetskih firm" in novinarji) ne bi ž.c"vsaj 
dvakrat slišali: to pa je, da bo zapiral rudnike, ne bo pa saniral 
(najverjetneje) TET.

2. decembra - V Hrastniku sc jezijo na pepročasno 
napredovanje del za Savo. Na kraju rimskega najdbišča naj hi 
stala bencinska črpalka in tehnična baza Avto-molo zveze 
Slovenije. Bosta Petrol in AMZS čakala? In ali bosta plačala 
nadaljnje raziskave?

3. decembra - V trboveljski Strojegradnji so se odločili, da se 
bodo greli iz svoje toplotne postaje. Ogrevanje iz toplarne je zanje 
predrago. Na JKP obljubljajo, da se zato cene za ostale porabnike 
ne bodo povišale.

3. decembra - Po sklepu Generalne skupščine OZN 
Mednarodni dan invalidov. Počastijo ga tudi v Zasavju s srečanjem 
v zagorskem DD. Zagorsko Društvo invalidov šteje že 820 
članov.

4. decembra - Svoj 90. "rojstni dan" lega dne proslavi 
trboveljska Delavska godba. Za koncert v DD kart nekaj dni pred 
nastopom ni več mogoče dohiti. Lahko pa oboževalci kupijo 
kaseto z njihovo glasbo.

Polona Malovrh

ujaq3joo v
EVA 
KOVIČ
Ljudemje lahko za domači kraj 

kaj malo mar ali pa z njim živijo, 
ga čutijo in razvijajo. Da dogodki 
in življenje ne gre v pozabo, j ih je 
treba zabeležiti in popisati. Takšno 
delo opravlja v Jevnici Eva Kovič. 
O delu krajanačrtno zbira podatke 

že od leta 1960. Zanimajo tudi zgodovina domačij, šole, 
železniške postaje in drugih objektov, zato je preživela 
veliko ur v Arhivu Slovenije, kjer je zbrala vse o Jevnici 
in njenih zaselkih. Jevnica sc uradno tako imenuje šele po 
II. svetovni vojni, prej je bila Jelnica, čeprav sta bili šola 
in železniška postaja že prej zapisani po novo.

Eva Kovič je domačinka, rodila sc je leta 1930, v 
domačem kraju ni živela ves čas. Kot učiteljicaje morala 
službo sprejeti tam, kamor sojo poslali. Ko sojo pred 11. 
leti upokojili, je vedela, da ji bodo otroci, s katerimi je 
delala vse življenje, manjkali. Mislila je na dramski 
krožek. Leta 1980 so v Jevnici ustanovili Gasilsko dmštvo, 
Evinega moža pa prosili, da prevzame delo s pionirji. Mož 
je krožek vodil pol leta, Eva mu je pomagala. Leta 1983 
so ustanovili še Pionirsko društvo mladih gasilcev, med 
mentorji je tudi Eva. "Imamo dve skupini mladih gasilcev, 
vadim najmlajše. Vsako drugo leto smo šli na republiško 
tekmovanje, leta 1990 smo bili v Novi Gorici prvi." Otroci 
radi hodijo h krožku, veliko sc naučijo. Eva jih nagradi 
tako, da j ih pelje v Ljubljano na ogled gledališke predstave. 
Eva je nižja gasilska častnica.

Še eno dolžnost opravlja v kraju. Že petnajst let sc ob 
smrti krajanov poslovi od pokojnikov na grobu. Po smrti 
smo vsi enaki, v Jevnici namenijo poslovilne besede vsem, 
revnim in bogatim. Eva Kovič že osem let izposoja knjige 
v potujoči knjižnici. Če je le mogoče, otrokom in odraslim 
priskrbi knjige, ki jih želijo. Prinese jih tudi do doma. 
Sedaj ima štiriletnega bralca Miho, ki kar sam prikoraka 
v knjižnico po knjige zase. Aktivna je tudi v jevniškem 
KUD in KO ZB. Ob vprašanju, če si ni naložila preveč 
dela, pravi, da ne, le včasih traja dalj časa, da vse dokonča.

Joži Konjar
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V zasavskih krajih so letos zelo dobro pripravili 
Miklavževanja. V Zagorju so Miklavževanje priredili pred 
muzejem, v Hrastniku pri pivnici Domex, v Šmarjeti je bil 
organizator miklavževanja Društvo Slavka Avsenika, v
Čemšeniku pa je pripravil obdaritev otrok Aktiv vaških 
žena. Seveda so obisk Miklavža pričakali tudi v Trbovljah in 
Litiji. Fotografija pa je nastala na vlaku, kjer so 
miklavževanje za otroke pripravili slovenski železničarji.

Foto: J.T.

Župani o 
volitvah

Med zasavskimi župani smo naredili 
kratko anketo o odločitvi Državnega 
sveta, ki je pustil odprte različnih 
možnostih glede dinamike in načina 
uveljavitve reforme komunalnega 
sistema v državi.

Franc Majnardi: Z odločitvijo DZ 
nisem najbolj zadovoljen, saj s 
kvalitativnega vidika prinaša samo 
zmedo. Pričakovali smo stabilno 
lokalno samoupravo, strokovne 
odločitve, dobili smo politični 
kompromis. Naša občina naj bi aprila 
izvedla volitve po novi zakonodaji. Še 
vedno ne poznamo odgovorov na 
kij učna vprašanj a. Odločanje o državni 
upravi je prenešeno na junij 1994. Ni 
dovolj elementov za odgovorno 
odločanje.

Matjaž Švagan: Odločitev DZ je 
mešanica političnih interesov. Naš 
predlog je enak predlogu stroke: aprila 
naj bi izvedli volitve v obstoječe 
skupščine. Po novi zakonodaji bi imeli 
dve leti časa. da zgrad i mo novo lokal no 
samoupravo. Do aprila ni mogoče 
kakovostno pripraviti referenduma o 
morebitni novi občini Izlake, saj je 
treba narediti delitvene bilance, 
pogledati skupna vlaganja, rešiti sedanji 
dolg občine Zagorje... Zdaj se lahko 
odloča le emotivno in skladno s 
političnimi interesi.

Leopold Grošelj: Tovrstna

odločitev DZ je kompromis političnih 
dogovarjanj. Veliko je še nejasnosti, 
bolje bi bilo z volitvami počakati do 
konca leta 1994, prej pa speljati lokal no 
samoupravo. Moralo bi biti prehodno 
obdobje, v katerem bi pridobili novo 
družbeno ureditev, da bi jo ljudje 
razumeli. Potem pa vse skupaj sprejeti 
v paketu.

Mirko Kaplja: To so kompromisi, 
ki niso najboljša rešite v. Pri teh zadevah 
ne gre preveč hiteti, saj drži pravilo: hiti 
počasi. Ves zakon o lokalni samoupravi 
bi morali sprejemati v paketu, ne pa 
tako. kot da gre za neko vrsto 
centralizacije. Glede volitve bo treba 
Še kaj narediti, da ne bi prišlo do 
anahronizmov. Imamo novo ustavo, 
nov sistem, v skupščinah pa še vedno 
sat rega, s trodomno skupščino, starim 
predsedstvom.

RTH enovit
Hrastnik -ZLSDjcpripravilajavno 

tribuno o slovenski energetski politiki. 
Gost večera je bil državni sekretar 
Boris Sovič. Povedal je. da domačega 
premoga razen v trboveljski in 
šoštanjski Termoelektrarni ter v 
ljubljanski toplarni Slovenija ne bo 
potrebovala. To pomeni, da bo državi 
v bodoče zadoščalo pet milijonov ton 
premoga (milijon rjavega iz dveh 
zasavskih premogovnikov in štiri 
milijone lignita) letno. Večino 
zasavskega bo morala veijctno prevzeti 
TET, ki ji napovedujejo vsega skupaj

Denar bo
O zagorskih občinskih obveznicah je bilo že precej napisanega. 

Zadnji čas tudi o tem, da občina po vsej verjetnosti ne bo mogla takoj 
zagotoviti po zapadlosti kuponov za leto 1994 ves potreben denar za 
izplačila imetnikom obveznic. Brez zadreg bodo lahko vnovčili zapadli 
kupon vsi, ki sojih kupili v Ljubljanski banki, banki Zasavje. Ob nakupu 
so bančni uslužbenci izdali še potrdilo; na njem je poleg drugih 
podatkov vpisana številka obveznice, njena vrednost in drugo. Potrdilo 
je banka sestavila v dveh izvodih; enega za svojo dokumentacijo, 
drugega za kupca obveznice. Po 1. januarju bo za kupon obveznice 
v vrednosti 500 nemških mark kupec prejel 138 mark v tolarski 
protivrednosti (83,34 za glavnico ir, 35 obresti).

Ob sestavi osnutka občinskega proračuna za leto 1994 bodo v 
Zagorju morali upoštevati tudi zapadla izplačila vseh prodanih obveznic. 
Gre za precejšen znesek, ki ga skorajda ni mogoče zagotoviti v tem 
finančnem dokumentu, ne da bi s tem ogrozili vse druge potrebe 
proračunskih porabnikov. Občinsko vodstvo hkrati zelo dobro ve, da 
se plačilu teh obveznosti ne bo mogoče izogniti, zato poskuša najti 
znosen izhod iz tega položaja.

M.V.

še 12 let "življenja". V zvezi z njo 
skoraj z gotovostjo trdijo, dadenarjaza 
sanacijo ne bo. Da hi zaradi tega 
kakorkoli spreminjali ekološko 
zakonodajo oziroma kriterije, po 
Sovičevih besedah ni sprejemljivo. Bolj 
verjetno je, da bo TETobratovala manj 
ur. Kaj bo s porabo rjavih premogov po 
letu 2000, v Republiki za sedaj še ne 
razmišljajo. Ne ve se še. ali bo po letu 
2005 za Savo nov termoenergetski 
objekt. Državni sekretarje nekaj besed 
namenil racionalni rabi in oskrbi 
energije v državi. Udeleženci javne 
tribune so razpravljali o zapiranju 
rudnikov, o njihovi bodoči 
organiziranosti in usodi TET. Glede 
bodočega Rudnika Trbovlje-Hrastnik 
smo slišali predlog, po katerem bi to 
podjetje razbili v dve podjetji s 
sedežema v Trbovljah in Hrastniku. 
Sovič je ta predlog zavrnil, češ da bi s 
tem rjavi premogi postali le še dražji in 
manj konkurenčni na trgu. Podjetje 
RTH bo enovito, tesno povezano - v 
nasprotju s tremi sedeži podjetij v 
Zagorju, Krškem in Črnomlju, ki jim 
bo država zaupala zapiranje rudnikov.

A.H.

Skorajšnja
odločitev

Zagorje - Zagorska vlada je pred 
kratkim na svoji seji obravnavala usodo 
rudarskega objekta. V sklepih piše, da 
jc proces zapiranja zagorske separacije 
potrebno prilagoditi procesu zapiranja 
zagorskega rudnika. Občina ne more 
pristati na zapiranje separacije čez noč. 
Ustrezne državne ustanove so pred 
meseci dovolile obratovanje seperacije 
le dokonča tega leta. Rudniki rjavega 
premoga Slovenije so pred kratkim 
poslali vlogo za dovoljenje o 
podaljšanem obratovanju separacije. 
Odločitev bo znana še decembra, 
pogojena bo z odpravo onesnaženosti 
Save. Prevažanje v zagorskem rudniku

nakopanega premoga v Trbovlje bi 
pomenilo razmeroma visoke stroške in 
nekatere druge zadrege. Rudnik naj bi 
zaprli čez dve ali tri leta. Če bo to res, 
ne bo tako napačno dovoliti nadaljnega 
čiščenja premoga na domači separaciji.

M.V.

40 let
krvodajalstva

Litija - V dvorani na Stavbah so 
priredili 9. decembra proslavo ob 40- 
letnici krvodajalstva v občini. V 
bogatem kulturnem programu so 
sodelovali MePZ DU Litija, Malčki iz 
VVO Najdi hojca, Plesna skupi na ŽU- 
ŽU, Folklorna skupina Javoijc, Oktet 
Valvasor, Ansambel GŠ Litija. O 
pomenu krvodajalstva sta spregovorila 
župan Mirko Kaplja in predsednik TK 
Karlo Lemut. Podelili so štiri zlate 
znake. Prejeli sojih KO RK Dole, KO 
RK Jevnica, dr. Pavel Pajntar in dr. 
Marko Kolšek.

J.K.

Dražji vrtec
Trbovlje - Nove cene dnevnega 

bivanja v trboveljskih vitcih so od 1. 
decembra višje za 3.81 odstotkov. To 
je letošnje čet it o povišanje. Prispevek 
staršev za otroke v oddelku jasli, ki se 
odločijo za poln program s hrano vred, 
znaša 10.177 tolarjev, v predšolskem 
oddelku 7.965 tolarjev. Triurna 
prisotnost brez hrane stane 1.581 
tolaijev, z malico 2.144, z zajtrkom 
2.185 in s kosilom 3.585 tolarjev. Cena 
se razlikuje na podlagi ur, ki jih otrok 
prebije v vitcu in obrokov, ki jih tam 
poje. Brezplačna je mala šola, ki je 
obvezna štiri ure dnevno. Starši 
doplačujejo tiste ure, ko je otrok v 
varstvu več od štirih ur, in ceno posa
meznih obrokov hrane. Ceneje potrdil
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Posvet o 
ekoloških 

problemih Zasavja
V stekleni dvorani Delavskega doma Zagorje pripravljata 14. 

decembra ob 16. uri Zavod za tehnično izobraževanje Ljubljana in 
občina Zagorje posvet, namenjen vsem. ki jim ni vseeno, kaj se 
dogaja z zasavskim okoljem. Predstavniki zasavskih občin in 
podjetij bodo povedali, kako se lotevajo sanacije svojega okolja, 
kaj so na tem področju že uspeli storiti in kakšni so njihovi načrti. 
Tako bodo predstavili rekonstrukcijo hrastniške toplarne, 
toplifikacijo Hrastnika, zbiranje posebnih odpadkov v Hrastniku., 
rekonstrukcijo Toplarne Polaj v sklopu kratkoročnih ukrepov 
sanacije zraka v občini Trbovlje, pa plinifikacijo mesta Zagorje in 
skupni pristop k ravnanju z odpadki v občinah Hrastnik, Laško. 
Litija, Trbovlje in Zagorje. Kako rešujejo ekološko problematiko v 
svojem podjetju, bodo predstavile Termoelektrarna Trbovlje, 
Cementarna Trbovlje, TKI Hrastnik, IGM Zagorje in Siporex 
Zagorje. Seveda je posvet namenjen tudi predstavnikom ostalih 
zasavskih podjetij.

Pred posvetom bodo v avli pred Stekleno dvorano odprli 
razstavo najboljših del zagorskih osnovnošolcev z naslovom "Ni 
nam vseeno, v kakšnem okolju živimo". Obiskovalci bodo 
izglasovali nekaj najlepših. Na ogled bodo sredstva za vezavo olj 
in kemikalij ob razlitju, biološka dekontaminacijska sredstva za 
čiščenje stavbnih in industrijskih površin ter elcktrostatski čistilniki 
zraka, namenjeni čiščenju onesnaženega zraka v stanovanjih, 
pisarnah, čakalnicah,...

N.V.Gorjup

Avtobusne ccnc
Nekatera podjetja radi imenujemo kar monopolisti, ker s svojimi 

cenami in monopolnim položajem na trgu zaradi nekonkurenčnosti 
vplivajo na naše proračune. Primorani smo plačevati njihove 
usluge po ceni, ki jo sami določajo, kajti brez teh pravzaprav ne 
moremo živeti. Ko sem se 1. decembra povzpel na avtobus, sem 
presenečeno ugotovil, da se je cena spel povečala za 5 tolarjev. 
Zakaj spet višja cena, sem vprašal šoferja. Odgovora, ki bi me 
zadovoljil, nisem dobil. Trboveljčani se vozijo z mestnim avtobu
som podjetja Integral-Kum. ki je najdražji. Kakšne so cene za 
podobne storitve v sosednjih občinah in v Ljubljani, je jasno iz 
tabele.
Cena________ za gotovino
1. Trbovlje 75,00
2. Hrastnik 75,00
3. Zagorje 75,00
4. Ljubljana 60,00

žetoni mesečna karta
73.00 2800,00
68.00 2800,00
65.00 2625,00
43.00 1725,00

Aleš Matko

Zgodbe o neočiščenih pločnikih postajajo že dolgočasne. Za tiste, 
ki se jih ta problem ne tiče. Za ljudi, ki bi jih radi uporabljali, pa bo 
problem snega na pločnikih ostal vse do otoplitve. Pločniki na Brnici 
in na Dolu proti Črdencu izven naselja so pridobitev letošnjega leta. 
Varnost pešcev seje povečala. Zdaj, pozimi, so pri pluženju ceste 
sneg porinili na pločnike. Ljudje spet hodijo po cesti, ki je zdaj 
bistveno ožja. Tone Hočevar, občinski referent za komunalo in 
cestno gospodarstvo, pravi, da problem poznajo. Strojno čiščenje 
pločnikov menda ni mogoče, za ročno ima komunala premalo' 
uslužbencev. Tako ne vedo, kaj bi storili. Na Brnici so pričeli čistiti4 
pločnike la teden zlopatami. Za marsikoga bi lahko bilo že prepozno.

Zaradi neočiščenih pločnikov se pešcu lahko kaj kmalu zgodi 
nezgoda in to ne po njegovi krivdi. Zalo na sramotni steber obešamo 
hrastniško Komunalo (v središču kraja tudi lastnike hiš) v upanju, da 
bodo ob naslednjem snegu pločnike pravočasno očistili. S tem bi 
preprečili marsikatero nevšečnost. Ljudje pa bi lahko brez skrbi ter 
varno uporabljali pločnike za hojo, za kar so pravzaprav tudi_ 
namenjeni.

F.M.
Foto: Branko Klančar

A

UPR A d.o.o
Kidričeva 1. Litija

V naS trgovini vam po ugodnih^loprodainih h valeprodainih
.v.v.sv.ssv.sv.sv.v.sv.sv.sv.sv.v.v.v.sv.sv.v/.v.v.v.v.v.v.-.v.-.v.v.v.v.-.v.v.v.v.-.v.v.-.v.v.-.v.v.:.:.:.-.:.:.:.:.:.:.:. . . . .

- metsrsko blaga vseh vrst
- otroško, žensko in moško perilo
- otroško, žensko in moško kontokcijo
- nogavice

m nihm ntoffoninii hVOUHE'
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Kam za Silvestrovo?
Bliža se zadnji dan v letošnjem, starem letu. Po polnoči bomo stopili v novo leto. 

Nekateri želijo ta svečani trenutek pričakati doma, drugi kje drugje. Slovenci smo v 
veliki meri vajeni ta dogodek pričakati po raznih gostiščih s šampanjcem v roki in 
najboljšimi prijatelji. V Zasavju je veliko možnosti, kje bomo pričakali novo leto. 
Silvestrske večerje so več ali manj vsepovsod podobne, setavljene iz aperitiva, predjedi, 
glavne jedi z dvema vrstama mesa, sladico (kupa ali potica), kavo, silvestrskim 
kozarcem šampanjca ter seveda jutranjo kislo juho, zato jih posebej nismo navajali. 
Omenjene so le posebnosti (pijača, nagrade, ipd.). Nekaj kapacitet je že popolnoma 
zasedenih, vendar jih vseeno navajamo, da zadostimo,vaši in naši radovednosti. 
Verjetno smo koga tudi izpustili, vseeno pa mislimo, da bo prava izbira sedaj lažja.

Trbovlje
V Hotelu Rudar organizirajo v vseh 

svojih prostorih silvestrovanje z ansamblom 
Ludvika Lesjaka. Poleg bogate silvestrske 
večerje obljubljajo žrebanje omizij s 
praktičnimi nagradami. Cena je 55 DEM v 
tolarski protivrednosti, pri čemer nudijo 10 
odstotkov popusta ob takojšnjem plačilu ali 
plačilo na dva čeka, kjer drugi ček datira na 
15.1.1994. V gostišču Martin bodo gostje 
za 50 DEM v tolarski protivrednosti deležni 
silvesterske večerje z glasbo iz kasetofona. 
Pevski zbor Svoboda II organizira silves
trovanje v domu Svoboda. Za ceno 2200 
SIT bodo gostom ponudili silvestrsko 
večerjo, za živo glasbo pa se še dogovarjajo 
z Janlarji in Sončno stranjo.

Hrastnik
V hotelu Jelka organizirajo silvestrovanje 

z ansamblom Stik in večerjo v obliki hladno 
toplega bifeja za 3000 SIT. V športni 
dvorani organizira Športno rekreacijski 
center silvestrovanje z ansamblom 
Aviaband. Rezervacije so možne brez 
večerje za 2200 SIT ali z večerjo za 3100 
SIT.

Zagorje
V Delavskem domu v Zagorju bodo 

igrali in peli Čuki. Večerje tu ne bo. Ceno

silvestrovanja 2500 SIT pa je možno plačati 
z dvema čekoma. V gostišču Kum bodo 
gostom za 2900 SIT nudili silvestrsko 
večerjo in glasbo ansambla Viharniki. 
Silvestrovanje je že razprodano!

Kisovec
V restavraciji Marela se bodo gostje 

poleg silvestrske večerje z novoletnimi 
presenečenji zabavali z duom Hip - Hop. 
Cena je 4000 SIT. V smučarskem domu v 
naselju Na Šahtu se o ceni silvestrovanja še 
dogovarjajo.

Izlake
V hotelu Medijske Toplice bo igral 

ansambel Ringlšpil. Silvestrovanje z bogato 
večerjo bo tu najdražje - 4950 SIT. Pri 
Vidrgarju v Kandršah bodo silvestrski 
gostje poleg večerje deležni tudi pijače. 
Vsak bo namreč dobil po liter vina ali soka. 
V gornjih prostorih bo igral ansambel bratov 
Urankar, v spodnjih pa citrar. Cena jc 3300 
SIT.

Litija
Na gradu Hogenšperk bodo organizirali 

silvestrovanje ob zvokih iz kasetofona. 
Silvestrska večerja bo stala 1500 SIT. V 
gostišču Kimovec v Zg. Hotiču bodo gostje 
lahko poleg dobre večerje uživali ob glasbi

ansambla Stoparji. Cenaje 3300 SIT, vendar 
je že precej razprodanih sedežev. V gostišču 
pri Jožetu Kimovcu na Slivni pa bo igral 
ansambel Vigred. Vstopnine ni, saj bo hrana 
pripravljena po naročilu.

Planinske postojanke
Na Zasavski gori bodo za ceno 30 DEM 

v tolarski protivrednosti gostom poleg 
silvestrske večerje nudili tudi po pol litra 
vina. Na Prvinah tudi ne bo žive glasbe. 
Silvestrska večerja bo stala 1800 SIT. Na 
Čemšeniški planini bo goste zabaval 
harmonikar. Silvestrovanje, ki je polovično 
žc razprodano, bo z večerjo tu stalo 2000 
SIT. Na Mareli nad Kisovcem vas bo 
silvestrska večerja ob zvokih dua Snoopy 
stala 55 DEM. Na Partizanskem vrhu nad 
Trbovljami bodo gostom poleg večerje 
nudili tudi ples ob zvokih ansamblaMelody 
za ceno 50 DEM v tolarski protivrednosti. 
Silvestrovanje je že razprodano! Tudi na 
Mrzlici je silvestrovanje že razprodano. Ob 
glasbi harmonikarja in kitarista ter večerji 
(odvisno od možnosti dostave) se bodo 
gostje zabavali za 1500 SIT. Na Kalu nad 
Hrastnikom bo goste ob dobri hrani zabaval 
ansambel Šum za 3500 SIT (že razprodano). 
V Gorah nad Hrastnikom bodo ob 
silvestrski večerji zaplesali z duom Vedrina 
za 3000 SIT. Tudi tu je silvestrovanje že 
razprodano! V Lontovžu bo silvestrovanje 
organizirano v obeh kočah. V Koči bivše 
STT, zdaj Strojegradnje, je silvestrovanje 
že razprodano, v smučarski koči pa jc še 
nekaj prostih mest, čeprav se za ceno še 
dogovarjajo. Nanaj višjem zasavskem hribu, 
na Kumu bo silvestrska večerja ob glasbi iz 
kasetofona stala 2700 SIT. Tuje prostora še 
dovolj!

Prijetno silvestrovanje!
Mojca Kunšek

SRŠEN LIDIJA

GOSTILNA,,^' Pdutač

VABIMO NA VESELO SILVESTROVANJE 
IN POTRJENKO 2.1.1994

INFORMACIJE: 0601/21 705

Srečno in uopečno novo leto vam 
želi goetilna,FRl PIRNAT ’

---------- —---------------------—------- —-----------

PROGRAM TRGOVINE:
- BELA TEHNIKA - MALI GOSPODINJSKI APARATI - AKUSTIKA - PLASTIKA
- POSODA - ROČNO ORODJE - VIJAKI - OKOVJE

PHILIPS, SANYO, PANASONIC, PIONEER, SONY, KOCCHIN, BRAUN, 
PREMAR, DOCTOR OETKER, AETERNOM, CURVER, LEIF HEIT,
CANDY, SIEMENS, BOSCH, SAMSUNG, GOLDSTAR, DAEVVOO,
KAVVAI, CASIO.
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Trboveljska seja
Trbovlje - IS je v torek 

razpravljalorebalansu občinskega 
proračuna za to leto. Zakaj ne le o 
renominaciji kot v večini 
občinskih vlad? Ker so v občini 
sprejemali proračun za letošnje 
leto šele julija, kar je do konca leta 
pripeljalo do velikih sprememb. 
Republiška renominacija daje 
trboveljski občini po sedanjih 
izračunih ugodno višino sredstev 
in leta ne bi srneli zaključiti z 
negativnim rezultatom. Žal bo ta 
pokritost v proračunu tudi na račun 
nekaterih porabnikov, ki ne bodo 
pravočasno dobili potrebnih 
sredstev. Omenjeno je bilo, daje 
občinski proračun integralni, da 
je potrebno prihodke izenačiti z 
odhodki. Člani IS so bili mnenja, 
daje treba delegatom v skupščini 
poleg indeksov v posameznih 
postavkah razložiti tudi vsebino - 
kaj je bilo v določeni postavki 
uresničeno, kaj bo moralo 
počakati. Rebalans ni spisek želja, 
le možnost izpeljave do konca tega 
leta. Člani so zahtevali tudi 
dejansko primerjavo z lanskim 
letom. Kljub vsemu bo letošnji 
proračun prislužil malenkosten 
primanjkljaj.

Poraba proračunskih sredstev v 
letošnjem letu bo osnova za 
pripravo proračuna za prihodnje. 
Osnutek teksta bodo poslanci 
obravnavali na zadnji letošnji.seji. 
ki bo 20. decembra. Delitev 
pričakovanih prihodkov je 
začrtana izključno na osnovi 
predvidenih inflatornih povišanj. 
Razprava o proračunu v vsaki 
občinije ena najzanimivejših tem, 
točka, kjer se kreše ogromno 
mnenj. V IS so ocenili, da je 
zategovanj a pasu že povsod vel iko, 
da je bila poraba že letos 
financirana na skrajni zdržljivosti 
proračunskih porabnikov. Nič 
rožnatega torej tudi za naprej. 
Računajo, da bi proračun moral 
zagotavljati vsaj enostavno 
reprodukcijo, vire za vsako 
investicijo bodo morali iskati 
naknadno. Breme predstavljajo 
tudi obveznice občine, ki so bile 
namenjene razcvetu gospodarstva, 
v prihodnjem letu bo breme po 
vsej verjetnosti pomenila tudi 
sprememba v lokalni samoupravi.

Znano je, da so proračunska 
sredstva pri vseh postavkah 
prenizka za razvoj. Delegatom ne 
bo predstavljena le optimistična 
varianta, pač pa tudipesimistična, 
kamor bodo morali prikazati 
morebitno blokado občine. 
Scenariji se ne odvijajopo začrtani 
dinamiki, v občini j ih brez pomoči 
države ne bodo rešili. IS aktivnosti 
v tej smeri že vodi.

Ivana Laharnar

Hrastniška seja
Hrastnik - Na torkovi, 82. seji 

IS SO Hrastnik so člani obrav
navali več točk. med drugimi so 
posebno pozornost posvetili 
predlogu renominacije občinskega 
proračuna za leto 1993 in pred
lagali proračun za prihodnje leto. 
Posredovali so tudi odloka o 
ustanovitvi stanovanjskega sklada, 
ki bo imel s voj sedež na Poti Vitka 
Pavliča 5 v Hrastniku, zagotavljal 
pa naj bi gradnjo socialnih, 
neprofitnih in drugih stanovanj, 
ugodna stanovanjska posojila in 
drugo. Na seji so spregovorili še o 
40- urnem delu v javnem zavodu 
Zasavske lekarne Trbovlje in 
dopolnitvi statuta omenjenega 
zavoda. Spregovorili so tudi o 
sistemu zaščite in reševanja, kjer 
bodo nekatere naloge odslej lahko 
opravljale operativne gasilske 
enote ter o tem, da bi v občini 
ustanovili enoto za tehnično 
reševanje.

P.R.

Parlament
Trbovlje - Člane otroškega 

parlamenta je sprejel Frane 
Majnardi, predsednik skupščine 
občine Trbovlje in se pogovarjal z 
njimi o temi. ki je med mladimi 
zelo na tapeti. Geslo srečanja je 
bilo Brez nasilja - za 
prijateljstvo. Osnovnošolci z vseh 
pedagoških enot so odkrito in 
kritično spregovorili o nasilju med 
vrstniki, odraslih do otrok in 
obratno, do živali, narave in 
soglasno ugotovili, da je nasilja 
preveč in se moramo proti temu 
boriti na vsakem koraku. Vendar z 
lepo besedo in lastnim vzgledom, 
ne pa z grobostjo, ki jo vsi 
obsojamo. Mladim so poleg 
predstavnikov občine prisluhnili 
še otroška zdravnica, psihologinja,

predstavnica občinskega odbora 
RK, predstavnica centra za 
socialno delo, komandir policijske 
postaje Trbovlje in vodstvo šole. 
Odkrite besede in zrelo 
razmišljanje je odrasle kar 
presenetilo in po razpravi sodeč se 
nam ni treba bati. da bi bila naša 
prihodnost v napačnih rokah. 
Najbolj korajžni in zgovorni mladi 
poslanci se bodo 15. decembra 
udeležili republiškegaparlamenta 
v Ljubljani, kjer bodo zastopali 
mnenja svojih vrstnikov. Akcija 
je bila skrbno načrtovana, otroci 
so se o tem pogovarjali v razrednih 
skupnostih, šolskih parlamentih. 
Delegati, ki so sodelovali v 
razgovoru na občini, so resnično 
posredovali mnenja in izkušnje 
svojih sošolcev. Glavne 
značilnosti so mladi predstavili 
poslušalcem tudi v oddaji radia 
Trbovlje. To je tema. ki s tem 
parlamentom nikakor ne bo 
zaključena, saj je naša stalna 
naloga, da nasilje v kakršnikoli 
obliki preprečujemo in odločno 
obsojamo.

Marinka Benetek

Modernizacija
ceste

Trbovlje - Makadamska cesta 
iz Trbovelj v Hrastnik čez Marka 
oz. Ostenk, z nevarnimi ovinki in 
neurejeno kanalizacijo, je dolgo 
čakala na modernizacijo. 
Predvidena je bila s krajevnim 
samoprispevkom, ki pa na 
referendumu v Trbovljah pred leti 
ni bil sprejet. Letos se je 
modernizacije lotila Republiška 
cestna uprava. Izvedbo del je 
dobilo gradbeno podjetje Primorje 
iz Ajdovščine. Ob sodelovanju z 
domačimi izvajalci so opravili 
obsežna zemeljska dela, betonirali 
oporne zidove, urejali kanalizacijo 
in pripravili spodnji in zgornji 
ustroj cestišča za asfaltiranje. 
Zavoljo velikih količin snega, ledu 
in nizkih temperatur so z deli 
novembra začasno končali in jih 
bodo nadaljevali potem, ko bodo 
vremenske razmere to dopuščale.

T.L.

CESTA ADAMA DUŠAKA 5,
61430 HRASTNIK

Ž/ELIVSEM SVOJIM ZVESEIM 
gOSJOM VESELE 

(BOŽIČKE ERAZMI<E

S$£ČMp ‘MpVOLEEO
■Hkrati pa vas obveščamo, da smo sc odločili 

tudi sami prispevati k boljšemu in prazničnemu 
razpoloženju našik gostov,

Zato Vam nudimo restavracijske 
usluge - jedila po naročilu in izbrane pijače 

vse do paznik jutranjik ur.

Pri takojšnjem plačilu (čeki)
Vam priznamo 5% popusta.

2-n prcJnnrnčtila sc popom^nmn,

Gostišče Sč£/\)PG;A 
tel.! 41-901

wssr.



Radeče - V DPM bodo poskušali 
ob koncu leta obdariti tiste, ki vse 
leto nestrpno pričakujejo dedka 
Mraza. Projekt naj bi društvo veljal 
300.000 tolarjev, poskušajo ga 
izpeljati s pomočjo podjetij, pa KS 
Radeče in Jagnjenica. Od 21. do 23. 
decembra bo dedek Mraz v Domu 
Svobode obiskal tamkajšnje malčke 
in jim razdelil skromna darila. S 
seboj bo imel spremstvo, otrokom so 
pripravili še lutkovne predstave. 250 
radeških otrok bo pričakalo dedka 
Mraza, če bo svoja darila prinesel 
doma še Božiček, bo veselje toliko 
večje. Pohvala DPM in predsednici 
Amaliji Nikolič, ki kljub težavam s 
prostori lepo skrbijo za otroke.

F.K.
Podkraj - V KS Podkraj v 

Hrastniku so ob krajevnem prazniku, 
kije posvečen spominu na izgnance, 
pripravili slovesnost, na kateri so se 
spomnili na strahote vojne. 
Spregovorila je Marija Mejač, kije 
pred 52 leti morala kot leto dni star 
otrok zapustiti domače ognjišče in

potem doživljala tegobe 2. svetovne 
vojne.

R.M.

Izlake - Minuli teden so na Izlakah 
pričeli z urejanjem cestišča vzdolž 
celotnega centra Izlak, do Orehovice 
v eni smeri in od ETI Elektroeleinent 
doPodgrada v drugi. V dveh mesecih 
bodo postavili pločnike povsod, kjer 
manjkajo. Izgradnja je bila 
predvidena v II. samoprispevku, ki 
bo realiziran do leta 1995.

M.K.

Trbovlje - Kanal 10 je posnel 
video film Lepote Trbovelj, ki so ga 
izdali tudi na video kaseti. Kupčijo 
lahko naročijo (cena 2.400 SIT) pri 
TD Trbovlje - tajnici Andi Guzej, 
telefon 22-693.

T.L.

Litija - Smučarski sejem v litijski 
dvorani na Stavbah je bil lepo 
obiskan. Smučarji so lahko prodajali 
in kupovali rabljeno opremo in jo 
tudi servisirali.

J.K.

TOVARNA POHIŠTVA TRBOVLJE p.o.
SAVINJSKA C. 31, TRBOVLJE 

Telefon: 0601 21 145, 24 052,21 392,

PISARNIŠKO POHIŠTVO, 
SAMSKE SOBE, 

HOTELSKA OPREMA 

IN DELA PO NAROČILU.

Pokličete nas na telefon:
21 145, 24 052

SKUPAJ BOMO NAŠLI REŠITEV.

1. ZASAVSKI ZVONOVI - Božidar Wolfand - Wotf 
2 .KO Sl NA TLEH - Pop design
3. VRNI SE - Napoleon
4. OSTAL BOM MUZIKANT - Alfi Nipič
5. 24.000 POLJUBČKOV - Magnifico

1. ILLDO ANVTHING F0R LOVE - Meat Loaf feat. Bonnle Tyler
2. UUBAV ZA SVE - Sandi & E.T.
3. MAKIMUM OVERDRIVE - 2 Unlimited
4. RIVER OF THE DREAMS - Bllly Joel
5. ČRVINO - Aerosmith

| Glasovanje po dopisnicah na naslov: Radio Tffaovjje^Try svobode 11 a, 61420 Trbovlje

Moj naslovi

AvmnimiRcE

DELOVNA ENOTA TRBOVLJE 
Savinjska c. 36

tel.: 21 081,21 463

NA ZALOGI RABLJENA VOZILA:

Tip vozila Letnik Cena z P.D. Prev. km

JUGO 45 K 1991 378.000 39.500

ŠKODA FAVORIT 136 L 1991 646.800 35.000

LADA FUVA 1500 1988 265.650 59.500

ZASTAVA 128 S 1988 311.850 40.000

LADA 1300 S 1987 254.100 42.500

TIPO 1.4 1991 1.102.500 25.000

LADA 1300 KARAVAN 1990 404.250 56.000. • :

CX2000 1984 334.950 97.000

SUZUKI SW1FT 1991 1.071.000 22.000



Trbovlje - Toplarno so v 
Trbovljah zgradili z namenom, 
da bi odvečno toploto iz peči 
rudniške opekarne uporabili tudi 
zaogrevanjenekaterih poslovnih 
in stanovanjskih objektov. 
Postavili pa so tudi dodatne kotle 
na premog iz domačega rudnika. 
Po nekaj letih je revirski 
kombinat prepustil nadaljno delo 
te toplarne trboveljski Komunali 
in v njen sestav sodi še danes, 
kot posebna enota.

Toplarna pa je po svoje tudi 
onesnaževala okolje. Pristojni so 
občinski organi ob sodelovanju 
projektantskih in drugih 
organizacij odločili, da nadaljno 
onesnaževanj e o zračj a prepreč i j o 
s tem, da uporabo premoga v 
toplarni nadomeste s plinom. 
Tako bo sredi decembra tekoči 
plin nadomestil premog za 
pripravo ogrevalne vode v 
toplarni. Dela na modernizaciji 
so se nekoliko zavlekla zztradi 
nepravočasne dobave nekaterih 
delov naprave.

T.L.

Litija - V občini Litija 
organizirano zbirajo odpadke za 
43.8 odstotkov gospodinjstev. 
Posledica tegasta onesnaževanje 
naravnega okolja in ogromni 
stroški z.a sanacijo divjih 
odlagališč. Gospodinjstva, ki 
niso vključena v organiziran 
odvoz odpadkov so v neugodnem 
položaju, saj so prisiljeni odpadke 
odlagati na divja odlagališča. V 
bližnji okolici Litije so nameščeni 
kontejnerji, stroški odvoza le- 
teh pa so šli v breme občinskega 
proračuna. N eni izmed zadnjih 
sej izvršnega sveta so sklenili, 
da bodo te stroške plačevali 
uporabniki.

Širjenje organiziranega 
odvoza je kratkoročna in 
dolgoročna investicija sprotne 
sanacije obstoječih in 
novonastalih divjih odlagališč. 
Kontejnerski odvoz odpadkov se 
sedaj zbira in odvaža v vaseh: 
Gornji log, Veliki vrh,

Bodo obresti manjše?
Govorice o tem, da naj bi čimprej opustili vsakršno 

obrestovanje tolarskih vlog,tako natekočih računih, kot 
na hranilnih knjižicah, niso edine. Zdaj postajajo to celo 
zahteveGosporiarskezborniceSlov :,ije,česmo pravilno 
razumeli njegovega najodgovornejšega predstavnika. 
Po njegovih besedah nam je ta navada ostala iz časov 
bujne inflacije. Čedalje več zahtev je tudi po zmanjšanju 
vseh drugih pasivnih obresti; napovedali so jih tudi v 
vladnih telesih. Višine teh obresti za kratkoročne, 
srednjeročne in dolgoročne tolarske In devizne vloge naj 
bi se prilagajale deželam na Zahodu. V Nemčiji, na 
pri mer, znašaj o povprečne obresti za hranilne v!oge4do 
4.2 odstotka.

Tvegano je napovedovati, kolikšne bodo obresti 
prihodnje leto. Moralo bi obveljati pravilo, da te obresti 
določa trg. Vprašanje je, ali botopri nas vceloti obveljalo. 
Mesečne ravalorizacijske obresti so že marskikomu trn 
v peti. Tudi prihodnje leto računamo na najmanj 13 
odstotno inflacijo. Ni veliko možnosti, da bi odpravili 
veliki R, čeprav nam zatrjujejo, da inflacija prihodnje leto 
ne bo dosti manjša od letošnje. Ali zmanjševanje obresti 
za kredite in posojila gospodarstvu preprečujejo sedanje 
previsoke pasivne obresti? V Zasavski banki pravijo, da 
tudi številni drugi dejavniki vplivajo na višino obresti za 
odobrene kredite v gospodarstvu.

M.V.

Podšentjur, Javorje, Leskovica, 
Vintarjevec, Kot, Podroje

K.Š.

Izlake - Kmetijska svetovalna 
služba Zagorje je v ponedeljek v 
zadružnem domu na Izlakah 
organizirala predavanje o uporabi 
lastninskih certifikatov. S tem je 
seznanila vse navzoče kmete z 
možnostjo uporabe lastninskih 
certifikatov in jih seznanila z 
vlogo lastnine v zadružništvu, 
zadrugah in gozdarskih 
združenjih. Predavali so 
strokovnjaki Zadružne zveze 
Slovenije; But Franci, direktor 
ZZS in dipl.agr., Avsec Franci, 
dipl. pravnik in Štefan Belinger, 
dipl.oec..

M.K.

Izlake - Društvo 
organizatorjev dela Zasavje 
pripravlja v Medijskih Toplicah
4. strokovni posvet. Na njem 
bodo spregovorili o problematiki 
uvajanja kzikovosti proizvodov 
in storitev v podjetjih ter 
storitvenih dejavnostih. Posvet 
vodi prof.dr.Radovan Andrejčič,

ki jeeden vodilnih strokovnjakov 
na področju praktičnega uvajanja 
sistemov ktikovosti. Pokrovitelja 
posveta sta Svea d.d. Zagorje in 
SGP Zasavje, p.o. Trbovlje.

D.H.

Trbovlje - 1. decembra sc je 
sestal izvršni odbor Sklada 
solidarnostne posmrtninske 
samopomoči Trbovlje. Ugotovil 
je, da sc je zadnje mesece nateklo 
nekaj denarja na račun obresti za 
vezana sredstva, ki izvirajo iz 
članarine. Sklenili so, da bodo 
od 1. januarja 1994 izplačevali 
posmrtnino zaumrlcčlane Sklada 
v višini 53.000 SIT. Dogovorili 
so se tudi, da bo znašala člana
rina Sklada za leto 1994 1.100 
SIT. Aktivni (zaposleni) člani 
Sklada bodo poravnali članarine 
od svojih osebnih dohodkov, ki 
bodo izplačani v januarju 1994. 
Upokojeni člani Sklada bodo 
poravnali svoje obveznosti 
januarja v Društvu upokojencev 
Trbovlje. Sklad je seznanil vsa 
podjetja in organizacije o 
članarini za prihodnje leto.

T.L.

POGLED
?ga parketa

Prednovoletni
nakupi

vrednostnih
papirjev

Razmišljanja borznih 
posrednikov o tem, da 
investitorji konec leta kupujejo 
vrednostne papirje za davčne 
olajšave in daje to tudi eden od 
vzrokov za večji promet na 
borzi terOTC trgu. so verjetno 
kar blizu resnici. Z državnima 
obveznicama RSL1 inRSL2je 
bilo na četrtkovem sestanku 
blizu 2 mio DEM prometa. Enka 
seje dvignila na 98.8. dvojka pa 
je padla na 98.2. Z RSL8 ni bilo 
prometa. Njen tečaj se vrti okrog 
85, kar pomeni donos samo 
dobrih 9 odstotkov, zato je ta 
papir za zdaj nezanimiv za 
investitorje. Prometa z drugimi 
obveznicami je bilo relativno 
malo. Dadasova delnica se je 
ustalila na nivojn okrog 163.000 
tolarjev. Delnica Nika vzdržuje 
nivo okrog 84.000 tolarjev. 
Probanka jezrasla preko 22.000 
tolarjev.

Na torkovem borznem 
sestanku je RSL1 porasla do 
99. medtem ko je RSL2 rahlo 
zdrknila na ni vo 98.1. Dadasove 
delnice so se prodajale po
166.000 tolarjev, nato po
167.000 tolarjev in po 168.000 
tolarjev. Delnica Finmedie je v 
prvem krogu porasla do 87.000 
tolarjev. Komercialna banka 
Triglav pa tudi preko 37.000 
tolarjev. Nikina delnica je bila 
na 85.500 tolarjev, medtem ko 
je delnica Probanke v drugem 
krogu pristala okrog 22.000 
tolarjev. Obe delnici SKB 
banke in SKBP sta se gibali 
inaločez 22.000 tolarjev, SKB R 
paokrog27.000 tolaijev. Terme 
Čatež so po daljšem obdobju 
naraščanja padle na 720 
tolarjev, delnice UBKbanke pa 
so porasle tja do 37.000 tolaijev. 
V drugem krogu sta RSL1 in 
RSL2 rahlo padli (enka pod 99. 
dvojka do tečaja 98). Probanka 
je padla rahlo pod 22.000 
tolaijev.

Skratka, tečaji delnic se spet 
rahlo "topijo". Tak trend je za 
trgovanje z vrednostnimi papirji 
seveda zelo dobrodošel.

Milan Povirk
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SALON POHIŠTVA
@06000$) IMA
Obrezija 19, 61411 Izlake 

tel.: 0601/73 631

Emmkakiji
- KUHINJE
- DNEVNE SOBE
- MLADINSKE SOBE 
-PREDSOBE
- SEDEŽNE GARNITURE
- JEDILNICE
- SPALNICE
- PISARNIŠKO POHIŠTVO

- AKCIJSKA PRODAJA KUHINJ MARI ES 
I 22% POPUST GOTOVINSKO PLAČILO)
- AKCIJSKA PRODAJA DNEVNIH SOB ALPLES 
130% POPUST ZA GOTOVINSKO PLAČILO).
- SPALNICE ŽE OD 67.000 SIT DAUE.

- KLUBSKE MIZE, STOJALA ZA ROŽE, STOJALA ZA 
TELEFON, VSE IZ MEDENINE

- PISARNIŠKI STOLI IZ UVOZA

delovni čas: 9.00 -12.00,14.00-19.00;
'sobota: 9.0012.00

KOVINOTEHNA
Trgovina DOL 
7.30-18.30, 

SOB. 7.30-12.30 
tel.: 43 540

TRGOVINA

Trgovina TRBOVLJE 
8.00-12.00 

in 15.00-19.00 
SOB. 8.00-12.00 

tel.: 22 571

EEBCVLJE
•H

ŽELEZNINA E€E uri EBASTNIEL

Pri nakupu blaga nad 5.000 SIT ORGANIZIRAM O 
NOVOLETNO ŽREBANJE nagrad, ki bo 30.12.1993 

ob 16. uri pred trgovino na Dolu.

NAGRADE:

1. BARVNI TELEVIZOR
2. GORSKO KOLO
3. DVOJNI KASETOFON
4. LIKALNIK
5. KAVNI MLINČEK
6. LESTENEC
7. SUŠILEC IAS
8. SKODELICE ZA KAVO
9. REFLEKTOR DVOJNI
10. KROŽNIK

Nemogoče je mogoče 
KOVINOTEHNA

I

KONKURENČNE CENE, 
BOGATA IN PRIJAZNA PONUDBA V

trgovini ELEKTROELEMENT M na ™

TEL/FAX 0601 74 084

* kompletne elektroinstalacije za hišo 
in obrtno dejavnost

* bela tehnika, akustika, drobni 
gospodinjski aparati, dekorativna svetila

* široka izbira telefonskih aparatov
* hobby stroj Mio Standard Osijek 

158.000 SIT
* glasbeni stolpi od 15.000 SIT dalje
* šivalni stroji od 28.000 SIT dalje
* likalniki od 2.200 dalje
* pralni stroji od 43.000 dalje
* klinker tlakovec po 930 SIT/m2
* električni bojlerji od 5.800 SIT dalje
* umetne novoletne jelke po 9.400 SIT

Odprto: od ponedeljka do petka od 8. do 18.00, 
sobota od 8. do 12.ure.

5% popust pri nakupu izdelkov iz proizvodnega programa * 
ETI ELEKTROELEMENT v mesecu decembru. Popust velja I 
za nakup nad 1.000 tolarjev. ,

MALGAJ
i. ur Eb L: sl

m RENAULT
.Q>1V' Krediti pri SKB banki 
“ (za nova in rabljena vozila)

3 leta, obresti SAMO 16%+R, Leasing
OMEJENA KOLIČINA VOZIL ŠE PO STARI CENI! 

VOZILA NA ZALOGI:
- H 19 RT 1.4 1 752.000 SIT 
-FIS od 978.960
- TWINGO : 1.278.327 !
CLIO od 1.248.000 N ^jO'-

-^CRABLJENA VOZILA:

SSL • moAm ,.4 mr sisoo m miMm 
S - OPEL OMEGA CD 3.0. 9/89 102.700 km 1.426.950 SIT (dod.opr.i

,vsssLms’oS
■ sit /
- R 5 plusov 3/91 23.000 km 812.700 SIT

LEGENDA: • DODATNA OPREMA

Prodaja: 0601,2,-031. servja:



Stimulacije
funkcionarjem

V vsakem sistemu so 
komisije takšne ali dmgačne. 
Obstajajo zato, da sistem ne 
deluje nezakonito in 
samovoljno. Vsako spre
membo (sklep, zakon) mora 
nekdo podpisati. Tako je tudi 
prav, da se ve, kdo za kaj 
odgovarja.

Pri SOB Trbovlje deluje 
komisija za volitve in 
imenovanja. Pomembni možje 
za dobro delo. Dobro delo je 
tisto delo, ko nekomu pomagaš. 
In glejte, prav ta komisija nam 
je pomagala ugotoviti, da so še

v današnjem času 
(poneumnenja) ljudje, ki dobro 
delajo. Za nedelo ni plačila. 
Vemo! Zanima pa nas, kaj 
narediš, da te takšna komisija 
n agradi z 30% stimulacijo. Sploh 
pa, če nisi proizvodni delavec. 
Funkcionarji SOB Trbovlje to 
zagotovo niso. Vsem je znana 
situacija občine (blokiran žiro 
račun, sprejemanje proračuna). 
SOB Trbovlje je donedavna 
vodila prisilna upraviteljica. O 
številkah njenega dohodka smo 
lahko brali v sredstvih javnega 
obveščanja (pisma bralcev v 
Zasavcu). Zanima nas, kdaj 
bomo lahko kje prebrali in se 
seznanili o osmih funkcionarjih, 
ki si zaslužijo tako visoko

stimulacijo. In sploh -za takšno 
(ne)delo!? Ne smemo pozabiti, 
da so bila vsa pooblastila v 
rokah gospe Staše Baloh - 
Plahutnik.

Spoštovana komisija, ne 
očitamo vam, da niste delali 
prav. Močno nas skrbi, da se 
vaše delo zna povečati. S 
takšnim kriterijem ocenjevanja 
je lahko veliko povpraševanje 
po vas. In kje je tisti, ki bo 
ocenil vaše delo? Gospod 
poslanec Jeraj je v Zasavcu 
številka 41 napisal: "Zgodovina 
se ponavlja." Resnično se! Pred 
leti je izšel članek v časopisu 
Nedeljski dnevnik z naslovom 
Sedem nepremagljivih v STT 
Trbovlje. In sedaj?

Predsednica SDSS Trbovlje, 
Alenka Petrič

Podivjana
šola

V našem razmišljanju želimo 
navesti nekaj dejstev, ki bodo

prikazala srednje šole v Zagorju 
tudi z druge strani. V zgradbi 
na Cesti zmage v Zagorju sta 
dve srednji šoli s skupno 29 
oddelki in 763 dijaki. Od 
navedenega števila je približno 
60% dijakov vozačev. Stavba 
šole je bila zgrajena 1961. leta 
za tedanje potrebe poklicnega 
izobraževanja. Do danes je 
preživela že vrsto sprememb 
namembnosti, katere je 
narekovala veljavna šolska poli
tika (selitve šol iz Zagorja v 
Trbovlje in obratno, 
združevanje šol...). Vse 
navedeno pa ni omililo 
prostorske stiske, ki izhaja iz 
naraščajočega števila dijakov.

Na šoli se zato odvija pouk 
od zgodnjih jutranjih ur do 
pogosto poznih večernih. Da 
bi bilo normalno delo še bolj 
oteženo, je telovadnica, ki jo 
uporabljata obe šoli, 
odmaknjena od šolske zgradbe. 
Dijaki zaradi tega zapuščajo 
šolo in sev njo vračajo, prečkajo

nakupi v decembru, v trgovinah

kmetijsko zadrugoKZi izloke. z.o.o.
Izlake 40, 61411 Izlake; tel.: 0601/73 634

VAS NAGRAJUJEJO

KRKO? PREPR0ST0!
Sodeljujte v nagradni igri s kuponom, 

ki ga dobite v naših trgovinah 
KZ Izlake z.o.o., 

ob nakupu nad 1.000,00 SIT.
VEČJI IN VEČKRATNI NAKUP = 

VEČ KUPONOV = 
VEČJA MOŽNOST DOBITKA!!

Čaka vas 100 lepih nagrad:
- pralni stroj - friteza
- sesalec - 25 kavnih mlinov
- multipraktik - 70 X lkg kave
- salamoreznica

Žrebanje bo 06.01.1994 
v prisotnosti komisije. 

Rezultati bodo pisno objavljeni 
v vseh naših trgovinah.

kmetijsko zadrugo Izlake, m

I

mesnica-delikatesa

Eerdi
61410 Zagorje ob Savi, Kidričeva 

tel.: 0601/61 344

Delovni čas: ponedeljek zaprto
torek, sreda, četrtek 7.30 do 12.00 In 15.00 do 18.00 
petek 7.30 do 18
sobota 7.00 do 12.00, nedelja 8.00 do 11.00

mladinska knjiga

trgovina d.d.
knjigarna in papirnica
61410 zagorje obsavi 
cesta zmage 27 
tel 0601/64 261, 62318 
fax 0601/64 039

NOVE TEHNOLOGIJE ZA NOVE ČASE
knjige za otroka In mladino, leposlovje, priročniki, 

učbeniki, strokovne knjige, hiini in poslovni računalniki, 
komunikacijska tehnologija, birotehnične oprema in pribor, 

zabavna elektronika, pisarniški material, 
iolske potrebščine, darila, ...

Nakup pri nas je DOBRA ODLOČITEV!

pNc



stanovanjsko poslovno naselje 
in glavno cesto, da lahko 
preživijo nekaj časa v 
telovadnici.

Druga težava je povezana z 
vhodom v šolsko stavbo. Ob 
šoli so parkirni prostori in 
prometno cestišče, to pa je tudi 
edini prostor za zbiranje 
dijakov. Tako se na nekaj 
skupnih kvadratnih metrih 
gnetejo parkirani avtomobili, 
odvija se promet, prihajajo in 
odhajajo dijaki, profesorji, 
stanovalci in drugi. Skratka, 
drug drugemu kratimo prostor 
in se čutimo utesnjeni. Šola je 
že maja 1992. leta vložila pri 
komisiji za tehnično urejanje 
prometa pri SO Zagorje prošnjo 
za ureditev cestišča pred šolo. 
Predlagali smo delno 
pregraditev s cvetličnimi zaboji 
ter postavitev opozorilnih 
znakov za šolo. S tem bi imela 
šola vsaj minimalen, od 
prometa ločen prostor, za varen 
prehod in odhod dijakov, z 
ohranitvijo možnosti dovoza. 
Vse do danes na vlogo ni bilo 
odgovora.

Pred šolo pa pogosto zaidejo 
tudi težje obvladljivi prestop
niki, ki niso dijaki nobene od 
naših šol, zato je potrebno 
posredovanje policije. Glede 
na dejstvo, da so številni 
prestopniki mladoletne osebe, 
zakonsko zaščitene, se 
prepogosto še isti dan vrnejo 
na skupen življenski prostor 
predšolsko zgradbo in ponov
no vnašajo nemir. Glede na 
skupen življenski prostor 
predlagamo več medsebojnega 
sodelovanja in strpnosti vseh 
prizadetih. Nasoli pa bomo ob 
dosedanjih ukrepih uvedli še 
več nadzora pred vhodom v 
stavbo in še doslednje ukrepali 
v primeru neustreznega 
obnašanja naših dijakov.

Srednja šola Zagorje, 
Anica Ule - Maček, prof.

Podivjana 
šola I

Ne moremo se strinjati z 
naslovom članka, ki poskuša 
krivdo za celotno dogajanje ob 
stolpnici prevaliti na dijake šole

in na profesorje, ki vse to 
"dovoljujejo". Med 760 dijaki 
so tudi posamezniki s 
problematičnimi vedenjskimi 
navadami. Kdor meni, da smo 
jih obnašanja in odnosa do 
okolice in starejših naučili na 
srednji šoli, je zelo naiven. Na 
šoli lahko ekscesne primere 
obnašanja le sankcioniramo in 
to pri konkretnem dijaku za 
dokazana dejanja. V krajnem 
primem se poslužujemo tudi 
izključitve, saj srednja šola ni 
obvezna.

Manj kot tretjina vseh dijakov 
je iz zagorske občine. Zelo 
malo pa jih prebiva v bližini 
šole. Zato v skupinah 
mladoletnikov, ki se v tej okolici 
zadržujejo po 18. uri zvečer, 
ob sobotah, nedeljah in 
poletnih počitnicah, ni naših 
dijakov - o tem smo se že sami 
prepričali. Stanovalci tudi za 
dejanja teh skupin v tern članku 
dolžijo šolo. Policijo šola ni 
nikoli klicala za posredovanje 
proti dijakom šole, ampak 
vedno v primem konkretnih 
dejanj drugih mladoletnih ali 
polnoletnih oseb.

Vedno je šlo za policiji znane 
prestopnike, ki delajo 
probleme ne samo v okolici 
šole in stolpnice. Za njihovo 
vedenje in dejanja res ni 
odgovorna šola. Če jim niso 
kos niti starši niti policija in 
socialna služba, tudi šola, ki je 
ne obiskujejo, ne more pri tem 
nič. Le, če zaidejo v šolske 
prostore v skrajnem primeru 
smo in bomo zahtevali 
intervencijo policije. Glede 
dejanj in obnašanja, ki ga 
zakrivijo res naši učenci, pa bo 
šola po svojih kompetencah 
ukrepala še bolj dosledno in 
strogo kot je že doslej.

Ravnatelj Srednje šole za 
elektrotehniko in gostinstvo,

Rudi Regancin, dipl. ing.

Milanova
kost

O zaposlovanju, zlasti brezposelnosti, smo v našem 
časniku pisali malodane vsak teden. Skušali smo slediti 
tej problematiki v vsej širini, pri čemer pa tu in tam nismo 
dovolj pozorno naglašali potrebe po tem, da morajo tudi 
nezaposleni sami prispevati večji delež pri iskanju dela. 
Ni dovolj pisati samo prošenj zanj, kot ni dovolj zgolj 
resignirano ugotavljati, da dela ni.

Nekaj anket na to tematiko je med drugim odkrilo, da 
marsikdo med nezaposlenimi niti slišati ni hotel o 
prekvalifikaciji, spet drugi se n iso želeli voziti na ponujeno 
jim delo malce dlje od njihovega kraja bivanja. Poskusno 
zaposlitev pri zasebnih podjetnikih se v številnih primerih 
ni obnesla tudi zaradi tega, ker so se do včeraj zaposleni 
v družbenem sektorju navadili določenih manir (tudi 
razvad), v novem okolju pa so se jih morali nemudoma 
otresti. Pa tudi narobe: marsikje so morali ponovno na 
cesto, ker so zboleli in ostajali malce dlje doma.

S tem v zvezije prišlo na dan še dosti drugih preživelih 
razvad. Brezposleni so bili. marsikje so še prepričani, da 
je njihovo mesto če že ne v bivšem podjetju, bivši tovarni, 
pa vsaj v sorodnih organizacijah. Pozabljajo ali nočejo 
pozabiti, da jutri družbenega sektorja ne bo več; 
privatizacija bo terjala od zaposlenih popolnoma nov 
odnos do dela; za marsikoga je bil in še bo svojevrsten šok, 
ki ga še ni ali ga še lep čas ne bo pozabil.

Delovno mesto in njegov nosilec sta bila v prejšnjem 
sistemu zaščitena kot menda nikjer v svetu. Danes so se 
razmere za sto osemdeset stopinj spremenile. Nihče več ni 
in ne bo povsem varen ali se varnega počutil na svojem 
delovnem mestu; to je ena med izrazitimi zakonitostmi 
kapitalističnega sistema oziroma tržnega gospodarjenja. 
Prej jo bodo zaposleni sprejeli za neizbežno nujnost, prej 
se bodo poslovili od takšnih ali drugačnih utvar.

Podobno velja za, žal, preštevilne mlade in druge ljudi 
brez določenega znanja. Med zaposlenimi je vse več 
mlajših, največ s končano osemletko in brez vsakršnega 
znan ja ali kvalifikacije. Celo vse tiste, ki so se izučili za 
ta ali oni poklic, to ali ono dejavnost ali pa končali te ali 
one srednje šole, so možnosti za delo malodane ničeve. In 
ker število teh iz leta v leto narašča, bo treba marsikaj 
ukreniti za postopno odpravo tega pojava. Kaj in kako, še 
ni v celoti znano; pričakovanja, da bodo zgolj nekatere 
za to poklicane službe in ustanove delovale v smeri 
dodatnega usposabljanja, je jalovo. Kot smo tekli vuvodu: 
vsak sam se bo moral polno "angažirati", vsestransko 
zavzemati za to, da si bo nabral takšno in tolikšno 
znanje, s katerim se bo potegoval za takšno ali drugačno 
delo. To nebo niti lahko n iti enostavno, dostikrat bržkone 
tudi neuspešno, ampak nobene druge udobnejše poti ni 
in je ne bo.

Milan Vidic
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V zadnjih petih letih se je v Hrastniku zamenjalo kar osem 
zdravnikov splošne prakse. Največ slabe volje in govoric je 
zaradi letošnjega odhoda dveh mladih zdravnikov, domačinov. 
Konec septembra je odšel dr. Matko Mlinarič, konec leta odhaja 
še dr. Matjaž Urbajs. Oba sta se odločila za specializacijo. V 
zadnjih petih letih je na novo prišla dr. Seima Kazaferovič (vmes 
odšla, pa se vrnila), dr. Tatjana Pokrajac (tudi že odšla), dr. 
Anica Novak (tudi odšla) in letos še dr. Aleksandar Vodovnik. 
Poleg omenjenih so se hrastniški bolniki poslovili še od dr. 
Friderika Štendlerja in dr. Elizabet Paunovič. Kaj je torej s 
hrastniškimi zdravniki?

Zaradi večnega menjavanja 
zdravnikov najbolj trpijo bolniki 
ambulante na Dolu in ambulante 
4 za upokojence in svojce. Kljub 
težavam z zdravniki direktor 
Zdravstvenega doma dr. Martin 
Mlinarič pravi, da ne bodo 
zmanjševali števila ambulant.
Nimajo pa težav z zobozdravniki 
(dela jih sedem) ter v otroški in 
šolski ambulanti. Zdravniki 
splošne prakse (le štirje so) so v 
Hrastniku po Mlinaričevih 
besedah zelo obremenjeni, tudi 
zaradi pogostih dežurstev. Dnevno 
v ambulantah pregledajo 
povprečno 39 bolnikov. "Težave 
bi težko reševali s pomočjo od 
drugod, v Sloveniji pa kljub okrog 
75 brezposelnim zdravnikom 
težko dobimo takšnega, ki bi prišel 
delati v Hrastnik. Na prvi razpis 
smo dobili 4 prijave, pa po pogovoru ni ostal nihče. Čeprav jim v 
Hrastniku nudimo osnovne pogoje. Malo težje sicer stanovanje, čeprav 
zelo dobro sodelujemo z občino in IS. Razmišljamo celo o tem, da bi 
zdravnike posebej stimulirali," pravi dr. Mlinarič.

Velika težava hrastniškega Zdravstvenega doma je v tern, da je 
trboveljska bolnišnica izredno blizu. Tako se mladi zdravniki kaj hitro 
odločajo za boljše - specializacijo in delo v bolnišnici. Mlinarič omeni 
dr. Ružičevo, dr. Fortejevo. Dr. Marka Mlinariča je potegnilo na 
ginekologijo, dr. Matjaž Urbajs seje odločil za transfuzijski oddelek. 
Ali sta odšla le zaradi napredovanja, ali tudi zaradi česa drugega, seveda 
niti ni najbolj pomembno.

Očitno bodo za zdravje Hrastničanov vse bolj skrbeli "tujci". Nov 
zdravnik, ki bo v ambulanti na Dolu zamenjal dr. Matjaža Urbajsa, tudi 
prihaja od drugod. Dr. Zlatan Bocič je begunec iz Maglaja. z ženo. ki 
je tudi zdravnica, pa začasno prebiva v Posavju. Dr. Mlinarič pravi, da 
v razpisih zahtevajo tudi govorno in pisno znanje slovenskega jezika (o 
teh težavah v Hrastniku smo v Zasavcu že pisali). Dr. Bocič seje prijavil 
s potrdilom o opravljenem trimesečnem tečaju slovenskega jezika na 
Filozofski fakulteti v Ljubljani. Po Mlinaričevih besedah bo dr. Urbajs 
kolega seznanil z razmerami na Dolu, kjer je ambulanta specifična 
(bolniki od otrok do starejših). Po drugi strani pa bo prišel v ambulanto, 
kjer je delal zdravnik, kije bil izjemno predan svojemu delu in njegovo 
delo ne bo nič kaj lahko.

Ob takšnih menjavah zdravnikov je seveda razmišljanje o izbiri 
zdravnika lari fari. V Hrastniku so se že tako bolj kot ne odločili za izbiro

med ambulantami. Čeprav dr. Mlinarič zatrjuje, da ni nobenih zadrškov. 
če hoče pacient zamenjati zdravnika ali ambulanto. Ob vsem je treba 

«- omeniti tudi to, da so zdravniki splošne prakse v Hrastniku obremenjeni 
bolj, kot kolegi v Zasavju. Tudi tuje verjetno vzrok za veliko spreminjanje 
seznama zdravnikov splošne prakse.

Hrastničanom ni vseeno, kakšno zdravstvo imajo. Zdravstveni dom in 
ambulanto na Dolu so zgradili z denarjem samoprispevka. Pa tudi letos 
so upr. zbrali kar 23.000 nemških mark za nakup sodobnega rešilnega 
avtomobila. "Vozilo je terensko (štirikolesni pogon, 110 KM), v njem 
lahko hkrati peljejo ležečega bolnika in pet sedečih. V vozilu je 
kardiološki stol. EKG, infuzijski sistemi, je izredno sodobno opremljen." 
je zadovoljen dr. Martin Mlinarič. Še posebej, ker j e oprema v hrastniškem 
zdravstvenem domu odpisana več kot 90 odstotno. Za najbolj potrebno 
opremo bi takoj rabili 11 milijonov tolaijev. Pa tudi v sam dom od leta 
1979, ko so ga odprli, niso veliko vlagali. Brez popravil bo pričel počasi 
propadati. Pravzaprav - Hrastničani tako dobro skrbijo za svoje zdravstvo, 
da bi si morda zaslužili bolj stalno zdravniško zasedbo.

Marko Planinc 
Foto: Branko Klančar

Plus in minus za Dolane
Dobili smo lekarno.Nič več ni treba bolnim z recepti romati v 

Hrastnik in si poleg tega delati dodatnih stroškov s prevozom 
Morda kdo zmotno misli, da je ponudba slaba. Nasprotno! Na 
zalogi imajo zdravila, ki jih potrebuje le peščica ljudi, pa tista iz 
tako imenovane negativne liste. Na voljo je veliko zdravil iz 
domače lekarne. Predvsem pomembno pa je, da si farmacevti 
vzamejo čas za vsakega obiskovalca. Ni jim odveč poslušati ljudi, 
ki razlagajo, kakšne težave jih tarejo. Prijazno in strokovno 
svetujejo, če je treba.

Manj razveseljivo je. da nas zapušča doktor Matjaž Urbajs. 
zdravnik, ki si je s svojo mirnostjo in izjemnim posluhom za 
vsakogar pridobil ugled. Doktor Urbajs je človek, ki ima poleg 
strokovnosti še nekaj, na kar prenekateri zdravnik pozablja. 
Pacienta zna poslušati, kar j e v današnjem času silovite naglice in 
brezbrižnosti prava redkost. Bolniki v čakalnici se ne pritožujejo, 
ker morajo čakati. Vedo, da se bo zdravnik tudi z njimi pogovoril 
brez nestrpnosti in si ne bo privoščil nikakršne površnosti. Dobro 
ve, daje poleg zdravljenja potrebna tudi topla beseda. Zdravnik, 
ki bo poslej delal na Dolu, ne bo smel misliti na čas. ampak na 
bolne, ki so bili doslej v varnih rokah.

Manja Goleč
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Kot vsako leto so se na Bledu srečali vsi, ki jim ni vseeno kaj 
se bo v bodočnosti dogajalo s kmetijstvom in našim podeželjem, 
ki zajema večji del slovenskega prostora.

Posvet je organizirala republiška uprava za pospeševanje 
kmetijstva v okviru Ministrstva za kmetijstvo in gozdarstvo 
republike Slovenije, udeležili so se ga povečini kmetijski 
svetovalci vse Slovenije, uslužbenci oz. predsedniki Kmetijskih 
zadrug, predstavniki kmetijskih šol, fakultet. Pomembna 
udeleženca sta bila prof. dr. Jože Osterc in dr. Ernest G roblacher, 
predstavnik kmetijske in gozdarske zbornice za Koroško. Namen 
posveta je bil predstaviti strategijo razvoja slovenskega 
kmetijstva in s tem v zvezi definiranje nalog kmetijskih 
svetovalcev.

Strategijaslovenskega kmetijstva, kije bila sprejeta tudi v slovenskem 
parlamentu, je ekosocialno kmetijstvo. Vse evropske dežele s 
podobnimi pogoji za kmetovanje (Avstrija, Švica, Bavarska) so se 
odločile za takšen način kmetovanja, saj je prejšnja strategija razvoja 
kmetijstva peljala deželo v siromašenje. Namreč, intenziviranje 
posameznih kmetijskih panog in uvajanje farmske reje (kupovanje 
krme) je pripeljalo do enostransko - ekonomsko orientiranega 
industrijskega tipa kmetovanja. Eksocialno kmetovanje pa pomeni 
varovanje in negovanje dežele, ohranjanje poseljenosti, uvajanje 
ekološko sprejemljivih norm pri reji živali in nasploh vrednost, ki 
prispevajo k večji kvaliteti življenja na podeželju in v mestih.

Nosilec takšnega kmetovanja je lahko samo družinska kmetija. 
Družinska kmetija je lahko čista kmetija (vsi družinski člani so 
zaposleni nakmetiji), mešana (pomeni, daje dohodek kmetij c sestavljen 
iz dohodka od kmetijstva in dohodka iz drugih dejavnosti - industrija...) 
ali pa dopolnilna, kar pomeni, da dohodek iz kmetijstva predstavlja to 
dopolnilo k družinskemu proračunu.

Vsaka takšna kmetija naj bi bila izobrazbeno sposobna za kmeto
vanje - vsaj eden od družinskih članov naj bi imel primerno kmetijsko 
izobrazbo, saj je v takšnem kmetijstvu kmet samozavesten podjetnik, 
ki se zaveda svojih nalog (primarna naloga pridelovanje hrane in 
sekundarna ohranjanje čistega okolja, poseljenosti dežele, ohranjanje 
narodove kulture...), ob tem pa za svoje delo zahteva tudi ustrezno 
družbeno priznanje in pošteno plačilo, ki mu zagotavlja socialno 
varnost in normalno življenje.

Bistvo ekosocialnega kmetovanja ni prekinitev razvoja kmetijstva 
ob napredovanju tehnologij posameznih pridelav kmetijskih kultur in 
reji živali, ampak usmerjanje v integrirano pridelovanje hrane, kar 
pomeni čimveč stranskih produktov v kmetijstvu čimbolj racionalno 
porabiti v novih pridelavah, pri varstvu rastlin uporabljati kemična 
sredstva naosnovi okolju manj oziroma neškodljivih snovi, uporabljali 
naravne sovražnike posameznih rastlinskih škodljivcev. Socialni vidik 
takega kmetovanja pa je zagotavljanje socialne varnosti kmeta, 
ohranjanje in obnavljanje družinskih vrednot na podeželju, ter kulture 
slovenskega naroda.

To je naloga kmetijskih svetovalcev, države (v finančnem smislu), 
kmetijskih zadrug (združevanje le-tch in pripravljenost za solidarnost 
in vzajemnost) in nenazadnje vseh ljudi. Tudi tistih, ki ne živijo na 
podeželju, pa jih včasih le zamika, da bi pozabili na mestni hrup, skrbi 
in naglico, v kateri živijo, in se podali v kakšen skrit kotiček zelenja. 
Tudi našeZasavjejedel slovenskega prostora, zato začnimo razmišljati 
tudi Zasavci o teh stvareh.

MIŠKE OD 2.290,00 SIT DALJE 

PODLOGE ZA MIŠKE 590,00 SIT 

IGRALNE PALICE 2.065, 00 SIT

DISKETE SONY 1.2 MB 1.290,00 SIT
S?:-'

DISKETE SONY 1.44 MB 1.890,00 SITs.PROGRAMI ZA W1NDOWS !
PROGRAMI ZA DOS

S**:./®: i
PROGRAMI ZA VODENJE POSLOVNIH KNJIG

KNJIGE T

TISKALNIKI EPSON, STAR, FUJITSU

itkV m
MCEALNIH ZA VSE

lis

Podjetje za svetovanje, inženiring 
In trgovinsko posredovanje 

Cesta 20. julija 2c, 61410 Zagorje 
telefon: 0601 61 611, 64 611

Nada Grešak



Mirko Kaplja je med tistimi slovenskimi župani, ki jih imajo ljudje radi. 
Kako tudi ne, saj je veliko med njimi. Pa čeprav predseduje eni večjih 
slovenskih občin (328 m2) z 19.000 prebivalci. Rad se druži s kulturniki, tudi 
med športniki ga dobro poznajo. Pa tudi med ljudmi v litijskih vaseh se rad 
zadrži. V zadnjem tednu so Litijani vzdignili v Sloveniji nekaj prahu zaradi 
odločne borbe za svoj okraj. Mirko Kaplja, ki je od profesionalnega 
županstva presedlal na neprofesionalno (sedaj vodi ob županstvu litijsko. 
Zavarovalnico Triglav), ima pri tem precejšnjo vlogo. Za Litijo se zna boriti. 
Tudi zato mu verjetno ljudje zaupajo.

Trenutno je v Litiji najbolj 
aktualno zbiranje podpisov za okraj. 
Zakaj ste se odločili za zbiranje 
podpisov?

Res smo sredi akcije, čeprav je že 
kazalo, da se bomo več ukvarjali z 
ustanavljanjem novih občin. Ko smo 
se soočili z upravnimi okraji, sc je 
zanimanje preneslo na to področje. 
Predloge zakona o upravnih okrajih 
smo premlevali skozi našo komisijo za 
lokalno samoupravo pri IS. Zavedali 
smo se - če bi bilo v Sloveniji le 11 
okrajev, ne more biti območje občine 
Litije upravni okraj. Takšno je bilo 
enotno stališče vseh političnih strank v 
občini, ki je soglasno, na dveh 
zasedanjih zborov občinske skupščine, 
mnenje potrdila. Ob tem smo zahtevali, 
da sc ob takšni rešitvi v Litiji uredijo 
izpostave za geodetsko službo, upravne 
zadeve, vodno gospodarstvo, posege v 
prostor, graditve objektov, 
premoženjsko pravne zadeve, 
inšpekcije, varstvo vojnih veteranov in 
žrtev vojnega nasilja, notranje zadeve, 
obramba in zaščita, upravna nadzorstva. 
Še to smo zahtevali, da izpostave 
začrtajo tudi v zakonskih rešitvah. V 
primeru večjih okrajev, petindvajset, je 
nastalo enotno stališče, da naj bo 
območje občine Litije samostojen okraj, 
s sedežem v Litiji.

Zakaj?
Mi smo neka specifičnost. Litija je 

bil okraj že vse od leta 1854, se pravi 
preko A vstroogrske i n stare Jugosla vije. 
Res, daje tisti okraj obsegal nekaj širše 
območje. Geografsko gledano, smo v 
veliki kotlini. Naša južna meja teče po 
obronkih dolenjskih hribov, 20 km 
južno od Save in se zaključi nad 
Šentrupertom ter pride nazaj do Save 
med Renkami in Zagorjem. Potem gre 
pri Savi spet pod Sveto goro, severno 
skoraj do svetega Miklavža. Na vzhodu 
nas zapira zasavski kanjon in smo v 
bistvu odprti samo proti Ljubljani. Tja 
pelje tudi naše življenje. Z vsem smo 
popolnoma vezani na Ljubljano: 
gospodarsko, kulturno, tudi politično. 
Ne samo to, preko 3200 se jih samo na 
delo vozi vsak dan v Ljubljano, koliko 
je še dijakov, študentov. To so le 
nekateri argumenti. Novi okraji naj bi 
upravne storitve ljudem približali. Z

rešitvijo, ki je bila navedena, pa sc nebi 
približale. Sedež upravnega okraja je 
bil predviden v Ljubljani v vseh treh 
variantah. Če upoštevamo, da ima 
občan že zdaj 45 km in več, da pride v 
središče občine in še nekaj dodatnih, da 
pride v Ljubljano, je že to velika 
razdalja. Se pravi, se mu ne približamo. 
Zato smo zahtevali izpostave okrajev.

Zadnji predlog pa je bil skupili 
okraj z sedanjo občino Grosuplje, 
kjer hi bil tudi sedež.

To je, da te kap zadane. Nikjer sc 
nismo o tej varianti pogovaijali, pa sem 
vseskozi spremljal dogajanje. Litija z 
Grosupljem ni povezana, niti s primerno 
cesto ne. Ničesar nimamo skupnega. 
To informacijo smo dobili bolj po 
privatni liniji in je izbila sodu dno. 
Zadnji predlog zakona o upravnem 
okraju za drugo branje je od zadnje 
variante obdržal le številko 25, 
vsebinsko je pa drugačen. Spoštujem 
mnenje in voljo ljudi, Grosupeljčanom 
želim, da imajo svoj okraj, če smatrajo 
to rešitev za najboljšo. Mi pač vidimo 
drugačno rešitev. Ne zahtevamo, da sc 
nam kdo priključi. Seveda pa smo 
odprtih rok. Ostro smo protestirali zaradi 
tega, ker smo ugotovili, da je vlada 
popolnoma ignorirala naša stališča, ki 
so bila vendarle soglasno sprejeta na 
vseh zborih skupščine. Celo v drugo 
skrajnostjo šla pri pripravi tega zadn
jega predloga. O naši akciji smo 
obvestili vlado, predsednika državnega 
sveta, predsednika odbora za notranjo 
politiko, določena ministrstva in 
komisije, ker smo ostro vztrajali na 
naših sklepih, sprejetih na zasedanjih 
zborov. Omenjene smo tudi obvestili, 
d a za če nj a m o ak ci j o zb ira nj a podpisov, 
izjav, da bi skupščina in politične 
stranke dobile širšo podporo večine 
občanov Litije, ki imajo volil no pravico. 
Z akcijo smo začeli 1. decembra. Zdaj 
akcija teče, občani se podpisujejo, da 
se zavzemajo za to, da sc Litija 
reorganizira kot samostojen upravni 
okraj.

Imate na skupščinskih sejah 
probleme z nesklepčnostjo?

S tako hudimi problemi, kot 
ponekod, sc mi vendarle ne srečujemo. 
Kar pa je tudi odraz naše politike, ki 
smo jo zastavili takoj po volitvah. Precej

stvari se skušamo pogovoriti. Tako 
predsedstvo, IS in vse komisije, skratka, 
predstavniki vseh strank, ki so 
sodelovale v volitvah in v naši skupščini 
delujejo, so precej aktivne. V občini pa 
imamo še poseben starešinski svet, kot 
ga imenujemo, razširjeno predsedstvo 
s predsedniki vseh strank in tistimi, ki 
so v skupščini in tistimi, ki so se usta
novile kasneje. Tako, da so i nformacije 
odprte. Po moje m je stvar v prehod nem 
obdobju dobro tekla, saj smo na ta 
načinrešili v interesu občanov in občine 
marsikakšno stvar.

Glede upravnega okraja v Litiji 
so bile stranke enotne, sicer pa ni 
vedno tako. So politični boji oziroma 
trenja utrujajoča?

To je danes dejstvo. Za tistega, ki 
tega ne more sprejeti, je to verjetno 
utrujajoče. Mislim pa, daje razgibano, 
vsaj takšno delovanje kot ga imamo 
mi. Naše strankarsko življenje je 
bogato. Imamo strankarski starešinski 
svet. kjer se o vseh zadevah dogo
varjamo, kar včasih traja dlje časa. 
Navadno po vsem tem ugotoviš, da so 
dogovarjanja vredna naporov, kajti 
skupno hitreje dosežemo zastavljene 
cilje. Če bi se začeli "sabljati", se bi 
"sabljanje" preneslo v vsak zaselek naše 
občine. Prepiranje bi se odražalo še kje 
drugje in to za takšno občino ni dobro.

Zakaj ne?
Rešujemo čuda zadev, sploh na 

infrastrukturnem področju. Vendarle 
je treba delati na ta način, da angažiramo 
čim večje število ljudi. Da dajo svoje 
kapacitete na razpolago, tudi fizično, 
da sami delajo. Zdaj si pa predstavljate, 
kako bi s tem uspeli, če bi se sprli. To 
življenje je zanimivo, poživljajoče, 
vzpodbujoče. S tem se ne dušijo 
iniciative posameznih strank. 
Nasprotno, še bolj so v razmahu.

Kljub vsemu nekateri menijo, da 
gredo pomembne zadeve tudi mimo 
skupščine. Mislite, da se sestajate 
dovolj pogosto?

Operativni organ je izvršni svet, ki 
uresničuje stališče in politiko, sprejeto 
na skupščini. Ta sc sestaja skoraj vsak 
teden. Sestavljajo pa ga člani vseh 
strank, se pravi, da smo pri 
uresničevanju politike stalno navzoči. 
Vsi smo sproti informirani, angažirani

in vpeti v delo. Do sklicevanja 
sestankov pa pride tudi na pobudo 
posameznih članov predsedstva. Ali 
tudi drugih. Tu gre verjetno za 
nesporazum v poletnem času. Bil sem 
na dopustu, ko je SLS posredovala neko 
pobudo za sklic skupščine še pred 
koncem skupščinskih počitnic. Ko smo 
to razčlenjevali na predsedstvu, smo 
ugotovili, da pobude v hišo ni bilo. Sam 
se ob vsaki pobudi katerekoli stranke 
takoj povežem s predsednikom, da se 
pogovoriva o zadevah. Te pobude res 
nisem videl, tudi nikjer v sekretariatu je 
ni bilo. To zadevo smo razčistili in 
skupaj ugotovili, katere zadeve so 
aktualne ter jih uvrstili na 1. sejo 
skupščine.

Precej prahu je okrog denarja za 
demografsko ogrožena področja...

Demografskoje ogroženo skoraj dve 
tretjini področja naše občine. Denaija 
za razvoj je precej premalo. Okoli 
sedemdesetih let naj bi bili že med 
nerazviti mi. Nek gospodje takrat rekel, 
da predmestje Ljubljane ne more biti 
nerazvito i n tako smo iz kluba nerazvitih 
izpadli. Vemo pa, kaj seda narediti, za 
kar je tipičen dokaz naša sosednja 
občina, Trebnje. Sredstev je absolutno 
premalo. Razpisi so, programe 
posredujemo naprej, sila malo jih je 
sprejetih in jasno, da je potem 
nezadovoljstvo med tistimi, ki ne 
pridejo na vrsto. Zainteresirani pa smo 
seveda za večji delež sredstev. Posebno 
če gledamo KS Dole, Gabrovko, 
Primskovo, Polšnik. Tisti, ki odločajo, 
bi morali biti bolj prisotni, bolj 
življenjski, bolj pri ljudeh, manj urejati 
iz nekega kabineta in od daleč gledati 
na stvari. Na to smo jih opozorili, a so 
rekli, da so pri gledanju od daleč manj 
obremenjeni, kot "od blizu".

Rekli ste, da denar za demografsko 
ogrožena območja težko dobite. Kar 
se tiče asfalta, ste pa zelo uspešni. 
Imate kakšne posebne recepte?

Imamo. ja. Pridnost ljudi, 
delovoljnost in želja, da se hitreje 
izkopljejo iz težav. Ko sem začel delati 
kot župan leta 1986, sem se zavedal, da 
je perspektivo občine tudi v hitrejšem 
razvoju kmetijstva in turizma, pa 
zasebništva, obrti, drobnega gospo
darstva. Ob vsem, kar že imamo, 
seveda. Če smo hoteli kaj narediti, je 
bila cestna infrastruktura na prvem 
mestu. Elektrika je bila rešena, 
telefonija tudi. To ni dovolj, da ljudi 
ostanejo tam, kjer živijo, da se kmetje 
ukvarjajo z dopolnilno dejavnostjo. 
Naša občina je čudovita zelena oaza 
med Lj ubij ano, Celje m, Krški m. Enkrat 
bi se poti lahko obrnile tudi v te naše 
kraje, ne samo na Gorenjsko in na morje. 
Zato smo se tudi lotili izgradnje cest. 
Začeli smo iz nič. Najprej smo se lotili 
povezave na Dolenjsko in priključka 
na cesto Ljubljana - Zagreb. Angažirali 
smo vse, kar seje dalo, od gospodarstva, 
takrat še vojske in v dveh letih nam je 
uspelo, kar nam je dalo voljo, da seje 
vse začelo razširjati na vse strani-



Pokazala sc je neverjetna zagnanost 
ljudi. Kot s telefonijo. Ko so dobili 
telefone v eni vasi, seje to razneslo kot 
požar, ljudje so se organizirali, sami 
kopali jam. Ljudje prispevajo za asfalt, 
kolikor moremo, pomagamo iz 
občinskega proračuna in tako se 
kilometri širijo. Odprli smo različna 
področja, pravi raj, Mamolske gozdove 
recimo, pa Kresniški vrh, Štange, 
Gabrovsko področje. Tudi v vasi. kjer 
so bili ljudje sprti, smo uspeli. &\\ smo 
od hiše do hiše, jim razlagali in potem 
uredili ceste. Veliko cest seveda še čaka, 
le KS Dole ima kar 80 km krajevnih 
cest.

Cesta Ljubljana - Šmartno pri 
Litiji je najbolj nevarna na 
ljubljanskem območju, število 
prometnih nesreč seje povečalo kar 
za 100 odstotkov.

Taje res pošastna zadeva. O tej cesti 
se pogovarjamo že leta. Nekaj malega 
sc je že naredilo, vendar zamašek od 
Ribč do Litije ostaja. Promet za vlačilce 
je sicer prepovedan, a pravila kršijo. 
Vse nas je strah, da se predvsem komu 
od otrok, ki tam hodijo, kaj naredi. Po 
zagotovilu ljudi na republiški upravi za 
promet in zveze bi se tega odseka morali 
lotili naslednje leto. Najprej odcepa od 
Ribč do odcepa za Jesenje. Nastaja 
drug problem - magistralna cesta teče 
skozi Litijo. Reši ga le obvoznica. 
Imeli smo podporo bivšega ministra za 
promet in zveze Kranjca, da bi se 
zgradila konjska obvoznica, ki bi šla 
od Hotiča čez Konj do Ponoviškega 
gradu in se priključila na zasavko. Ob 
modernizaciji ceste proti Dolenjski 
nastaja zaradi vlačilcev zapora v 
Šmartnem, kjer bi prav tako morali 
zgraditi obvoznico. Potrebe so velike, 
kot v celi državi. Smo pa optimisti. 
Verjamemo, da se bodo prihodnje leto 
začela dela, tudi možnost modernizacije 
zadnjega mostu na reki Savi, 
kresniškega, obstaja. Litijski je nov, 
jevniškega in savskega smo obnovili. 
Renke nam je odneslo in ga zdaj 
postavljamo...

Res delajo ta most Lilijani za 
Zagorjane?

Ta most so postavljali Litijani, a so 
ga za svoje potrebe. Ko še ni bilo 
zasavske ceste, je bil celoten predel

Polšnika in teh krajev, vezan na most. 
Ljudje so ga tudi udarniško postavili. Z 
zasavsko cesto sc je precej stvari 
spremenilo. Vendar je most in ljubezen 
do mostu ostala ljudem v krvi. In ta 
mostje njihov. Še danes ga uporabljalo. 
Koje most odneslo, so zahtevali, naj se 
postavi nov. Bili so tudi drugi predlogi. 
Okoli 15 milijonov pomoči smo dobili 
od mednarodne banke, ta denar smo 
lahko porabili le za most, ne pa za novo 
cesto. Problem je tudi v tern, da želi ŽG 
že leta ukiniti postajo Renke. Vendar bi 
moralo veljati, da gre za vzpostavitev 
stanja na postaji, kot je bilo pred po
plavami, kos so nekateri vlaki ustavljali 
in naj tudi sedaj. Zavedam pa se, da 
bodo ogromne težave.

Občina Litija se zadnja leta 
predstavlja kot turistično območje. 
Predvsem z Geosom. Je takšna 
usmeritev pravilna?

Stare Lilijane sem večkrat slišal 
govoriti, da je Litija popek kranjske 
dežele. Leta 1980je tedanji župan Jože 
Drnovšek z nekaj zanesenjaki 
ugotavljal, da bi moralo biti središče 
Slovenije nekje na območju litijske 
občine. Potem so ga točno izmerili. 
Nafte ali česa podobnega nimamo, 
smo pa ugotovili, da bi se s tem 
središčem dalo kaj narediti. Nastal je 
projek GEOSS Vače 81, ki ima več 
delov: ureditev same Spodnje Slivne in 
obeležja, širšega kroga Vač, Klenika, 
kjer je bila najdena situla. Zagorice, 
rojstnega kraja Jurija Vege vse do 
Zasavske svete gore, znotraj tega je še 
nekaj podprojektov. Našlo sc je nekaj 
zagnancev, tudi Jože Kimavec, 
tamkajšnji lastnik kmečkega turizma, 
naleteli so na popolno podporo 
domačinov in ostalih ter uspešno 
zastavili.

Kaj pa, če se bodo naše meje 
spreminjale?

Ne, to je slovensko središče in je 
neka posebnost naše majhne dežele. Le 
Slovenija in Francija imata svoje 
središče. Zakaj ne bi to posebnost 
pokazali. Saj smo posebni že, ker smo 
majhni, pa smo sc vendarle obdržali 
stoletja. Središče vse to simbolizira. 
Ljudje si z zanimanjem ogledujejo 
stvari, v čedalje večjem številu prihajajo 
na obiske. Naše geslo j c "vsak Slovenec

na Triglav in v središče Slovenije". Na 
kamen smo že leta 1982 vklesali sedanjo 
slovensko himno, ko še nihče ni 
razmišljal, da bo to kdaj slovenska 
himna. Vaška situlaje svetovno znana. 
Nekateri strokovnjaki so bili proti, da 
bi postavljali spomenik arheološki 
najdbi. Danes v svetovni literaturi 
zasledimo, daje to najlepši spomenik 
na svetu neke arheološke najdbe. 
Razvijamo turistično diagonalo. 
Urejamo mestno jedro, Šmartno in že 
smo na Bogcnšperku, pa na poti do 
Stiškcga samostana in doline Krke. 
Bogenšpcrk je pred zaključkom 
obnove, ki je zahtevala več sredstev, 
kot smo predvidevali. Uredili smo še 
okolico z znamenitim vodnjakom, ki 
bo tudi slovenska posebnost.

V čigavi lastnini je grad z okolico?
Mi smo zahtevo Vindišgraetzov

odstopili Ministrstvu za kulturo, ker 
mislimo, daje to spomenik slovenskega 
pomena in ga ne bi smeli vračati v 
naravi. Ali bodo v tem uspeli ali ne, je 
stvar pravnih strokovnjakov. Dokler se 
zadeve ne rešijo, je vsa stvar v 
mirovanju, pa vendar obnovo 
nadaljujemo. Odprti smo, če dobimo 
partnerja, ki ima široko zaledje, j c tole 
pozitivno. Tudi z bivšimi lastniki smo 
že imeli nekaj stikov, saj sc nočemo 
zapirati. Čeprav sem tudi sam odločno 
proti temu, da bi grad vračali v naravi. 
Za Slovence je vse, kar je na gradu 
delal Valvasor, velikega pomena. Če 
že takrat nismo imeli denarja, da bi 
odkupili njegovo knjižnico in jo je 
kupila zagrebška cerkev, bi se mu 
morali oddolžiti vsaj zdaj.

V Litiji je večina tovarn, stavb v 
denacionalizacijskih zahtevkih. Kaj 
to pomeni?

Ljudje na občini delajo vse dneve, 
tudi sobote, da bi te zadeve hitreje rešili. 
Dejstvo je, da je denacionalizaijski 
zakon tukaj. Sem za to, da sc ljudem ne 
dela težav. Slej ko prej bodo ti ljudje 
živeli skupaj z nami in jim je treba 
podati roko. I n če bomo že zdaj ustvarili 
dobro sodelovanje, dobre odnose, se 
bo to kazalo tudi pozneje, ko bodo še 
kako vpeti v naš občinski, litijski 
prostor. Sam se direktno v zadeve ne 
vključujem.

Tudi nekaj ekoloških problemov 
imate, sploh s smetiščem.

To je res ogromen problem. 
Nameravali smo ga reševati celo z 
regionalno urejenim odlagališčem, pri 
tem dogovarjanju sodelujemo z 
Zasavjem. Kar je zdaj, ni nič. Če že 
najdemo kako lokacijo, ljudje takoj 
protestirajo. Rešitev pa bomo morali 
najti. V 'Vrebnjc smeti ne bomo vozili. 
Čas hitro leče, potrebe so takšne, da bi 
morali imeti urejeno smetišče že včeraj, 
ne jutri.

Večkrat se hudujete na TE 
Trbovlje za rad i onesnaženega zraka.

To je res, tudi pri nas se to pozna. 
Tudi čudoviti Mamolski gozdovi so 
načeti. Na to opozarjamo in zato je za
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nas vsaka stvar, ko bi bila lahko zadeva 
še slabša, nesprejemljiva.

Generalni problem Litije ostaja 
verjetno to, da se veliko ljudi vozi 
vsak dan drugam na delo.

Ob tem, da se vsak dan najmanj 
3200 ljudi vozi v Ljubljano, je še en 
strahoten problem. Imamo okoli 1360 
brezposelnih, to pa ima velike 
posledice. Dokler so na Zavodu in 
dobi vaj o podoro, še nekako gre, ampak 
tega bo enkrat konec in posebni socialni 
steber v naši državi še ni zgrajen. Res 
je, da se kriza počasi zaključuje, vsaj 
Predilnica kot naša največja 
organizacij a, je že v vzponu. Rešitev je 
v nadaljnjem razvoju podjetništva, 
obrti. Vendar, dokler vsaj likvidnost ne 
bo rešena, tudi to ni rešitev. Nekateri so 
se pogumno spoprijeli z Zahodom, toda 
številka brezposelnih je še vedno 
strahotna. Socialne razmere in stiske 
ljudi so res strahotne. Obiski so 
velikokrat prav žalostni. Njihove stiske 
so tudi moje. Nimam kamna namesto 
srca. Toda veliko pomagati ne morem, 
včasih pa se tudi najdejo rešitve. 
Potrebno bo ogromno zavzetosti, sploh 
s strani države. Več denarja bo treba 
nameniti mladini, kije prepuščena cesti, 
mladi zaposlitve ne dobijo, univerze so 
zapolnjenjein mladi večkrat izgubljaj o 
voljo do življeja. Precej več denaija bi 
morali nameniti športni in kulturni 
dejavnosti mladih.

So kakšne možnosti v Litiji glede 
prostorov za mlade?

Mislim, da so. Sindikalna dvorana 
na Stavbah, recimo. Čeprav je v 
kasarniški dvorani, kakršna je, težko 
delati.

Občinski praznik letos...
...bo srečanje ob zaključku leta. 

Podeljena bodo občinska priznanja, 
plakete in zakorakali bomo v novo leto. 
Obletnica bitke na Tisju pa ostane. 
Doslej je bil občinski praznik opredel
jen v statutu, letos smo sprejeli nov 
statut, odločili smo se, da praznik in 
si m bol občine ne bosta več opredeljena 
v statutu, ampak posebnem odloku. 
Anketa med političnimi strankami glede 
datuma občinskega praznika je prinesla 
različna mnenja. Od tega, naj 24.12. 
ostane, do tega, da občinski praznik 
sploh ni potreben. Ker smo pričakovali 
tudi razdelitev občine na več manjših, 
letos nismo sprejemali novih sklepov 
okrog praznika.

Če bodo aprila volitve, boste 
kandidirali?

To je še daleč, volilni zakon bo treba 
še uskladiti in na to še nič ne mislim. Do 
novih volitev bi radi zadeve postavili 
tako, da tistim, ki bodo prišli za nami, 
ne bomo pustili nobenih "repov", da 
bodo imeli čisto podlago za nadaljnje 
delo. Dela, ki smo sijih zadali, bi radi 
opravili, dajih ne bi prenašali na njihova 
pleča. Večje investicije pa bodo seveda 
tekle naprej.

Joža Konjar in Marko Planinc 
Foto: Branko Klančar



Pohod z baklami
PD Trbovlje je v soboto, 4. 

decembra, na dan sv. Barbare, 
pripravilo II. nočni pohod na Mrzlico 
z baklami. S pohodom so začeli lani 
za Miklavževo z namenom, da tudi v 
"mrtvi planinski sezoni" poskrbe za 
rekreativni izlet. Lani je deževalo, 
letos je že nekaj dni prej zapadel 
sneg, na Mrzlici gaje bilo do 60 cm, 
v zametih bistveno več. Organizatorji 
so poskrbeli za pravočasno pluženje 
ceste od Podmeje do Mrzlice. Pohod 
seje začel ob 17. uri pred domom 
Svobode na Trgu Franca Fakina, 
starejši udeleženci so se podali na 
pot že ob 16. uri. Tam so se udeleženci 
lahko oskrbeli z baklami, tudi 
baterijske svetilke so prav prišle.

Pot preko Golovca, mimo 
Katarine, Vrharja, pod Križno 
planino, pod Humičem in na Mrzlico 
je bila kljub svetli, jasni noči, z luno 
na nebu, kartežka. Spodaj seje udiral 
sneg do kopnega, v zgornjem deluje 
bila pot tudi blatna. Udeleženci so 
prišli do planinskega doma na Mrzlici 
v razmeroma dobrem času, dveh do 
treh ur, prvi so bili pri domu že okoli 
18. ure. Seveda so poskrbeli najprej 
za žig v izkaznici, vse je čakal

brezplačen topel čaj. Letošnjega 
pohoda se je udeležilo preko 350 
udeležencev in veliko jih je šlo kar 
mimo evidenčne mize. Precej jih je 
na Mrzlici tudi prenočilo, večina pa 
se je še isti večer vrnila domov. 
Kolikor je znano tudi službe prve 
pomoči z zdravnikom na čelu niso 
imele dela.

T.L.

Razstava malih 
živali

Društvo gojiteljev malih živali je 
od 26. do 28. novembra v DD Trbovlje 
že štirinajstič pripravilo razstavo. 
Sodniki - ocenjevalci so pred 
otvoritvijo pregledali 77 kuncev. 44 
golobov in okrog sto komadov 
perutnine ter najboljšim podelili 
nazive šampiona. Živali so bile 
kvalitetne, tudi odlično ocenjenih ni 
manjkalo. Takšni uspehi ne pridejo 
sami po sebi, potrebna je celoletna 
skrb. pravilna nega in prehrana, skrb 
za zdravje živali, cepljenje. Zaradi 
vsega gojitelji vsako leto težko 
pričakujejo razstavo, da tudi drugim 
pokažejo, kako jim uspeva. Na 
razstavi so dežurni rejci 
obiskovalcem posredovali

zanimivosti s tega področja in 
svetovali, saj je zanje prijeten 
občutek, da gledalci vzgojeno žival 
občudujejo. Tudi spremljevalne 
dejavnosti so razstavo popestrile. 
Letos je bil na voljo bogat srcčolov. 
(glavni sponzor Center Jošt). 
Poskrbeli so za prikupen likovni 
kotiček učencev OŠ A. Hohkrauta, 
deset risbic je bilo nagrajenih. Rejci 
se bodo predstavili tudi na državni 
razstavi, ki bo na Gospodarskem 
razstavišču v Ljubljani od 14. do 16. 
januarja.

M.B.

Pohod na Tišje
V nedeljo, 12. decembra bodo 

litijski planinci že trinajstič pripravili 
zimski pohod na Tišje. Tišje je 
prijazen hribovski zaselek na polici 
pod Prešenskim hribom. Start pohoda 
bo med 7. in 10. uro pred Plečnikovim 
spomenikom v Litiji (po mostu 
desno), kjer bodo udeleženci dobili 
kontrolni kartonček, ki ga bodo 
žigosali v Tisju. Startnina bo 150 
tolarjev. S Tišja se bodo pohodniki 
preko Liberge in Lupinice spustili v 
Veliko Kostrevnico, od koder bodo 
do Litije vozili posebni avtobusi.

J.K.

Ustanovni
zbor

Trbovlje- Iniciativni odbor 
Združenja vojnih veteranov 
Slovenije za Zasavje sklicuje 
ustanovni zbor 16. 12. 1993 ob 
18. uri v sejni sobi SO Trbovlje. 
Združenje veteranov vojne je 
nepolitična organizacija, 
združuje na prostovoljni in 
domoljubni osnovi vse, ki so 
državljani Slovenije in so v 
obdobju od 17.5.1990 do 
26.10.1991 ne glede na čas 
trajanja udeležbe aktivno 
opravljali naloge v pripravahin 
v vojni za Slovenijo. Naloge 
združenja so zbiranje gradiva, 
seznanjanje širše javnosti z 
doslej neznanimi dogodki in 
vlogami posameznikov v vojni 
za Slovenijo. Posebno skrb 
posvečajo ohranjanju 
prijateljskih vezi in nudenju 
vsestranske pomoči ranjenim 
ter svojcem padlih v vojni za 
Slovenijo.

J.R.
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ZAVOD ZA TEHNIČNO IZOBRAŽEVANJE LJUBLJANA 
OBČINA ZAGORJE ob SAVI

vabita na javni posvet

REŠEVANJE EKOLOŠKIH PROBLEMOV 
V ZASAVJU

in razstavo otroških del

NI NAM VSEENO V KAKŠNEM 
OKOLJU ŽIVIMO

Delavski dom Zagorje ob Savi, 
torek, 14. december 1993 ob 16. uri.

Otrokom ni vseeno. Kaj pa nam?

Reševanje ekološke problematike bodo predstavili:
Občina Hrastnik, Oočina Trbovlje, Občina Zagorje ob Savi, 
Termoelektrarna Trbovlje, Cementarna Trbovlje,
TKI Hrastnik, IGM Zagorje, Siporex Zagorje



Mladim
Zasavcem

nam je poslala prispevke svojih pelošolcev o ljubezni. 
Čeprav so pisali vsi o eni temi, so si med seboj različni

Tudi od jesenskih počitnic se še nismo poslovili.

priearol snežno odejo in nas prepričal, da mu,e /ima 
všeč. Prepričam smo, da je v vsakem razredu kdo, ki

črnim kulijem, flomastrom ali nalivnim peresom, če 
hočemo, da se kaj vidi.

Lepa, slovenska imena podjetij m trgovinic v vasem 
okolju ste že odposlali?

:
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O ljubezni
Pred štirimi leti sem začel 

hoditi v prvi razred. Že prvi dan 
se mi je pogled ustavil na sošolka, 
ki je imela črne dolge lase. Ko 
sem jo pogledal, mi je postalo 
kar nekako toplo pri srcu. Prve 
tedne nisem vedel, kaj je to. Ko 
sem spoznal, da sem zaljubljen, 
sem ob vsakem njenem pogledu 
zardel. Po nekaj mesecih mi je 
začela pisati pisma. Enega se 
dobro spominjam.

Povsod so stezice.
Najlepša je ta, 
ki vodi do hiše, 
kjer je Peter doma.
To je bila vsebina enega od 

njenih pisem. Nekatera pisma so 
govorila o žalosti, druga so bila 
vesela. Kmalu mi je deklico 
prevzel drugi fant. Od takrat 
naprej še nisem imel druge, 
ampak upam, da se bo to kmalu 
zgodilo.

Peter Razpotnik, 5.b, OŠ I.
Kavčiča, Izlake

Pravijo, daje ljubezen najlepša 
stvar na svetu. Veliko zgodb in 
pesmi opisuje mesec maj kot 
mesec ljubezni. Takrat se ljudje 
najbolj zaljubljajo. Nekoga imaš 
lahko rad tudi drugače, npr.: 
starše, brata, sestro ali pri jatelja. 
Kmalu pri vsakem nastopi čas 
zaljubljenosti. Zaljubljeni smo

lahko bolj otročje, ko pa 
odrastemo, se resno zaljubimo 
in ustvarimo družino.

Tudi jaz sem že bil zaljubljen 
in sem tudi sedaj. Kar nekaj časa 
že pogledujem za svojo sošolko, 
seji bližam in iščem njeno roko, 
pogled, besedo. Ne vem, ali to 
ona ve? Tudi njenega imena ne 
bom povedal, to naj bo skrivnost. 
Je pa lepa in pridna. To naj bo 
dovolj o moji ljubezni, ki pa 
verjetno ne bo tako močna, da bi 
se obdržala.

Andraž Lipovšek, 5.a, OŠ I.
Kavčič, Izlake

Moj Pariz
Na začetku letošnjih počitnic 

sem skupaj z mamo in sosedo 
obiskala Pariz. Zame je bilo to 
nepozabno doživetje. Ob četrti 
uri popoldne smo se zbrale pred 
pošto v Ljubljani. Potovali smo z 
agencijo. Salzburg, Muenchen, 
Stuttgart.in Strasbourg so bila 
mesta, ki smo jih srečali med 
potjo. Potem smo okrog enajstih 
dopoldan končno prispeli v Pariz. 
Prišli smo pred določenim 
časom, zato smo sklenili, da pred 
odhodom v hotel že obiščemo 
nekatere znamenitosti. Odpeljali 
smo se na Plače de la Concorde 
(Trg konkord). Že na daleč smo 
zagledali visok obelisk, ki se 
dviga sredi trga, z vodnjakoma

na vsaki strani in prometnim 
vrvežem okrog. Presenetilo me 
je, kako so avtomobili švigali 
mimo, ljudje pa so pomahali, naj 
ustavijo in kar pri rdeči luči stekli 
čez cesto. Ko smo ugotovili, da z 
zelenobarvonasemafornjihniso 
ravno radodarni, smo se odpravili 
pod Slavolok zmage. Tokrat 
nismo imeli problemov s 
prečkanjem ceste, saj smo do 
njega prišli po podhodu. Pod 
Slavolokom je grob neznanega 
vojaka, kjer gori večni ogenj. 
Kazalci so se bližali eni uri, zato 
smo se napotili naravnost v ho
tel, kjer smo eno uro lahko 
izkoristili za počitek.

Po slabo prespani noči v 
avtobusu se je kar prileglo 
pogrezniti v mehko posteljo. 
Toda tista ura je kmalu minila in 
odpravili smo se novim 
dogodivščinam naproti. Tokrat 
na slavni Eifflov stolp. Za par 
minutk smo se ustavili pred 
palačo nasproti stolpa, da smo se 
lahko fotografirali, nato smo se 
odpeljali pod stolp. Ko sem 
zagledala vrsto pred blagajno, 
sem dobila občutek, da ne bomo 
nikoli prišli na stolp. Ker smo 
bili skupina, so se nas usmilili in 
vzeli naprej. S stolpa smo imeli 
čudovit razgled na celo mesto in 
šele tam sem ugotovila, kako 
veliko je. Med prosto urico smo 
šli lahko sami pohajkovat. Med 
tem se je že skoraj stemnilo in 
odpravili smo se proti pristanišču 
za ladje, ki jim pravijo čoln - 
muha. Začela se je pravljična 
vožnja po Seni. Pariz je bil videti 
veličasten. Ni me motil mraz, saj 
sem kar naprej obračala glavo, 
da ne bi kaj spregledala. Povsod 
lučke, osvetljene cerkve, palače...

in kot krona, Eifflov stolp. Bilo 
je zares čudovito in čeprav sem 
bila premražena, mi je bilo žal, 
da je vožnje konec. Odpeljali 
smo se v hotel in kot ubiti 
popadali v postelje. Konec 
nepozabnega dne.

Naslednji dan smo že 
navsezgodaj krenili v Euro Dis- 
ncy, toda o tem drugič. Zvečer si 
je, kdor je želel, lahko ogledal 
Cabaret, ker pa to nas ni 
zanimalo, smo se šle peljat z 
metrojem, kar sem si zelo želela 
in spet smo videle Pariz ponoči. 
Proti pričakovanju smo od 
metroja do hotela potrebovale 
debelo uro. V hotel smo prišle ob 
enih ponoči. Po napornem, a 
čudovitem dnevu, smo zopet 
popadale v postelje.

Naslednje jutro smo se 
odpeljali v Versailles. Na poti v 
Pariz smo gledali film o francoski 
revoluciji, da smo se seznanili z 
zgodovino. Najprej smo si 
ogledali dvorec, ki name sploh 
ni naredil posebnega vtisa, saj je 
deloval preveč kičasto. Nato so 
bili na vrsti vrtovi, ki so res 
enkratni. Zelo lepo so urejeni, 
toda tako veliki, da smo jih v eni 
uri uspeli videti manj kot četrtino. 
Zdaj je bilo na vrsti zadnje 
dejanje. Ogledali smo si še 
Montmarte - grič, na katerem 
stoji prekrasna cerkev. Na nes
končno dolgih stopnicah smo se 
zbrali, da smo naredili skupinsko 
fotografijo. Imeli smo še malo 
časa za zapravljanje, potem smo 
se žalostni, da je izleta konec, 
toda z lepimi spomini, odpravili 
proti Sloveniji. Še vso pot sem 
premlevala dogodke in sklenila, 
da bom zagotovo še prišla.

Manca Drnovšek, OŠ Tone 
Okrogar, Zagorje



"Vse najboljše za vaš 90. rojstni dan," je dejal zadnji v dolgi vrsti 
tistih, ki so prišli čestitat trboveljskim godbenikom ob njihovem 
jubileju. Čeprav ni manjkalo lepih besed (čestitali so predstavniki vseh 
vidnejših slovenskih godb in trboveljskih kulturnih skupin), so si 
najlepšo čestitko izrekli godbeniki sami. S koncertom, na katerem so 
prikazali vse svoje mojstrstvo in navdušili poslušalec v že precej dni 
pred koncertom razprodani dvorani trboveljskega delavskega doma.

Jubilejno leto je bilo za trboveljske godbenike več kot uspešno. Na 
svetovnem prvenstvu v nizozemskem Kerkradeju so še četrtič osvojili 
zlato medaljo. Tudi na sobotnem koncertu so navdušili z Dondeynovo 
Symphonio Sacro, ki sojo igrali v Kerkradeju. Ob jubileju je izšla kaseta 
in CD plošča z zabavnim programom, na koncertu pa so se godbeniki 
predstavili s simfoničnim programom. Dirigent AlojzZupan je godbenike 
vodil od Webrovea Oberona (Uvertura) preko Haydnovega Koncerta za 
trobento (izkazal seje solist trobcntarDavidŠpcc) do omenjene simfonije. 
Drogi del so godbeniki pričeli z Ravelovim Bolerom, nadaljevali s sanjavo 
Pendersovo skladbo Reverie (odlična predstavitev saksofonista Jureta 
Cizeja) in se ob stoti obletnici s Slovansko koračnico spomnili na mojstra 
Čajkovskega. Dodatek je izzvenel v bolj zabavnih ritmih. Najprej so 
poslušalce popeljali okrog sveta z naslovno skladbo s kasete Z godbo 
okrog sveta, potem pa so se izkazali v Burgler's Holidays trobentarji in v 
Hora Stacato še klarinetisti. Koncert so ob gromkem aplavzu zaključili z 
Adamičevo Tratata. Celoten koncert je posnel Radio Ljubljana. Prav 
gotovo je bil z odličnim muziciranjem zadovoljen tudi nekdanji učitelj 
trboveljskih godbenikov Mihael Gunzek. ki je po koncertu iskreno čestital 
za opravljeno delo sedanjemu dirigentu Alojzu Zupanu in članom ansambla.

Kot je dejal predsednik godbe Teodor Forte. se bodo trboveljski 
godbeniki še naprej trudili, da bodo navduševali s kvalitetnim igranjem. 
Tradicija je izjemno bogata, saj je iz vrst trboveljskih godbenikov izšla 
vrsta izjemnih glasbenikov, ki so bili in so še stebri profesionalnih 
slovenskih orkestrov in odlični pedagogi. Danes je med 66 člani godbe kar 
33 glasbenikov, ki se z glasbo ukvarjajo profesionalno (so člani orkestrov, 
pedagogi, nekaj je študentov) in izhajajo iz trboveljske glasbene in 
godbene šole.

Trboveljski godbeniki so letos posneli še več kot eno uro radijskih 
posnetkov za arhiv Radia Ljubljana. Ob snemanju CD plošče so ugotovili, 
daje dvorana trboveljskega delavskega doma zelo primerna za tovrstno 
snemanje. Snemanje jim je omogočila Zavarovalnica Triglav Trbovlje, 
izdajo pa Omnikom. Material je posnel Silvester Žnidaršič iz Studia 
Cankarjev dom, producent je bil Dečo Žgur. V godbi so zaradi odnosa v

občini do ansambla precej razočarani. Proračunskega denarja niti ni več 
vredno omenjati, zato lahko akcije izpeljejo le s pomočjo sponzorjev. 
Želijo si stalnega sponzorja, vendar se zaenkrat še nihče ni opogumil. 
Teodor Forte je dejal, da bi brez velikega entuziazma godbenikov in 
godbenic ter dirigenta lahko zaprli trgovino že januarja. Alojz Zupan pa 
dodal: "Združuje nas dobro igranje. Saj je kar vprašanje, kako bi delali, 
če bi imeli več denarja. Največja nagrada za naš trud je zadovoljna 
publika. In trboveljska publika je res z nami. Godba je sedaj mlajša, ima 
drugačen feeling. Še sedaj se spominjam dirigenta Hudarina. ki je 
vzpodbujal - fantje, pojdite malo ven, v svet. In to pripravljenost, da se 
vračamo z veseljem do godbe in glasbe, nam marsikdo zavida."

Trboveljski godbeniki so bili po koncertu zadovoljni, saj so odigrali 
izjemno zahteven program. Prihodnje leto bodo skušali spraviti na svetlo 
reprezentativno CD ploščo s koncertno glasbo.

Radi bi obnovili program (tako zabavnega kot zahtevnega) in se 
odpravili vsaj na eno gostovanje (ponudb ne manjka). Upajo le, da ne bodo 
imeli takšnih težav z denarjem kot letos. Jubilejnega leta pa še ni konec. 
Z zabavnim programom se bodo od poslušalcev poslovili na novoletnem 
koncertu 26. decembra in tako zaključili več kot uspešno leto.

Marko Planinc 
Foto: Branko Klančar

Parnasova pota
Karmen Verdonik je že druga članica litijskega literarnega kluba, 

ki jo predstavljamo v parnasovih potih. Iz njene knjige To, kar čutim 
ponatiskujemo pesem Iz ust narave. Avtorica že z naslovom knjige 
pove, o čem piše. Tudi ji ni vseeno, kaj se dogaja z naravo, s katero "živi 
bolečino in veselje...". Piše preprosto in odkrito, kot je preprosta in 
odkrita.

O litijskem literarnem klubu še tole: pripravljajo literarno glasilo, 
se redno sestajajo, razpravljajo o svojih delih in organizirajo javne 
nastope.

Franci Lakovič

Iz ust narave

Tvoja mati sem, 
tvoja hrana, 
zrak, sonce ti dajem, 
zemljan.

Skupaj sva se rodila, 
se krepko borila 
za nov trenutek, 
za noč in dan.

Skupen cilj je naju živeti, 
bolečino, veselje na dušo prevzeti, 
zemljan.

Enaka sva si človek,
tvoje življenje je moje veselje,
veselje naju obeh.

Človek, ti si narava, 
ti si jaz,
izlivanje naju dveh v eno 
bo rešilo zaskrbljujočo temo.

Karmen Verdonik



ZABEL(//0
Hrastnik

V glasbeni šoli so v spomin na stoto 
obletnico smrti ruskega skladatelja Petra Iljiča 
Čajkovskega počastili z izvajanjem njegovega 
mladinskega albuma. Gojenci klavirskega 
oddelka in njihovi učitelji so pripravili v 
prostorih glasbene šole zanimiv koncert.

Lutkovne predstave so v hrastniški občini 
maloštevilne, saj je ta dejavnost že pred leti 
zamrla (razen v vrticih). Zato so bili na dolski 
in hrastniški šoli prejšnji petek tem bolj 
navdušeni, ko j ih je s programom marionetnih 
lutk obiskala animatorka Ema Kopecka iz 
Prage.

F.M.

Trbovlje
Prosvetno društvo Dobovec bo s svojo 

gledališko skupino, pripravilo v nedeljo, 12. 
decembra ob 15.uri, uprizolitev komedije 
neznanega avtorja, Zdravila za večno mladost. 
Ker je igra le z enim dejanjem, bo v drugem

delu nastopil s koncertom tudi Ženski pevski 
zbor Dobovec tega društva. Peli bodo narodne 
in umetne pesmi, predvsem tiste, ki jih je 
uglasbil Jože Skrinar, njihov prejšnji 
zborovodja. Obe prireditvi, gledališka in 
koncertna bosta v gasilskem domu na 
Dobovcu. Igro sta režijsko pripravila Kilijan 
Trotovšek in Milena Jamšek, pevke pa 
zborovodkinja Barbara Glas.

Te dni je izšla knjiga z naslovom Biser na 
Savinji - Celje na starih razglednicah. Izdalo 
in založilojojc podjetje EPSId.o.o. iz Nazarij. 
V knjigi je dr. Janez Cvirn na kratko orisal 
zgodovino Celja in njegov tisočletni razvoj. 
Izbor razglednic, ki so v knjigi ponatisnjene, 
je opravila Andreja Rihter. Besedilo je v 
povzetku prevedeno v nemščino in angleščino.

T.L.

Zagorje
Za 13. filmsko gledališče, ki je bilo 7. 

decembra, so v zagorskem DD pripravili 
ameriški thriller Vročica. Ljubezen, spolnost

in groza so prvine, ki film uvrščajo v tisto 
vrsto ameriških uspešnic, ki so filmski 
napetosti dale erotični naboj.

Zaradi velikega zanimanja bo predstava 
Klinika Tivoli d.o.o. na sporedu še enkrat. 
Izredna predstava bo 10. decembra ob 19.30 
uri.

D. H.

Litija
V občinski avli je bila 1. decembra odprta 

razstava slik Mire Rojc - Praprotnik. V 
kulturnem programu so sodelovali učenci 
Glasbene šole Litija. Mira Rojc - Praprotnik 
seje rodila leta 1927 na Zgornjem Logu pri 
Litiji. Bilaje profesorica slovenščine na litijski 
šoli. Slikarsko se je uveljavila v krogu 
Univerze za tretje življensko obdobje. 
Usposabljala seje pri prof. Urbančiču, Eriču 
in Mari Kralj. Razstava bo odprta do 15. 
decembra.

Zimska pravljicaje bil naslov torkovih ur 
pravljic 7. decembra, ki sta bili v litijski in 
šmarski knjižnici. Bilo je takole: dedek je šel 
v gozd sekat drva, toplo seje oblekel in obul, 
nataknil si je tople rokavice, ki pa jih je 
izgubil. Našla jih je miška.

J.K.

Trbovlje: ZKO Trbovlje 
organizira 9. in 11. decembra 
ogled tragedije, operein baleta 
Emila Filipčiča Psiha v 
Slovenskem mladinskem 
gledališču v Ljubljani. Ogled 
predstave bo namenjen 
abonentom večernega 
gledališkega abonmaja. 
Organizator bo poskrbel za 
avtobusni prevoz abonentov 
v Ljubljano in nazaj. Nekaj 
vstopnic za drugo predstavo 
je še na voljo.

Trbovlje: 13. decembra ob 
18. uri bodo v Likovni galeriji 
Trbovlje v DD odprli 
skupinsko razstavo del članov 
likovne skupine Relik. 
Namenjena bo počastitvi 30 
letnega jubileja Relika.

Otvoritev razstave bodo obogatili 
s krajšim kulturnim programom.

Zagorje: 16. decembra bo v 
DD otvoritev razstave Kako seje 
spreminjala naša dolinaali Prejmi 
lep pozdrav iz... En mesec bodo 
na ogled povečave razglednic 
Zagorja, Kisovca, Lok in drugih 
okoliških krajev.

Trbovlje: 14. decembra ob
16.30 uri bo v predavalnici DD 
Trbovlje predavanje o 
makrobiotiki. O zdravi prehrani 
bo predavala Neca Jermanj iz 
Ljubljane.

Trbovlje: 17. decembra zvečer 
bo v avli DD vTrbovljah gostoval 
Vinko Šimck - Šraufencigcr. 
Pripravil bo zabavno pevsko 
prireditev Marjanca.

Zagorje: 15. decembra ob 18. 
uri bo v Veliki dvorani DD 
koncert skupine Pop design.

Hrastnik: GŠ Hrastnik
pripravlja večer Čajkovskega 13. 
decembra ob lB.urivdvoraniGŠ 
Hrastnik

Trbovlje: 18. decembra zvečer 
bo Zveza častnikov Trbovlje v 
avli DD Trbovlje organizirala 
častniški ples.

Zagorje
Knjižne novosti: 1. Intimni 

dotik, 2. D. Urbanc: Postanimo 
uspešni, 3. D. Gookin: DOS za 
telebane, 4. B. Brecht: Šest iger,
5. N. Maurer: Od mene k tebi, 6. 
J. Hudolin: Bcstijc,7. T. Križnar: 
Šambala: z biciklom v Tibet, 8. 
G. Rajh: Word Perfect, 9. T. 
Hribar: Fenomenologija, 10. V. 
Bartol: Zakrinkani trubadur. 

Litija
Nove CD plošče: 1. Agropop: 

Lepojebit Slovenc; 2. CaveNick: 
Kicking against the pricks; 3. 
Cohen Leonard: Greatest hits; 4.

Domicelj Tomaž: Človek v 
ogledalu; 5.IggyPop: Ameri
can caesar; 6. Iglesias Julio: 
The 24 greatest songs. 01; 7. 
Iglesias Julio: The 24 greatest 
songs. 02; 8. Jamiroquai: 
Emergency on planet earth;
9. Joplin Janis: Anthology01;
10. Joplin Janis: Anthology 
02; 11. Living Colour: Stain; 
12. Lovšin Peter: Hišanasprot 
sonca; 13. Midnight oli: Earth 
and sun and moon; 14. Nel
son NVillie: Across the 
bordeline; 15. PengovTomaž: 
Odpotovanja; 16. Pengov 
Tomaž: Rimska cesta; 17. 
Pink Floyd: A collection of 
great dance songs; 18. Pop 
design: Ko si na tleh; 19. 
Projekt Triglav: Ljudski rock 
3x5; 20. Sade: Love delu xe; 
21. Simon and Garfunkel: The 
concert in central park; 22. 
Spin doctors: Pocket full of 
kryptonite; 23. Stone temple 
pilots: Core; 24. Strictly Ball- 
room: Soundtrack; 25. Vel- 
vet Underground: The best of 
the Vel vet Underground.



Morda je bil pred dvema letoma razpad 
skupine Da voli, ki seje formirala leta 1985, 
presenetljiv, vsekakor pa to ni vplivalo na 
frontmana Nena Bclana, kije band vseskozi 
držal pokonci. Nekateri mu očitajo, da je s 
solo kariero prešel v komercialne glasbene 
vode, vendar je zanj to še vedno klasika a la 
sixthies, v kar je strpal tudi prejšnje štiri LP 
plošče: Ljubav i moda, Honolulu 22, Ostani 
uz mene, Balade. Le tega, odkod ime skupini, 
ne izda.

Z nastopom v Mesečini (na klaviaturah gaje 
spremljal Edo Botrič) je postalo očitno, da stari 
komadi - Stojim na kantunu, Dugo toplo ljeto, 
Pričaj mi o ljubavi,... še vedno vžgejo. Pravi 
disco hit pa je skladba Sunčan dan z njegove 
samostojne CD plošče Vino noči. "Glede na to, 
da gre za prvo samostojno ploščo," je povedal 
Ncno Belan, "sem z uspehom zadovoljen. Dobro 
je sprejeta tudi pesem Ljubav postoji zbog nas

in s koncerti sem zelo zaseden. Glasba s plošče 
je delno vezana na delo od prej, gre za 
modernejšo produkcijo, neko novo "disco- 
formulo". Plošča bi morala iziti že leta 1991. a 
sem pripravljal še dve pesmi - Kasneje za nas 
in Rock galama, ki sta sedaj tudi na plošči." V 
večini piše Belan tako glasbo kot tekste. "Tukaj 
ni blefiranja," je komentiral. "Vse življenje se 
ukvarjam z glasbo, delamjo iz sebe, ustvarjam 
svoj trend, to sem jaz in le vesel sem, če se 
ljudje počutijo fino, ko poslušajo moje pesmi." 
Kot je povedal, gaje že v glasbeni šoli začela 
zanimati modema pop glasba, The Beatles pa 
so še vedno na vrhu njegove osebne lestvice. 
Seveda ni šlo mimo vprašanja, če seje z Davoli 
le počutil bolje kot v solo varianti: "To je 
odvisno, bila so obdobja, ko je bilo super, 
mislim pa, da se imam zdaj najbolje."

Petra Radovič 
Foto: Jure Nagode J

Letos mineva 40 let od nastanka legendarne 
narodno - zabavne skupine Beneški fantje. Ob tej 
visoki obletnici je izšla kaseta s štirinajstimi 
skladbami, ki sojih posneli med letom 1957 in 
1968 v študijih 13 in 14 Radia Ljubljana.

Lepe pesmi in milo petje poslušalca ne pustijo ravnodušnega. Med 
njimi je seveda tudi uspešnica Rudeči cvet. Omeniti velja zaplete s 
pesmijo Zvezde žarijo. Trak s posnetkom seje izgubil v arhivih, zato

so pesem presneli z vinilne plošče, s studijsko 
tehniko pa odstranili šume in prasketanje.

Kaseta, ki je izšla pri založbi Corona, je 
namenjena predvsem ljubiteljem narodne in 
narodno - zabavne glasbe. Toda tudi tistim mlajšim 

poslušalcem, ki so se že naveličali vse bolj predvidljive in dolgočasne 
pop in rock glasbe.

MC Trifail

Časi so taki. daje vedno več Slovencev 
nezaposlenih. Tako so tudi nekateri člani 
narodno-zabavnega ansambla Vigred, kot 
pravijo sami, profesionalno na borzi dela. 
Mogoče je v tem, da so brez dela, tudi 
kanček dobrega. Ostaja jim več časa za 
glasbo. Z njo, tako sta mi vsaj zagotovila 
Lovro Škorja in Drago Kranjc, se 
ukvarjajo zgolj ljubiteljsko. Če ob tem 
kakšen tolar kapne v žep, toliko bolje, če 
pa ne, je pa tudi v redu. Dva nastopa na 
festivalu v Vurbergu, letos žal neuspel 
poskus na Ptujskem festivalu, nastopi v 
tujini in prva samostojna kaseta. To so 
dosežki, s katerimi se člani dokaj mlade 
skupine lahko pohvalijo.

Obstajajo dobra tri leta in razen 
nastopov ter dveh posnetkov na 
kompilacijskih kasetah, do sedaj lastnega 
nosilca zvoka niso izdali. "Prvo kaseto 
smo posneli v Kisovcu. Igor Podpečan 
je pravi mojster. Tako s snemanjem kot 
tudi z njegovimi nasveti smo bili izredno 
zadovoljni," je dejal Drago. Je mogoče

napisal tudi kakšno pesem, besedilo za 
ansambel? "Ne”, je odvrnil Lovro, 
"besedila in glasbo zaenkrat pišemo sami. 
Jaz in Drago, instrumentalnepesmi napiše 
naš harmonikar Zvone." In še nekaj je 
zelo zanimivega pri ansamblu Vigred. 
Besedila, ki sojih napisali do sedaj, niso 
namenjena mamam, dedkom, Abrahamu 
in podobno. Lovro: "Res, sploh ne pišemo 
besedil z namenom, da bi se določene 
viže vrtele za čestitke. Neka stvar me 
zanima, porodi se mi ideja in napišem 
pesem."

Lovro in Drago sta se strinjala, da 
danes ni dovolj igrati samo eno glasbeno 
zvrst. Včasih so igrali na porokah samo 
narodno-zabavno glasbo, danes to ne 
zadostuje več. Poslušalci zahtevajo tudi 
zabavno glasbo. In zatoje njihov repertoar 
zelo obširen. Če bodo člani laškega 
ansambla Vigred nadaljevali, kot so 
začeli, jih gotovo čaka lepa prihodnost.

Tomaž A. Štojs



Tom Crulse, poba, predan veri
;

in /nanosu, je slovel z lomova zmagovalna formula
mačisl ienimi vlogami v filmih kot 1 lalifco drugega sploh pričakovali
so Risky Bušniess, Top Gun in (štirinajst) milijonov dolarjev za Hmmm...Niti ud Klasičnemu uvodu od Sydncya PoHucka. Sploh, če
CocktoO. Njegov filmski Image glavno vlogo, hi se spodobilo, da si sledi ne preveč klasičen/»plet. Kdo vemo, da je tudi eden
lahko določimo -z enim samim jih dec tudi zasluži. bi sl mislil? Tak priden lan. ek, kolje producentov. Producenti so tisli
Stavkom iz slednjega "l'Ve got V Firmi Tom Cruise že drugič Trn«, pa ja ne more TAKO HUDO vrli dečki, ki filme (tudi)
serious fuck-tu* eycs comming igra pravnika z bleščeč,, brenitivtemolPaje.Onrzplelu kot financirajo. Za LASTEN demir
mvwav". Pa vendar... ko je igral prihodnostjo. Tokrat za spremembo po navadi, ne bom pisal. Če bi bil ................................................
inValidnega vietnanLega nima čisto nobene veze z vojsko.še filmTOTAI.NOncumoninidiotski,
veterana v filmu Boru On The več; ko začne delati v Firmi, še celo bi mordaše 1,11 takokrui. V endarni. ------------ --------------------------

prav,modnega izpita ni,na! Temu bi Prav dober je. Cisto nasprotje SAMKGAvročcgaprizora.Torej
lahko reki, pala mu je sekira u Sl,verja. Mirne duše ga poglej,e. mora ,grab. Prav zamma me,

Fourth Of.hilv. je le za las Zgrešil 
Oskarja. S tem je dokazal, da zna

se bo menda že potrudil, ne? Toro 
Crniso je spet v elementu, čeprav 
v celem filmu ni MII K Mit« A

(za razliko od nekaterih med. pa če je dogo lizati." Brez veze. Firmo, ne Sliverja, da se razumemo. kako bi se ujet s Sharon Stone,
"kolegov") tudi iGBATl.Noja. Tip ima srečo v življenju, zdaj pa so Firmo odlikuje briljanten Pravijo,daSharm, v svojihfilmlh
če človeku plačajo okroglih 14 mu zvezde naklonjene še na filmu? scenarij, vreden Roberta Liidluma, niti ne igra...

7ommy

Trbovlje - Delavski dom
10. -13. ZADNJA VELIKA

AVANTURA (am. akcija), pet., pon. 
ob 19. liri. sob., ned., tor. ob 17. in 19. 
uri.

14.-16. NE POZABI (am. triler), 
tor., čet. ob 17. in 19.uri, sre. ob 19. uri.

Zagorje - Delavski dom
11. BATMAN (pust. film), sob. ob 

10. uri.
11.-12. ZATRESKANA (triler), 

sob., ned. ob 17. uri.
11.-14. NAKLJUČNI JUNAK 

(komedija), sob., ned., pon., tor. ob 19. 
uri.

Čeprav smo i /id tretje kasete skupi nv  ------ ------- ----------------------- t~
Vikend, napovedali že pred. časom. Bele vrane. Lidija Kodrič. Marja,,.. 
kasete še ni v trgovinah. Kaj hočemo. Deržaj. Matija Cera, in Rafko Irgolič,
objavimo podatke, ki nam. .... .. ....
jih posredujejo pevci,
kljub dobri volji.............
vseh, pa se stvari
včasih

s imm
podatek, k, ■

i?a *e

novem letu. Fantje v ' \l ' ho kmalu podal na
studiu Ltica dokončujejo » snemanje nnve kasete. Pestili
snemanje, posneli pa so tudi pesmi za sia mu naphala - (spet) Jane/ Zmazek
Pop delavnico in MM S prihodnjega - Žani n Mojmir Sc[-ie. Na kaseti ho ludi
leta. Videli jih bomo (udi na TV. v priredba pred leti izjemno popularne 1
oddajah Tvarine ter Poglej in zadeni. pesmi - Morgen.

Zini Zelenčki je naslov nove Popdesign so, kot kaže, mislili resno,
kompaktne plošče, k isojo 8. decembra koso dejali, daboilopdskusili uspeli na
predstaviti v Gallusovi dvorani tujem. Tako SO sc že dogovorili Za I V

Roberto Magnifico svoje proste 
dni poleti najraje preživlja na Kolpi. 
V A (Ilešičih vsako leto redno obišče 
tamkajšnjo gasilsko veselico, za 
katero meni. daje najboljša na tistem 
koncu. Ob dobri jagnjetini in 
odličnem domačem vinu se da tam 
baje super zabavati in doživeti 
marsikaj zanimivega. Kaj je tako 
zanimivega pa zaenkrat lahko le 
ugibate!

Čuk seje oženil tra la la, sova ga 
je vzela... Že pred nekaj leti sta si 
večno zvestobo obljubila klaviaturi st 
skupine Čuki Marjan Malovrh in 
njegova žena Milena. Pred kratkim 
pa je Marjan poslal tudi srečni očka, 
saj je na svet prijokala mala Barbara. 
Kdove, če bo šel Maijan po stopinjah 
prijatelja Vinka (tudi ta je Čuk), ki 
ima sedaj že lepo zbirko deklic. Štiri.

Zgoraj omenjeni Čuki so posneli 
video spot za najnovejšo pesem Ta 
vlak. V njem so poleg Čukov in 
snemalne ekipe sodelovali tudi 
gledališki igralci iz Muljave, pa

Čfoščij topi o priporočam tudi
....

umetnikom” 
sodobne pop

' t;,......... ..
tih ra prodaj a 

zadnje kasete 
opogumila

Janka Ropreta.

Cankarjevega doma v Ljubljani. Na nastope na portugalski in španski
m nlnSči it' izvirnih nosnetkov leleviziii. Prihodnie feto na se od

letom JV.JJ m 17/1. VJieoe mi Uh uh in » iviuie-Mjci. t/rjti <
nacionalna radij skaposlajaljubosumno navdušenih Japončkov, KitajčkoV in
čuva arhivske poknetkeizlistih časov, Malezijcev še nismo dobili. Se 
hodo pl tišče veseli predvsem gl asbeni opravičnje mo ? 1
Uredniki lokalnih in regionalnih postaj,

16. FIRMA (akc. drama), čet. ob 19. 
uri.

Hrastnik - Delavski dom
10. NE POZABI ( am. erot. triller), 

pet. ob 17. uri.
10. -12. RESTAVRACIJA

LINGVINI (am. drama), pet. ob 19. 
uri, sob., ned. ob 17. in 19. uri.

15.-16. PRŠUT-PRŠUT (am. erot. 
drama), sre., čet. ob 19. uri.

Dol pri Hrastniku
11. NE POZABI (am. erot. drama), 

sob. ob 18. uri.

njihova stara mama... Vendar so 
fantje priznali, dajih je bilo na vožnji 
z muzejskim vlakom, na katerem so 
snemali, kar malo strah in prav veseli 
so, da seje vse srečno končalo. Mi 
tudi!

Fantje skupine Spin menijo, da 
dajo vse svetovne zvezde veliko tudi 
za svoj zunanji izgled. Tudi Spi novci 
skrbijo za svojo zunanjo podobo, 
zato se ukvarjajo s fitnesom in 
košarko. Mogoče bodo s pomočjo 
športa prišli v svet zvezd.

Zlatko Dobrič se v prostem času 
posveča rastlinam, pa tudi fotoaparat 
rad vzame v roke in slika svojo 
družinico. To veselje mu je preprečila 
njegova hči, saj se je tudi sama 
navdušila za fotografiranje in v roke 
vzela očkov aparat. Ker ji očitno ni 
hotel napraviti "fotke", ga je vrgla 
po tleh in vse je šlo po zlu. Tako bo 
moral Zlatko za razvijanje 
nadaljevanje svoje ljubezni kupiti 
nov fotoaparat.

S.G.

mm:
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tovarni Svea,odobravanja pa predvsvm iia. laiuko..dli«Hlu profesorja 
Bojana Pajka. Mnenja se morajo treti. Če lega ne bi bilo, bi bil svet 
pravi dolgčas.™

Petra

Naravoslovci
boljši

Na Gimnaziji so postale popularne 
kokice. Pred poukom, med poukom, 
po pouku. Skoraj vedno vidiš v šolskih 
hodnikih koga, ki grize te bele stvarce. 
So kar okusne in se dobro priležejo 
našim (največkrat med poukom) 
praznim želodcem. Ko smo že pri belih 
stvareh. Nekdo od strastnih pristašev 
kepanja je pred kratkim razbil okno. 
Med "kepalci" je precej aktivna skupina 
ekonomk, ki stoje pred trgovino in 
ciljajo kakšnega gimnazijca, Id jim je 
všeč. Res čudna izpoved ljubezni!!

Poleg kokic in kepanja pa spet 
košarka. V sredo, 1. decembra, je bila 
na Gimnaziji ALL STA RS tekma. 
Ekipo Narave so zastopali najboljši 
košarkarji A oddelkov, ekipo Družbe 
pa najboljši Bin C oddelkov. Ime ekipe 
je še iz stare usmerjenosti.

Igrali so po ameriškem sistemu, 
štirikrat po 12 minut. Rezultat ptve 
četrtine (21 : 21 je obetal zanimivo 
tekmo. Vendar je že druga četrtina 
pokazala premoč Narave (40:30). V 
tretjih 12 minutah se je videlo, da se 
vremena Družbi ne bodo zjasnila. 
Narava je vodila s 13 točkami (61:48). 
Zadnja četrtina je pokazala, da se je 
Družita vdala v usodo in tako so 
zmagovalci postali naravoslovci. 
Končni rezultat 87:59 za Naravo.

Med drugo in tretjo četrtino so 
organizatotji izvedli tudi tekmovanje 
za najbolj natančnega košarkaša. 10 
najboljših košarkarjev na Gimnaziji Je 
metalo trojke. Največjihjc dal obetavni 
Robi Čop. drugi najboljši je bil Matej 
Mrak. Pri ostalih je trema naredila 
svoje. Najboljši igralec tekme pa je bil 
Marko Ostanek (Narava) z 22 
točkami. Pri Družbi je dosegel največ 
točk Davor Drečnik - 17. Sodniki so 
bili nepristranski, kar je pohvalno. 
Sodili so prof. Dušan Grešak, prof. 
Bojan Pajk in Emil Vidergar. To je 
bil spet eden zanimivih večerov na 
Gimnaziji Trbovlje. Gledalci, ki jih je 
bilo pohvalno veliko, so za nekaj časa 
pozabili na šolo in druge težave. 
Pohvaliti velja tudi organizacijo, saj 
smo ob kokicah in dobri tekmi preživeli 
zanimiv večer.

Petra Žagar

Tehniki na
IMOS!

INFOS je kratica za znanje, 
spretnost, poznavanje. Ne, ne! Kratica 
pomeni informacijski sistem - 
računalnik, telekomunikacije,... 
Vendarbrezprej naštetega teh sistemov, 
kljub visoki tehnologiji ni mogoče 
uporabljati. O tem smo se prepričali 
dijaki Srednje strojne šole Trbovlje, ki 
smo si sejem INFOS '93 temeljito 
ogledali. Ta prireditev ni temeljila na 
konvencionalnem razstavljanju, ampak 
na razvoju, dinamiki, vsebini, pristopu, 
predstavitvah in vsem drugem, kar se 
je tu dogajalo.

Letošnje geslo "Razvojna moč 
računalništva" je upravičeno, kajti na 
sejmu smo imeli možnost spoznati nove 
programe z večji mi zmogljivostmi. Pri 
računalnikih niso poudarili samo moči, 
ampak tudi obliko, hitrost in 
prilagodljivost okolju.

Tudi na naši šoli smo zastrupljeni z 
računalniki. Sedaj pav lepi in sodobno 
urejeni učilnici, ki bi nam jo zavidala 
marsikatera šola, poteka tudi 
računalniški krožek. To znanje nam je 
že dolgov pomoč tudi pri pouku. Zaradi 
tega je na naši šoli tudi manj 
računalniško polpismenih laikov. 
Nekateri postajajo skoraj že pravi 
strokovnjaki. Dva od njih smo 
povprašali o vtisih z letošnjega sejma 
INFOS.

Erik Fedrau: "Bil sem prijetno 
presenečen nad programom za učenje 
in preverjanje znanja s področja 
tehnologije. Ta program obsega celotno 
snov programa strojni tehnik za srednje 
šole. V okviru tega programa so 
stimulacije tehnoloških postopkov. 
Nasploh je to program prihodnosti. "

Primož Lavrin: "Bil sem na
predstavitvenem prostoru programa 
ACAD - 12. Pogoj za delo z njim je 
računalnik 486zminimalnim začasnim 
spominom 8 Mrama. Vsebuje veliko 
že narejenih baz podatkov 
(strojništvo,...) in obsega veliko več 
možnosti, kot ACAD - 10, ki ga že 
dobro poznamo."

Mimogrede, dijaki SSŠ Trbovlje smo 
aktivni na mnogih področjih in 
računalništo je le eno od njih. Saj 
pravijo, da več ko znaš, več veljaš!

* Kristjan Kajič

POJASNILO
V 41. številki Zasavca je nekatere prizadel prispevek o ekskurziji v dveh 

zagorskih tovarnah. Vsem na šoli in v tovarni Svea, ki so se čutili ob mojem 
pisanju užaljeni, se opravičujem. S pisanjem nikakor nisem imela namena 
kogarkoli žaliti. Napisala sem le, kako sem videla ekskurzijo. Ob javnem 
branju prispevka v razredu je bilo očitno, da je večina sošolcev videla 
ekskurzijo drugače.

Špela Strgaršek

Mladi gledajo na svet največkrat drugače, kot starejši. ■ 
Vedno je bilo tako, tako je in tako vedno tudi bo. ■

Foto: Tomo Brezovar ■

Podivjana šola
Podivjanašolaizene prejšnjih številk 

Zasavca naj bi bila Srednja šola za 
gostinstvo in elektro. S tem člankom 
seveda ni bil zadovoljen ravnatelj, 
profesorji in tudi nekaj učencev se je 
pritoževalo na to besedilo. Naj osvežim 
spomin. Zapisano je, da učenci pljuvajo 
po tleh, bruhajo po cesti, razbijajo 
prazne vinske steklenice po avlah 
bližnjih blokov. Večina tega sc res 
dogaja, vendar ni rečeno, da s strani 
dijakov omenjene šole (v članku je bila 
kritizirana tudi gospodinjska šola). Ni 
treba metati vse dijake v isti koš. Na 
šoli se zavedamo, da imamo tudi nekaj 
lipov, ki pridejo sem samo, da so tu, ne 
pridejo pa po izobrazbo. Zavedamo se 
pa tudi bližine razvpitega Merlija. 
Vemo, da sc v njem dogajajo 
neprimerne stvari in se tam zbirajo 
učenci naše šole. Vendar je to problem 
vsake srednje šole. Po možnosti v 
neposredni bližini stoji kakšen lokal, ki 
je všeč mladini in v katerem dobi vsak 
mladoletnik alkohol. Zato lahko 
prihajajo dijaki k pouku vinjeni. Če bi 
bila naša policija malo bolj orga
nizirana, bi lahko uredila ta problem.

Profesorji in ravnatelj sc trudijo, da 
bi odpravili ta problem. Ni res, da take 
stvari počenjajo samo nekateri dijaki te 
šole (proti katerim so profesorji in 
ravnatelj uvedli ukrepe in jih je res 
malo takšnih), ampak jih počenjajo 
tudi huligani, ki ne obiskujejo naše 
šole, za seboj pa potegnejo dijake.

Avtomobilske tanke izpraznujejo 
povsod, tudi če v neposredni bližini ni 
srednješolske ustanove. Stanovalci so 
se pritoževali nad tem, da se na 
podstrešjih bližnjih stanovanjskih 
blokov kadi trava. V kleteh pa naj bi se 
zbirali parčki in počeli bogve kaj. Na 
naši šoli nisem zasledil zadrogiranih 
dijakov. Res pa je, da seje preprodaja 
mamil v Zasavju zelo razširila.

Pa tudi profesorji nimajo nad tem 
nobene avtoritete. Vse tudi ni tako 
črno, kot zgleda.

Probleme bomo poskusili odpraviti. 
Če nam bo pa uspelo, bo pokazal čas. 
Na šoli bomo poskrbeli za nekaj 
dejavnosti, katerih je bilo doslej bolj 
malo, predvsem zaradi prostorske in 
finančne stiske. Če bomo učenci bolj 
zaposleni, se ne bodo pojavljali 
problemi, kateri sc dogajo sedaj. 
Odločili smo se pripraviti šolsko glasilo, 
oziroma dva. Enega bodo izdajali 
gostinci, drugega dijaki elektro šole. 
Izšel naj bi načeloma dvakrat na leto in 
nas seznanjal s prireditvami, problemi, 
uspehom dijakov in podobnimi stvarmi. 
Poiskusili se bomo vključiti v 
regionalno televizijo Kanal 10. Kmalu 
bo aktivno začel delovati šolski radio. 
S temi dodatnimi aktivnostmi bomo 
poiskusili vsaj delno odpraviti prob
leme. ki žre j o vse dijake.

Robert Bebar, 1.n



LANCIA
HRIBAR

61410 Zagorje ob Savi Selo 72, tel.: 0601/64 033

Prodaja novih vozil znamke
CT^teLANCIA

KREDITI, LEASIING
Prodaja in odkup rabljenih vozil 

vseh znamk z možnostjo KREDITA.

PONUDBA MESECA:
- LAMCIA Y 10 1.1
- UMO 1.1
- TI PO 1.6 SX
- PANDA 1000 CLX

Vsa vozila so opremljena s katalizatorjem. 
Darilo za vsakega kupca novega avtomobila.

DELOVNI ČAS: vsak delovnik od 7h - 16h.

Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827 
Litija, Ljubljanska cesta 9, tel.: 061/881 338

jKjMRef: 11??JJBm

- GOTOVINSKI POPUST:
pri nakupu nad 5.000 SIT 5% POPUSTA 
pri nakupu nad 10.000 SIT 10% POPUSTA 
pri nakupu nad 20.000 SIT 15% POPUSTA

- itisoni širine 2 in 4m, tekači raznih 
širin in vzorcev

- topli podi širine 2, 3 in 4 m
- karnise vseh vrst

NOVO izdelovanje aluminij ^karnis, 
dolžina in barva po VAŠI ŽELJI

- barve akril, jupol, barve zales in kovino
- robimo itisone, tekače in razne 

preproge po ŽELJI
- polaganje, brušenje in lakiranje parketa, 

plute in ostalih lesenih podov
- polaganje itisona ter PVC podov
- pestra paleta tekstilnega blaga 

meterskega in dekorativnega blaga

VABI VAS trgovina v Kisovcu in Litiji.

Vsak dan od 7°° do 1900, ob sobotah T do 13

kmetijsko zadrugo
______ izloke, z.o.o,

Izlake 40, 61411 Izlake; tel.: 0601/73 634

CENJENE KUPCE OBVEŠČAMO,

DA VAM V NAŠIH PRODAJALNAH 

OMOGOČAMO NAKUP BLAGA (TEKSTIL,

BELA TEHNIKA, GRADBENI AAATERIAL, 

ORODJE, IPD) Z MOŽNOSTJO 

OBROČNEGA ODPLAČILA.

POLJUBEN POLOG (OD 0% DO 100%)

POLJUBNO ŠTEVILO OBROKOV (OD 3 DO 12) 

MINIMALNE OBRESTI

Obiščite nas, pogovorili se bomo 
o pogojih nakupa, ki bi vam 

najbolje ustrezal.

kmetijsko zadrugo izloke, z.o.o.

gha&Z '4- & tcifr

RESTAVRACIJA IN NOČNI BAR

ODPRT JE NOV GOSTINSKI LOKAL 
V HRASTNIKU,

C. 1. MAJA 68 (stara občina)

State'4 Vam priporoča
vse vrste mešanih
internacionalnih pijač

- vrhunska slovenska vina
- vse ostale alkoholne m 
brezalkoholne pijače

- hrano strežemo do zaključka 
mčč obratovalnega časa

- prirejamo slavja za : - 
zaključene družbe

REZERVACIJE OZ. POTRDILA SPREJEMAMO 
VSAK DAN NA TEL. 0601/43 211 int. 2

v PRIČAKOVANJU VAŠEGA OBISKA 
(E SE ZAHVALJUJEMO

x Trt,, med tednom: 20h 02h,
■ l * » petek, sobota: 20h - 04h

TOREK ZAPRTO



PAKETNO AVTOMOBILSKO ZAVAROVANJE

STE POMISLILI,
DA LAHKO SVOJ AVTO 
POŠKODUJETE 
TUDI NA POTI V 
ZAVAROVALNICO?
Mi smo! Zato ga pridemo 
zavarovat tudi na vaš dom

Poleg tega pa ponuja paketno zavarovanje 
še naslednje prednosti:

■ Sami se boste odločili o vsebini vašega paketa;
■ kasko zavarovanje je v paketu 20 odstotkov cenejše;
■ 10-odstotni popust za vsa ostala zavarovanja v paketu;
■ popust za takojšnje plačilo;
■ možnost obročnega brezobrestnega odplačevanja;
■ pri kraji ali uničenju avtomobila vam povrnemo de?iar za nakup novega;
■ v primeru poškodbe vašega avtomobila vam krijemo stroške najema drugega vozila;
■ zavarovanje pravne zaščite vam krije morebitne stroške odvetnikov in sodnega postopka;
■ turistično zavarovanje za potovanja v prostem času;
■ Triglavov bonus - nagrado za vaše preudarno ravnanje v prometu;
■ dodatni popust za zvestobo Zavarovaln ici Triglav;
■ enake pogoje zavarovanja za posameznike kot za podjetja. Ig;

zavarovalnica triglav d.d.

Končno popolno in sodobno zavarovanje !
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Naj rokometaš 
Zasavja

Zasavc In Grcma d.o.o. Izbirata najboljšega 
rokometaša In strelca Zasavja. V zadnjem kolu 
seje pri Litijanlh najbolj Izkazal Dušan Andrejlč, 
med Trboveljčani pa Bojan Voglar.

Ocene:: Presad (10. kolo): 5 Andrejič, 3 Doblekar, 
1 Kolar; Omni kom Rudar (10. kolo); 5 Voglar, 3 
Medved 1 Lipovšek;

Skupno: 29 Andrejlč, 18 Kosec In Doblekar 16 
Voglar in Lipovšek, 13 Senčar, 12 Maček, Ulčar, 9 
S.Deržič in Medved, 7 Kos in Špende, 6 I. Deržič, 3 
Jug in 2 Kolar in 1 Špelič in Kogovšek.

Strelci: 59 Žibret (Z),53 Andrejič(PL) In Šeško 
(TKI), 45 Moljk (TKI), 44 Medved (OR), 43 Maček 
(PL), 41 Zahrastnik (RO), 40 T. Kolander (RP), 37 
Kosec (OR), 39 Voglar (OM), 33 Stropnik (TKI), 29 
A. Ule (Z), 28 Kolar (PL), 25 Špajzer (TKI) itn.

Zagorje,

\ FitnesC

f(0i
TER

FTTNESS, SAUNA, MASAŽA, MASAŽA 
HOTI CEUUTU, AEROBIKA, BIOBAR

Rokomet
Pritožba

Velika Nedelja - 
Omnikom Rudar 16:16 
(7:6)

Velika Nedelja, športna 
dvorana, gledalcev 250, 
sodnika Povalej (Ce) in 
Melanšek (Velenje).

Velika Nedelja: 
Kovačec, A.Mesareč, Zorli 
2, Trofenik 2. Gregorič 5. 
Ivanuša, Kumer 1, Sok, 
Novak 2, Belec, S.Mesareč 
4, Gaberc.

Omnikom: Lipovšek, 
Jug, Medved 6, S.Deržič,
I.Deržič 1, Kosec 1, Senčar, 
Mašič 2, Senica, Voglar 6, 
Sečki, Abdič.

Tekma ne bi bila vredna 
besed, saj so Trboveljčani 
proti zadnji ekipi v ligi igrali 
slabo, če ne bi prišlo do 
zapletov s sodniki in 
merjenjem časa. Po besedah 
Trboveljčanov naj bi ura 
nekaj časa tekla naprej, nekaj

časa nazaj, vmes pa je še 
stala - tako je bila zmešnjava 
popolna. Sodnika tega nista 
opazila in sta šele na 
opozorila iz trboveljske vrste 
pogledala na semafor. Še 
prej pa domačim priznala 
gol, kije bil dosežem, ko je 
ura stala. Sledile so burne 
razprave kam in koliko časa 
je semafor delal, nakar so se 
pri rezultatu 15:15 odločili 
za minuto in sekundo do 
konca. Po zagotovilu 
časomerilca semafor ni več 
delal, tako, da je bilo 
merjenje časa od tu naprej 
ročno. Zadnje minuta se je 
vlekla kot čreva, pet sekund 
pred koncem je 
Omnikomovcem uspelo 
povesti s 16:15. Potem je 
nekdo zapiskal konec tekme, 
Trboveljčani so se ustavili, 
domači pa če nekaj sekund 
dosegli gol. ki sta ga sodnika 
priznala. Trboveljčani so 
poslali na Rokometno zvezo 
pritožbo. Kako neusklajene 
so slovenske sodniške

dvojice, čez katere letos leti 
ogromno pripomb, govori 
tudi to, da sta se sodnika po 
tekmi skregala, piščalke so 
letele po tleh, eden od obeh 
sodnikov pa je z dresa snel 
znak sodniške zveze in skakal 
po njem. V primeru, da bo 
pritožba ugodno rešena, bodo 
morali srečanje ponoviti.

B.K.

Sodnika glavna
Ribnica - Presad 19:17 

(9:8)
Ribnica, dvorana ŠC, 

gledalcev 500, sodnika 
Babič (Domžale) in Mehle 
( Grosuplje).

Ribnica: Kranjc, Gogalja 
5, Ilc, Marolt 2, Vražič 2, 
S .Mihelič 3, Lesar 6, Škaper, 
Fajdiga, Gelze, A.Mihelič L

Presad: Ulčar, Špelič 2, 
Andrejič 8, Maček 2, Špende
3, Kogovšek 1. Verbajs, Kos, 
Kolar 1, Doblekar, Mandelj, 
Sotenšek.

Še zadnja priložnost za 
točki z gostovanja je za 
igralce Presada splavala po 
vodi s pomočjo nemogočih 
sodnikov. Domači so vedeli, 
od kje preti nevarnost, saj je 
Mi to Kos v izvrstni formi. 
Zato so ga Ribničani že v 
peti minuti srečanja 
onesposobili in s počeno 
nosno kostjo je bila tekma za 
Kosa končana. Sicer je bilo 
srečanje precej enakovredno, 
le v sredini drugega polčasa 
so domači povedli za šest 
zadetkov, vendar so jih 
Lilijani ujeli na 18:17, kaj 
več pa jim ni uspelo. Sodnika, 
ki sta s svojimi nerazumnimi 
odločitvami oškodovala obe 
ekipi, sta za nameček 
izključila še Mačka, potem 
ko je bil nad njim storjen 
prekršek. Ker je bilo to kolo 
polno presenetljivih 
rezultatov, imajo Lilijani 
možnost osvojiti celo 3. ali
4. mesto v jesenskem delu, 
če seveda v soboto 
premagajo Šešir.

S.K.

Prleki boljši
Zagorje - Ormož. 19:20

(8:11)
Litija, športna dvorana, 

gledalcev 150, sodnika 
Pavlin in Kramar (oba 
Kranj).

Zagorje: Šuštar, R.Ule2, 
Dečman, Žibret 5, A.Ule 4,

Lipovšek 1, Fabjan 3, Kirn
2. Tavš 2, Šikovec. Oblak, 
Ramšak.

Ormož: Kosi, Burgar, 
Jovanovič, Fridlih 2, 
Džarmati 2, Grabovac 5, 
Rajh 3. Kirič 4, Kramberger
3, Zabavnik 1, Feguš, 
Vaupotič.

Zagorjani so nekoliko 
nepričakovano klonili s 
poletno ekipo iz Prlekije. Po 
izenačenem začetku (4:4) so 
pobudo prevzeli gostje in si 
že v prvem delu ob od Učnih 
obrambah vratarja
Vaupotiča priigrali pet 
zadetkov naskoka, na odmor 
pa odšh s prednostjo treh 
golov. Ormož je v 
nadaljevanju znova povedel 
za pet golov (15:10). 
Zagorjani se niso predah. Z 
borbeno in agresivno igro v 
obrambi ter učinkovitejšim 
napadom so napravili 
preobrat. Najprej soizenačiU 
na 17:17 in 18:18, z golom 
Kirna pa šest minut pred 
koncem povedh z 19:18. 
Gostje so v naslednjem 
napadu izenačih na 19:19. V 
dramatičnem zaključku so 
domačini prehitro zaključiU 
napad z igralcem manj, nato 
skoraj minuto in pol držah

neodločen izid, gostje pa so 
šest sekund pred koncem 
izsilili sedemmetrovko,ki jo 
je Kramberger izkoristil za 
srečno, pa vendar zasluženo 
zmago Ormoža v zelo 
športnem srečanju.

S.F.

Lepa zmaga
Radečepapir - Polet 

21:17 (11:10)
Radeče, športnadvorana, 

gledalcev 500, sodnika 
Odlazek in Mesarič (Ce).

Radeče: Skušek,
Potočnik 7, Mervič, 
Paskvale, Rus 5, Zahrastnik 
4, D.Kolander 1, T.Kolander 
1, Strnad, Sotlar 3, Planinc, 
Mitič.

Polet: Kuhar, Murgelj 3, 
Sečko 3, A.Sapač, Fefer 1, 
Slatnar, Čemela, Merica 3, 
Horvat 2, L.Sapač 5, 
Ferbežar, Benko.

Po nekohko slabši igri v 
prvem polčasu, so ob 
vzpodbudi gledalcev 
domačini v drugem polčasu 
zaigrah kot prerojeni. Tokrat 
je bil pri domačih najboljši 
Potočnik, zopet pa se je 
izkazal vratar Skušek, ki iz 
tekme v tekmo brani vse 
bolje. Pri gostih velja

Snovvboard.
Teah!

Snowboard sekcija pri Smučarskem klubu Zagorje 
deluje od februarja 92. Začetki sobihbolj sramežljivi, 
kajti snowboard takrat še ni bil zelo znan. V drugi 
tekmovalni sezoni pa so člani zagorske sekcije za 
snowboard že dosegli nekaj imenitnih uspehov: Zvone 
Pograjc in Matej Ocepek sta se v skupni absolutni 
konkurenci za Grand Prix Slovenije uvrstila med 
prvih šestnajst v slalomu. Zvone Pograjc tudi v 
veleslalomu. Med mladinci pa so bili še boljši. Matej 
Ocepek je bil 3., Andrej Dolinšek 4. Andrej Sešlar 
pa 6. S tem so si prislužili meso kandidatov za nastop 
na prvem mladinskem svetovnem prvenstu, ki bo od 
2. do 6. januarja na Rogli. Trenerji slovenske 
reprezentance Andrej Černe, Vinko Kranjc in 
Marko Šimenc so prevzeli nadzor nad treningom 
vseh reprezentančnih kandidatov, tudi nad zagorskimi 
kandidati.

Zagorjani zelo dobro sodelujejo s snowboard 
klubom Rogla, ki jim omogočajo brezplačno treniranje. 
Poleti trenirajo individualno, trije vaditelji pa potem 
pozimi skrbijo za strokovno vodstvo članov. Trenutno 
je v sekciji 23 članov, osem od njih jih tekmuje. 
Večina članov deska na domači deski, ki jo proizvajajo 
v trboveljski firmi Goltes, ki zagorski sekciji ogromno 
pomaga.

B.K.
......--.............................J



pohvaliti Ludvika Sapačain 
vratarja Kuharja.

F.K.

Premočni
Celjani

Celje-Dol TKI Hrastnik 
34:26 (19:14)

Celje, športna dvorana 
Golovec, gledalcev 100, 
sodnika Romih in Nikolič 
(oba Krško).

Celje: Sikovšek.
Potočnik, Cvetko 6, 
Jazbinšek 2, Honigman 2, 
Burdian 7, Čajavec 3, 
Pajovič 7, Lubej 7, Dujič, 
Pinter, Podpečan.

DolTKI: Potočan, Šantej, 
R^.Plevnik 1, Terbovc, 
Kranjc4,D.Plevnik l.Moljk 
5, Špajzer 3, Šeško 6, Vidmar 
1, Šterbucel, Stropnik 5.

Po nekaj uvodnih minutah 
izenačene igre, so gostitelji 
prevzeli pobudo in zlahka 
do vrha napolnili mrežo 
gostov, ki so povsem 
odpovedali, zlasti v obrambi. 
O tekmi sami zato ne gre 
izgubljati besed. Poletni 
varovanci trenerja Stanka 
Anderluha so dodobra 
izkoristili priložnost.

J.P.

Najhujši poraz

PLAVANJE
Špelin memorial, 

Kranj - moški: 100
hrbtno: L Milenkovič 
(TK), 3. Jazbec (DRT), - 
ženske: 100 delfin: L 
Mladenovič (TK), 2. 
Jerše(DRT), 100 hrbtno: 
1.Blatnik (TK), 3. Jerše 
(DRT).

Miklavžev miting, 
Ljubljana - st.dcklicc:
100 hrbtno: 1. Vale 
(VV), 2. Ličar (DRT); 
100 delfin: L Ličar, 5. 
Jordan (obe DRT); ml. 
dečki: 50 hrbtno: 1. 
Matuš (KP), 4. Potrpin,
5. Fabjan (oba DRT); 50 
delfin: 1. Prodnik (EK), 
9. Potrpin (DRT); 50 
kravl: l.Šuler (FR), 2.

Krško - Dol TKI 
Hrastnik 31:17 (17:7)

Krško, dvorana OŠ v 
Leskovcu, gledalcev ISO, 
sodnika Kuiel in Hvasti 
(1'reddvor).

Krško: Božič, Iskra 3, 
Keše, Bernardin, M. Urbanč 
3. Martinčič 6. Novak 4, 
Kukavica 3, Imperl, 
Vrlovšek 7, Šiško 2, D. Ur
banč 3.

Dol TKI: Potočan, Šantej, 
R. Plevnik 1, Terbovc, 
Kranjc 1, D. Plevnik, Moljk 
8, Šeško 7, Šterbucel, 
Stropnik.

Brez treh članov prve 
postave in Stropnika, ki seje 
poškodoval že v 6. minuti, 
se oslabljeni gostje niso 
mogli resneje upirati vodeči 
ekipi lige. Prednost 
domačinov se je višala iz 
minute v minuto, na koncu 
je znašala kar 14 zadetkov, 
to pa je najhujši poraz 
Dolanov v zadnjih dveh 
sezonah. Očitno je, da je 
ekipa po smrti Mirka 
Škaličkija in hujših 
poškodbah nekaterih 
ključnih igralcev v globoki 
krizi. Pravih zamenjav ni, z 
obstoječim igralskim 
kadrom pa se bo težko 
obdržati v drugoligaški 
konkurenci. K sreči je pred 
vrati prestopni rok in z njim

Potrpin, 8. Fabjan (oba 
DRT).

KEGLJANJE
Hl.liga - vzhod: Rudnik 

Hrastnik - Elektrarna 
Dravograd 3:5, Šoštanj - 
EHO Hrastnik 1:7, MTT 
Maribor : Rudar Trbovlje 
5:3. Na lestvici vodi EHO 
Hrastnik s 16 točkami.

ŠAH
Mesečni hitropotezni 

turnirTrbovljc-A: 1. Franc 
Kotnik 8,2. Uroš Zalokar 7. 
3. Rado Bojda 6.5, 4. Oto 
Kranjc 6,5. Hinko Jazbec 5,
6. Bojan Kuzmič 4.5. B: L 
Silvo Rupnik 7.5. 2. Ludvig 
Jerman 7, 3. Igor Nosan 6 
točk.

priložnost, da se ekipa 
primerno okrepi.

J.P.

Sevničani 
znova najboljši

Hrastnik - Kot že nekaj 
let nazaj, so tudi letos 
nekdanji rokometaši 
Hrastnika pripravili 
tradicionalni turnir 
veteranov, na katerega so 
povabili svoje vrstnike iz 
Maribora, Sevnice in 
Krmelja. V standardni 
zasedbi so se isti nasprotniki 
letos že dvakrat srečali, zato 
je bil hrastniški turnir nekak 
zaključek nastopov v letu 
1993. Kot na domala vseh 
zadnjih turnirjih so bili tudi 
tokrat najboljši veterani 
Sevnice na čelu s Trbovcem, 
Možicem, Novšakom in še 
nekaterimi znanimi imeni iz 
najboljših časov sevniškega 
rokometa. Turnir jepotekal 
v vzorni organizaciji in 
dobrem sojenju sodnikov 
Jekoša, Žibreta in 
Okanoviča ob lepih tekmah. 
Nekateri posamezniki bi bili 
ob redni vadbi in kakšnem 
kilogramu manj lahko še 
vedno zelo koristni igralci v 
marsikaterem 
drugoligaškem klubu.

Rezultati: Hrastnik -

Polfinalni turnir 
velike nagrade
Optimizma: 1.
Zvonimir Meštrovic 
(Krško) 11,2. Georg 
Mohr (Maribor) 9.5, 3. 
M. Zupet (Maribor) 9.5, 
10. Uroš Zalokar 
(Trbovlje) 5 točk.

Hitropotezni turnir: 
1. Georg Mohr 12,2. Uroš 
Zalokar 10.5, 3. Marjan 
Črepan 10 točk.

Občinsko prvenstvo 
za ml. pionirje - 
Trbovlje: 1 .Ivan Cankar 
z 8 (Mišo Brečko, Darjan 
Bunta, Luka Trebcžnik, 
Sašo Poboljšaj), 2. Alojz 
Hohkraut 4, 3. Tončka 
Čeč I. 3, 4. A. Hohkraut 
II3,5. T. Čeč II. 3 točke.

Krmelj 8:8 (2:6), Sevnica - 
Branik 66 12:10 (6:4), 
Sevnica - Hrastnik 15:6 
(8:5), Branik 66 - Krmelj 
10:8 (6:1), Branik 66 - 
Hrastnik 10:10 (6:3),
Sevnica - Krmelj 11:9 (5:4). 
Končni vrstni red: 1. Sevnica 
6, 2.Branik66 3, 3. Hrastnik 
2, 4. Krmelj 1 točka.

J.P.

Košarka
Ne gre

Kraški Zidar - Litija 
91:71 (60:37)

Sežana, športna dvorana, 
gledalcev 300, sodnika 
Scollc in Vučkovič (obaLj).

Kraški Zidar: Muha 7, 
Pakiž 37. Sory 11. Kralj 3, 
Daughtery 18. Mihelj 7, 
Strnad 4, Uranjek 4.

Litija: Deležan 20,
Bošnjak 23, Peterlin 14, 
Polanec 4, Šiško 10, Soršak, 
Mirtič.

Lilijani so s porazom 
zaključili nastopanje v rdeči 
skupini I.SKL in se bodo 
morali v novi skupini z 
zadnjima dvema iz zelene 
skupine potruditi, če se bodo 
hoteli v sezoni 94/95 pomeriti 
z najboljšimi v elitni 
košarkarsi ligi Slovenije. Kaj 
reči o tekmi? Bila je še ena 
izmed slabih predstav Litije, 
predvsem v obrambi, saj so 
že v prvem polčasu prejeli 
60 točk. Nikakor tudi niso 
mogli zaustaviti odličnega 
Pakiža, ki jih je dosegel kar 
37. Tako jim do pričetka nove 
lige, ki bo predvidoma 12. 
decembra, preostane samo 
še trening, trening in še enkrat 
trening.

S.K.

Ponovno poraz
Novo mesto 92 - Zagorje 

79:64 (34:31)
Novo mesto, športna 

dvorana, gledalcev SO, 
sodnika Lilik in Slak (oba 
Ljubljana).

Novo mesto: Kek 4, 
S trašek. Cerkovnik 8. Petro v, 
Munih 7, Bajc 17, Vučkovič
17, Zupevec 9, Cerv, Lenart. 
Župančič, Plantan 17.

Zagorje: Murn. Kovač, 
Leskovšek, T urbič 18,Bassin
18, Omahne, Krofi 5, Kofol 
2, Koren 9, Čop 9, Mandič, 
Košnik 5.

Prvi polčas je bil izredno

izenačen, saj sta se ekipi 
nenehno izmenjavali v 
vodstvu. Največja prednost 
ene ali druge ekipe je bila le 
dve točki. Moštvi sta igrali 
zelo trdo v obrambi in igralci 
so težko prihajali nemoteno 
do meta. V skoku je prevla
doval Koren in tako so igralci 
Zagorja držali izenačen 
rezultat. V drugem polčasu 
so domači pričeli s consko 
obrambo. V uvodnih 
minutah je bil rezultat 42:37 
za Novomeščane. Pri 
Zagorjanih se je v ekipi 
pojavila nezbranost, domači 
igralci pa sojiin onemogočili 
kakršnokoli organizacijo 
igre. V pičlih 4 minutah je 
prednost narasla za 16 točk. 
Vsaka prestrežena žoga je 
končala v košu iz 
protinapada. Drugo 
polovico polčasa seje razlika 
malo zmanjšala, vendar le 
za kratek čas. Na koncu: 15 
točk razlike.

D.G.

Končno zmaga
Zagorje - Brežice 78:61 

(42:27)
iZagorje, dvorana OŠ, 

gledalcev 80, sodnika Lilik 
in Ribnikar (oba Ljubljana).

Zagorje: Bassin 6, Kovač 
2, Leskovšek, Turbič 8, 
Mlakar 5, Omahne, Krofi 
16, Kofol, Koren 22, Čop 7. 
Poznik, Košnik 12.

Brežice: Antolovič 20. 
Žerjav, Papac, Vujavič, 
jelovec, Vego 15, Rasovič, 
Rostoha 7, Davidovič, 
Marčeti, Kajba 8, Salmič 12.

Igralci Zagorja so pričeli 
z zelo agresivno obrambo. 
Takšna obramba je bila zelo 
učinkovita, saj je bil delni 
rezultat 14:2 v prvih 
nminutah. Nato so gostje iz 
Brežic rezultat uspeli znižati. 
Domači trener Franci 
Podlipnikje postavil consko 
obrambo in prednost je zopet 
narastla na 15 točk razlike. 
V drugem polčasu so 
Zagorjani razliko samo 
ohranjali, kljub menjavi 
ritma igre pri gostih. 
Brežičani so poskušali 
razliko zmanjšati, vendar 
jim proti premočnim 
Zagorjanom to ni uspelo. Z 
to zmago so prekinili niz 
sedmih porazov po odhodu 
Mandiča.

D.G.
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Kegljanje
Dva poraza v 

Kranju
Triglav-Dadas Rudar 

7:1 (5407:5220)
V .Oman - Burja 934:899, 

Bebcr - Mažgon 913:910, 
M.Oman - Goljuf 918:850, 
Šimnovec - Novak+Golič 
889:819, Mihelič - Gantar 
887:843, Boštar - Stoklas 
866:899.

Kegljači Dadas Rudarja 
so gladko izgubili s 
četrtouvrščeno ekipo. Burja 
in Mažgon sta v uvodnem 
paru zaigrala odlično, a nista 
bila kos razpoloženima 
domačinoma. Gorenjci so 
nato povišali vodstvo na 4:0 
in že odločili zmagovalca. 
Častno točko za trboveljsko 
ekipo je v zaključku tekme 
priboril Uroš Stoklas. Dadas 
Rudarje trenutno na 6. mestu 
prvenstvene razpredelnice.

S.F.
Triglav-Rudar 6:2 

(2428:2364)
Virant - Burja 379:425, 

Belcijan- Sobočan 409:376, 
Nepužlan - Hočevar 
392:405, Jerala - Mlakar 
423:381, Fleischman - T usek 
407:387, Ribič - Podlesnik 
418:391.

Trboveljčanke so po 
nastopu dveh parov držale

neodločen izid 2:2, 
zaostajale pa so za samo 16 
kegljev, tako da je o 
zmagovalcu tekme odločal 
nastop zadnje dvojice. Obe 
domači kegljavki sta bili 
uspešnejši in svoji ekipi 
priigrale zmago. Kranjčanke 
so se tako utrdile na tretjem 
mestu, edina zasavska 
ženska športna ekipa, ki 
tekmuje v prvi ligi. pa je 
ostala sedma.

S.F.

Mali

nogomet
Šarbek slavil
Litija -To, kar se nam je 

zdelo še teden dni nazaj po 
porazu z Avtofinišem 
nemogoče, se je v nedeljo 
nekaj po 19. uri zgodilo. 
Ekipi Avtofinišin Diamond 
sta igrali neodločeno 2:2, 
čeprav smo cel teden 
poslušali, kako se bodo 
dogovorili za rezultat kot 
dobri stari prijatelji. Ker je 
Avtofiniš osvojil le eno 
točko, je KMN Inženiring 
Šarbek povsem zasluženo 
osvojil 1. mesto in uvrstitev 
na zaključni del za prvaka 
države v malem nogometu. 
Šarbki so pred tem premagali 
Barakudo s 6:2 (Barbek 3, 
Indof 2, in Simič 1). Potem 
so nestrpno čakali konec in

Naj košarkar 
Zasavja

Zasavc v sodelovanju s tenis parkom As Litija 
Izbira naj košarkarja Zasavja.

Ocene
Litija (13. kolo); ocen nismo prejeli pravočasno.
Zagorje (14. kolo): 5 Koren, 3 Čop, 1 Košnik;(15. 

kolo): 5 Koren, 3 Košnik, 1 Bassin;
Skupno: 49 Bassin, 41 Šiško, 32 Koren, 18 

Košnik, 12Dcležan. 10 Bošnjak, Merčon in Peterlin, 
Turbič in Kofol. 7 Čop, 6 Jocovič, 5 Soršak, 4 Krofi, 
3 Omahne in Polanec, 1 Mirtič, Pavliha, Kovač in 
Kranjc.

Strelci: 325 Bassin, 258 Bošnjak, 168 Koren, 143 
Jocovič, 156 Turbič, 117 Deležan, 103 Šiško, 102 
Peterlin, 94 Polanec, 85 Košnik, 81 Omahne, 79 Čop, 
73 Merčon, 60 Kofol, itn.

iTiENISiRABK
TENIS V DVORANI 

v Litiji
Telefon: 061/881-817

skupaj s prepolno dvorano 
slavili prvo mesto in slavje 
je trajalo dolgo v noč. 
Zaključna prireditev je 
dobila še boljši prizvok ob 
nastopih litijskih
godbenikov, trboveljskih 
mažoretk in plesne skupine 
Žu - Žu iz Litije. Vse ekipe 
so prejele lepe pokale, za 
najboljšega igralca zaključka 
pa so proglasili Tomaža 
Barbka iz ekipe Šarbek. 
Končni vrstni red: 1. 
Inženiring Šarbek 13, 2. 
Avtofiniš 12, 3. V.S. Dia
mond 12,4. Koren Time ant 
8,5. V uko 7,6. Rakova Jelša 
6, 7. Barakuda Pavka 4, 8. 
Lipa Bar Jama 1 točka.

S.K.

Prekinitve
Litija - KMN Inženiring

Šarbek jeosvojil še en naslov 
- 1. mesto v občinski ligi. V 
sobotnem derbiju je 
premagal Salamonovega 
oglasnika z 2:0 in si tako 
kolo pred koncem zagotovil 
naslov. Sicer pa so bile v 
soboto prekinjeni kar dve 
tekmi, kar priča o hudih bojih 
za vrh razpredelnice. Najprej

Odlični
Trboveljčani

V Miškolicu na 
Madžarskem je 4. in 5. 
decembra potekal 2. 
svetovni pokal v karateju 
za pionirje in kadete. 
Nastopilo je preko 1300 
tekmovalcev iz 36 držav, 
slovenski predstavniki pa 
so osvojili kar 4 medalje 
(1 zlato, 1 srebrno in dve 
bronasti). Odlično so se 
odrezali tudi tekmovalci 
iz Tibovelj. Ida Dedič je 
bila 6. v katah posamično 
(56 tekmovalk), v 
športnih borbah pa je 
izgubila v boju za 
bronasto kolajno in na 
koncu osvojila 5.-8. 
mesto. V borbi za 
bronasto kolajno je 
izgubila tudi mladinska 
reprezentanca Slovenije, 
v kateri sta nastopila 
trboveljčana Matjaž 
Lenič in Rok Vodišek. V 
katah posamezno pri 
pionirjih od 11-12 let je 
bil izvrsten Peter Zore 
(TIKA Trbovlje), ki je

Litija: 11.12.ob 18.00 
Presad - Šešir (1 .liga) - 
športna dvorana

Trbovlje: 11.12. ob 
19.00 Omni kom Rudar- 
Fructal (1.liga) - dvorana
OŠ

Litija: 11.12 od 9.00 
do 13.00 zadnje kolo 
občinske lige - športna 
dvorana

Hrastnik: V soboto, 
11.12. ob 8. uri v športni

dvorani na Logu v 
Hrastniku turnir v 
malem nogometu za 
pokalnega prvaka 
občine Hrastnika. 
Sodeluje 12 ekip. 

KOŠARKA ]
Hrastnik, trim liga: 

ponedeljek, 13.12. ob 
17.00 Steklarna - TKI, 
17.45 TKI - Old boys, 
18.30 Old boys - BD 
Hrastnik; torek, 14.12. 
ob 17.00 Steklarna - 
Klub Mesečina, 17.45 
Steklarna - Rudnik, 
18.30 Rudnik - BD 
Hrastnik, 19.00 TKI - 
Klub Mesečina.

so igralci ekipe Veterani 
napadli sodnika tekme 
potem, ko je priznal gol po 
domnevnem prekršku in 
tako tekmo izgubi h s 3:0. 
Druga tekma, ki je bila 
prekinjena med bivšim 
moštvom Rostfrei BC, ki 
ima sedaj novega sponzorja 
in ime Pri Kozolcu in Lipa. 
Vzrok: izključitev igralcev

Lipe, tekmo so prekinili in 
ekipa Pri Kozolcu je zmagala 
s 3:0. Ostali rezultati: Bcrlan- 
Veterani 1:3, IAK-Salamon 
0:1, Šarbek-Amko 3:0, 
GEOSS-Pri Kozolcu 3:4, 
Amko-GEOSS 1:1, 
Vcterani-IAK 0:3, HIP 
MARK-Berlan 6:0, Baran- 
Oinahen 3:2.

S.K.

zasedel 10.-12. mesto med 
84 tekmovalci.

B.M.

Pirova
zmaga
Presad : AFP

Rudar v 
četrtfinalu
O umikom Rudar : 

Šešir 24:22 (15:10) 

Trbovlje, dvorana OS, 
gledalcev 150, sodnika 
Koričin Kalin (Ljubljana).

Omnikom: Lipovšek, 
Jug, Medved 7, S. Deržič 2, 
Kosec 2,1. Deržič 4, Senčar, 
Mašič 3, Senica, Voglar 6, 
Abdič, Sečki.

Šešir: A. Peternel, Ra u tar 
1, Tomič 1, Berce, Šilc 5, 
Dolinar 2, Kalan 2, Sokolov, 
G. Keše, F. Peternel 4, 
novšak 5, M. Keše 2.

Trboveljčani so vse 
srečanje vodili, dvakrat celo 
z devetimi goli. V zadnjih 
minutah so povsem 
popustili, vendar je bila 
prednost dovolj velika, da 
so tudi v povratnem srečanju 
pokala zmagali.

B.K.

Dobova 21:23 (10:13)
Litija, športna 

dvorana, gledalcev 150, 
sodnika Jug (Celje) in 
Jeglič (Ljubljana).

Presad: Ulčar,
Andrejič 3, Špende 6, T. 
Kogovšek, Verbajs 4, 
Kolar 7, B. Kogovšek, 
Mandelj 1, Gorišek, 
Zupan, Doblekar.

AFP Dobova: 
Marcola, Kovač, Voglar 
5, Ogorevc 2, Petrič, 
Žibert 4, Kranjc, 
Pavkovič 2, Djapo 2, 
Kuhar, Glaser 8.

Brez poškodovanega 
Kosa in Špeliča in brez 
prave volje do igre so 
domači izgubili drugo 
tekmo pokala z 
Dobovčani. Lilijani so 
si že v prvi tekmi z 
rezultatom 34 : 20 
zagotovili napredovanje 
v četrtfinale pokala.



Do nedavnega je bila hyundai Še neznana beseda, ki pa danes v svetu 
pomeni velik koncern, ki se ukvarja z avtomobilsko industrijo, 
ladjedelništvom, naftnimi ploščadami in še bi lahko naštevali. Pred nekaj 
leti smo kar z negotovostjo opazovali vozila korejske znamke HVUNDAI, ki so 
se pojavila na naših cestah. Lepo zaobljena in dokaj poceni vozila so takrat 
kupovali le najbolj drzni kupci. Danes nakup ni več vprašljiv. Njihova 
kvaliteta, zanesljivost in udobje sta doslej prepričala marsikaterega ljubitelja 
jeklenih konjičkov, da se je odločil zanj. Sedaj pa nas je Hyundai znova 
presenetil s posodobljenimi in izpopolnjenimi modeli letnika 94. 0 tem smo 
se lahko prepričali 7. decembra na predstavitvi v salonu Avtomotorja v 
Trbovljah.

Poleg že znanih in malce izboljšanih modelov pony sedam in hatchbackje 
veliko pozornost vzbudil kombi II 100 Gracc, ki ga lahko dobimo v različici 
treh ali šestih sedežev ter z okni ali brez v zadnjem delu.Vsi modeli imajo 
vgrajen 2500 kubični dizelski motor kar zadošča za premagovanje največjih 
vzponov in hitrost okrog 130 km/h.

Za bolj športno nastrojene voznike so pripravili posodobljen model Scoopeja, 
kjer je estetika izredno usklajena z aerodinamiko, ki sc odraža v varni in 
ekonomični vožnji. Vgrajen ima nov 4- valjni motor z 12 ventili, elektronskim 
vbrizgavanjem goriva in 92 KM. Za bolj pohotne so pripravili še agregat s 
turbinskim polnilnikom, ki iztisne kar 115 KK, kijih moramo po naših cestah 
še posebej previdno izkoriščati. Seveda ne smemo pozabiti na prestižna modela 
Lantra in Sonata. Lantro lahko dobite v štirih različicah; vse imajo po 16 
ventilov in nastavljiv servo volan. Lahko si privoščite še klimo, 4 kolutni ABS* 
sistem itd. Najprestižnejša Sonata nudi od 98 do kar 139 konjičkov, kar 
zadostuje, da se varno in udobno zapeljete v 10.2 s 100 km/h pa tja do 200.

Posebno pri teh dveh modelih ne smemo pozabiti na trdnejšo, varnejšo in 
bolj "zeleno" konstrukcijo vozila. Po naročilu imate lahko vgrajeno zračno 
blazino, v vsa vrata vozil so vgrajeni trdni jekleni trakovi, ki ščitijo potnike pri 
bočnih udarcih v vozilo. Pod "zeleno" konstrukcijo pa se skrivajo plastični deli, 
ki so jasno označeni z razpoznavnimi kodami za sortiranje in reciklažo. Tudi 
v zavornih ploščicah so ekološko sprejemljivejši materiali od prejšnjih na 
azbestni osnovi. Vsi modeli imajo vgrajen katalizator.

Gregor Naglav, foto: Danijel Amon

Vsak dan 
PROGRAM MAJ 

na Radiu Trbovlje 
od ponedeljka do petka od 6h - X9h; 
sobota, nedelja, prazniki od 8h - 19h,



Promet
Litija, 30.11. ob 14. uri je prišlo do 

prometne nezgode v Senožetih. Zaradi 
nepravilnega prehitevanja voznika L.U. je 
bil lažje poškodovan sopotnik v osebnem 
avtomobilu R4 H.I. L.U. je s kraja nesreče 
odpeljal, o tem je bila obveščena litijska PP, 
ki gaje ustavila. Za njim je pred PP pripeljal 
tudi oškodovanec H.I., ki je začel fizično 
obračunavati s povzročiteljem prometne 
nezgode. Policisti so voznika razdvojili in ju 
prijavili sodniku za prekrške.

Hrastnik, 2. decembra ob 17.20 uri je 
P. A. vozil osebni avto Zastava 101 čez Savski 
most v smeri železniške postaje. Nasproti, 
po levi strani, je pripeljal neznani voznik 
Zastave 128 in trčil v Zastavo 101 ter 
pobegnil. Ker so policisti na kraju nezgode 
našli povzročiteljevo registrsko tablico, so 
ugotovili, da gre za S.L. iz Hrastnika. Z njim 
so opravili razgovor in ga prijavili sodniku za 
prekrške.

Trbovlje, 3.12. ob 21.20 uri Š.M. je zavijal 
na prednostno cesto in zaprl pol vozniku D.I. 
Zaradi trčenja je nastala materialna škoda.

Pošteni najditelj
Zagorje- Na PP je 30. novembraob 18.30. 

u ri pri šel R .M. iz Izlak in pri nesel črno u snj eno 
moško torbico z različnimi dokumenti in 
preko 5.000 tolarji. Na podlagi dokumentov 
so našli lastnika in mu vrnili torbico.

Prerezal žile
Hrastnik - Ko seje M.N. iz Hrastnika 5. 

decembra ob 6.00 uri vrnil domov, je pričel 
razgrajati. Grozil je, da bo po svoje naredil 
red in si prerezal žile. Rane so bile le 
površinske. Policisti so ga peljali k zdravniku, 
kjer so mu obvezali rane. Ker je bil pod 
vplivom alkohola, so ga policisti pridržali v 
prostoru za pridržanj e na policijski postaji do 
iztreznitve.

Mladoletnika kradla
Zagorje- Občan je 6. decembra ob 22.10. 

uri obvestil PP, daje na tržnici opazil mlajša 
fanta, ki hodita okrog trgovin. Policijska 
patrulja je na obhodu pri poskusu vloma 
prijela mladoletna K.B. in R.D iz Litije. V 
razgovoru na PP so ugotovili, da sta 
mladoletnikav dopoldanskem času zapustila 
pouk in z avtoštopom prišla v Zagorje. Po 
najdenih predmetih stapo trgovinah v Zagor
ju izvršila več tatvin oblačil, igrač in vlomila 
tudi v manjši vikend nad železniško postajo 
v Zagorju. Izročili so ju staršem. Oba sta že 
znanca litijskih policistov.

Vlomila v dva ficka
Hrastnik - V Hrastniku so iz 6. na 7. 

december prijeli mladoletnikaD.A. inl.A. iz 
Trbovelj, ko sta vlomila v dva osebna 
avtomobila, kjer sta poskušala zvezati žice in 
spraviti vozili v pogon. Vlomila sta v Zastavo 
750, parkirano na Trgu Franca Kozarja, last 
B.J. iz Hrastnika in Zastavo 750, parkirano 
pri banki, last Š.B. izHrastnika. D.A. in LA. 
so že enkrat prijeli pri poskusu vloma v 
Trbovljah.

Kradejo kot srake
Litija - Voznik osebnega avtomobila K.I. 

je 1. decembra ob 23. uri iz Kresnic sporočil, 
da so mu na železniški postaji v Jevnici vdrli 
v avto tžiko, da so razbili trikotno okence. 
Neznani- storilci so odnesli avtoradio - 
kasetofon in zadnjo polico skupaj z 
zvočnikoma.

Kresnice- V seriji tatvin, ki se dogajajo v 
hišah ob železniški progi, so v Kresniških 
poljanah v noči od 1. na2. december neznanci 
iz kurnika odnesli 7 kokoši.

Litija- Na litijsko PP je 3. decembra ob 
21.50 uri prišlo sporočilo, daje nekdo vlomil 
v OŠ Šmartno in da občan enega od storilcev 
še drži. Policaji so ugotovili, daje vlomilec 
eden od starih znancev, ki so bili nedavno 
obravnavani zaradi podobnih dejanj. Tokrat 
sta storilca prišla v notranjost šole tako, da 
sta z ukradeno čelado razbila steklo na 
kuhinjskem oknu. Poleg tega, da sta vse 
razmetala, sta odnesla tudi nekaj predmetov.

Trbovlje- V Žabjeku je nekdo 5. decembra 
ob 10.45. uri vlomil v garažo. Odtrgal je 
ključavnico, a odnesel ni nič (garaža je bila 
prazna).

:: j "U ...

uničil hlev
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-

nepojasnjenega vzroka je 3. 
decembraokrog 21.00 ure zagorel

župnijskega urada. Stavba je stala 
v neposredni bližini župnijskega 
doma. V njej in ob njej je bila

odbor pr, KS čemsenik p, ve«

Ir„zi«ekVS0ki0smrgrime,Tv
ČemšenikiUe eno leto. Čeprav je:
bila pomoč gasilcev zelo hitra, je
vse zgoraj našteto zgorelo ali pa

4r:6;L.-r:u«
, priskočili 

pomoč, hvaležna za sleherno

domačimi, sosedi in policaji skozi 
vso noč iz petka na soboto, potem,

varovali pogorišče.

_______________________________ _

Aufbiks
Jh Ljubitelji petja ne prenesejo "fouš" tonov. Nekaj takega seje zgodilo 3. 

decembra zvečer pred dvorano na Stavbah v Litiji. Sprli so se udeleženci 
proslave Rdečega križa in stavbski mladeniči, ki sc zbirajo pred dvorano. 

Vpišite sc še pravočasno v pevski zbor, da boste na novoletnih zabavah peli prave 
tone. Zaradi fušanja očitno lahko pridete domov z razbito betico.

u-. 7 bolhko seje L decembra malo po točno opoldne vozil skozi Trbovlje v
% cikcak vožnji vesel možakar. Ker bi dan ni bilo svetovnega pokala v slalomu, 

so 8a možje seveda poskušali ustavljati. Prižgali so modro luč. Pri STT so se 
le srečali iz oči v oči na parkirišču. Možakar je policistom povedal svoje, pa še več. 
Pa še predstaviti sc ni hotel. Seveda so se šli pogovarjati na bolj topel prostor. Tam 
so zvedeli, da je M.Š. doma kar lepo v Trbovljah. Do izpuha maliganov je junak 
te zgodbice preživljal svoje bogato življenje nekaj uric v prostorih, primernih za 
meditacijo.

ft&s*C



Na trboveljski osnovni šoli na Vodah se je pred kratkim na 
obisku mudil Savo Tori. Že preko 53 let živi in dela vtujini. Sprva 
v Italiji, nato dolga leta v Avstraliji. Sedaj živi in dela v Združenih 
državah Amerike v VVashingotnu. Slovenijo, še posebej rodne 
Trbovlje, zelo pogreša, zato se pogosto vrača na obisk. V 
Trbovljah poišče znance, sošolce in sorodnike. Zanima ga, kaj 
počnejo Trboveljčani, si ogleda Trbovlje in se skuša vsakokrat 
vnovnič vživeti v kraj, katerega je zapustil pred več kot petimi 
desetletji in odšel po svetu. Vrne se na na točke, kjer je včasih 
stal rudniški konzum, kjer so stanovali Torijevi, ogleda si stare 
rudniške stanovanjske kolonije, pri vsem tem si sleherno novico 
zabeleži ali kaj zanimivega posname.

Rojen je bil leta 1919 v 
Trbovljah, v stanovanjski hiši 
za "špitalom" (bivši 
zdravstveni dom na Ulici 1. 
junija). Osnovno šolo je 
obiskoval v domačem kraju, 
malo maturo je naredil na 
klasični gimnaziji, tudi zadnja 
letnika Trgovske akademije.
Leta 1940 je vpisal Visoko 
ekonomsko šolo na Univerzi v 
Beogradu. Z začetkom vojne 
je bilo šole konec. "V tistih 
letih smo bili otroci nekako 
razredno ločeni. Delavstvo, 
srednji sloj in ta "nobcl" sloj ali "gospoda". Z bratom Ljubom sva 
pripadala srednjemu sloju in se do šolskih let nisva igrala s 
knapovskimi in tudi ne z gosposkimi otroci. V šolskih letih sva se 
družila z vsemi. Oče je bil kot učitelj vedno bolj demokratsko 
usmerjen kot mama. Vedno nama je govoril, da smo vsi enaki, 
razen listih nekaj pobov, ki so stali z rokami v žepu pri Malgaju 
in Dežmanu", se spominja Savo Tori.

Rodovina, iz katere Savo izvira, je zelo razvejana. Za svoj rod 
se zanima že preko 40 let. Najstarejši Tori, ki ga je našel 
zapisanega v rojstni knjigi, je bil rojen leta 1752 na Prcveku pri 
Polšniku. Prepričan je, da njegov rod izvira iz tega območja. 
Njegov oče je učitcljeval v glavnem na Vodenski šoli od svojega 
21. leta dalje. Bilje strah in trepet trboveljske šolske mladine. 
Kasneje so mu bili mnogi fantje in možje hvaležni za njegovo 
strogost. Mama je bila upravnica trboveljske pošte. Bila je 
priljubljena in je garalaodjutra do večera v pošti poleg rudniškega 
konzuma.

Savo Tori je bil zadnjič v okupiranih Trbovljah oktobra 1941. 
Oče seje več ali manj skrival pred nekim avstrijskim kulturbun- 
dovcem, kateregaje leta 1918 ob propadu avstroogrske monarhije 
prebutal in ta se je kot S A vrnil v Trbovlje z nemško okupacijo. 
Očetu seje hotel maščevati kot domoljubnemu Slovencu. "Takrat 
mi je oče svetoval - beži fant, beži čimdlje, sicer te bodo vtaknili 
bodisi v nemško vojsko ali pa še kam drugam. Odločil sem sc, da 
grem v Trst, kjer mi je dal zatočišče Matija Berger, po rodu

T rbovelj čan. Hčerka Tea nama j e obema z Lj ubom rešila ži vij enj e. 
Po nekaj mesecih sem je mahnil v Rim. Tam sem dobil službo 
plavalnega trenerja pri klubu Lazio. Že v Trbovljah sem večkrat 
tekmoval za domači plavalni klub. V dopoldanskih urah sem delal 
kot pomožni računovodja pri tovarni ribjih konzerv in se hkrati 
učil angleško. Poročil sem se z Italijanko, s katero sem imel sina 
še iz ljubljanskih študentovskih časov. Ko so Angleži in Amerikanci 
leta 1944 vkorakali v Rim, sem dobil delo pri Angležih kot tolmač 
in vodja administrativne pisarne za na novo odprta begunska 
taborišča za begunce iz vse Evrope. Bil sem tudi posrednik pri 
IRO - mednarodni organizaciji za begunce kot sestavni del 
Združenih narodov. To triletno delo, j e bilo zame najpomembnejša 
življenjska šola. Spoznal semzlo fašizma, nacizma in komunizma. 
Odločil sem se, da sc ne bom vrnil domov. Zato sem leta 1950 z 
družino emigriral v Avstralijo. Z denarjem, ki sem ga zaslužil pri 
IRO, sem v Sidneyju kupil hišo. Dve leti sem delal v tovarni, v 
prostem času sem delal kot sodni tolmač in kasneje organiziral 
dve delikatesni trgovini," pripoveduje svojo življensko pot Savo 
Tori.

"Leta 1960 sem med prvimi prišel na obisk v domovino. B il sem 
zelo lepo sprejet s strani prijateljev, znancev in sošolcev. Domačega
krajaskorajdaniscmprepoznal.Cestaje bila tlakovana, rudniškega
konzumani bilo več, spremenila seje okolica rudniške restavracije, 
stali so že nekateri nebotičniki. Na cesti sem srečal številne 
znance. Po povratku v Avstralijo sem sprejel državno službo 
tolmača, prevajalca in posrednika v centru informativne službe za 
emigrante, kije bila del Avstralske državne banke. Tu sem delal 
25 let. Spoznal sem različne etnične karakteristike, družil sem se 
z diplomati, literati, nepismenimi, faloti, svetniki, naučil sem se 
potrpljenja in spoštovanja človekovih pravic. Leta 1963 mi je 
guverner Avstralije kot zastopnik britanske kraljice podelil častno 
titulo, kar bi v slovenščino prevedli kot "mirovni sodnik" (Justice 
of the Peace)," se spominja Savo.

Leta 1964 je organiziral prvi sindikat Avstralskih tomačev in 
prevajalcev. Pravi, daje to delo njegov naj večji življenjski uspeh. 
Sedaj jev pokoju. V Washingtonu sodeluje s tamkajšnjo knjižnico. 
Doslej je napisal tri knjige v angleščini. Prva je Mojc življenje, 
druga Rod Torijev v Zasavj u, tretja pa Spomini na T rbov lje 1919 
- 1941. Če se bo ponudila kakšna možnost, bo katero prevedel v 
slovenščino in jo skušal izdati v samozaložbi v Trbovljah.

"Zame - sanjača, obstajajo le včerajšnje Trbovlje in ljudje kot 
Miro Šribar, Jože Škrinjar, Bogdan Šteh, Janko Kobac, Rajko 
Perme, Tone Ličar, Marica Fric, Vida Grilc, Milan Cerinšek, 
Mollove hčerke, Mira Fantin in še kdo. Pa tiste tri punce, ki 
sodelujejo v hotelu Rudar - hčerke včerajšnjih Trbovelj," je dejal 
Savo Tori.

Spominja sc, daje pred dvema letoma ustavil avto na Tereziji 
in vprašal mladega človeka, ki je pomival "kanglo", kje je dom 
Marinke. "Ne znam, pitajte ovde ovu Ženu, onajc domačica," mu 
je ta vljudno odgovoril. Savo je povedal: "Fant ni bil današnji 
domačin, jaz tudi ne - iskal sem včerajšnje domačine."

Tine Lenarčič
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Sobotnega srečanja invalidov v Stekleni dvorani Delavskega doma 
Zagorje so se poleg invalidov udeležili njihovi svojci, podporni člani, 
častni gost dr. Janez Drnovšek, predstavniki Društva invalidov iz 
Maribora, Ajdovščine in Brežic in nekateri občani Zagorja. V krajšem 
kulturnem programu je sodelovala pevska skupina Toma Brezovarja. 
Otvorili so razstavo Likovne skupine Dom Zagorje, ročnih del članic Dl 
in izdelkov Zdravstveno delovnega centra. Udeležence srečanja sta 
najprej pozdravila predsednik Dl Zagorje Rado Češnovar in župan občine 
Zagorje Matjaž Švagan.

"Vesel sem. da sem med vami," je v .pozdravnem govoru dejal dr. Janez 
Drnovšek, "Poskušal sem vplivati, da bi tudi vladni organi imeli bolj aktiven 
odnos do problematike invalidov." Dr. Drnovšek sc zavzema za ustanovitev 
Urada za invalide, ki bo imel pri vladi samostojen status in bo povezoval 
različne aktivnosti ter zastopal interese invalidov na vseh področjih. Prisotnim 
je zaželel, da bi skupaj uspešno prebredli gospodarsko situacijo v Sloveniji, da 
bi s skupnimi močmi našli za ne siji ve izhode in zmogli strpnosti, da bo v državi 
lahko vsak našel svoj prostor in si zagotovil mirno življenje. Predsedniku vlade 
RS so podarili dve darili; sliko z motivi iz Zagorja Likovne skupine Dom in

darilo ajdovskega predstavnika, košaro goriških vin. Dr. Drnovšek pa je še prvi 
zarezal v mogočno torto.

Dl Zagoijc je s srečanjem svečano obeležilo svoje delovanje in pokazalo, da 
so v društvu ljudje veselih src. "Pri društvu sem od leta 1980," je dejala 
Nevenka Kovač, "Imam cerebralno paralizo. V društvu sc dobro počutim, 
letno gremo na štiri izlete po Sloveniji. V klubu so na voljo različne društvene 
dejavnosti, od igranja kart in raznih iger. Srečanj se rada udeležujem, včasih 
sem se tudi z ročnimi deli veliko ukvaijala, zdaj pa sc več posvečam svojemu 
šestletnemu sinčku." Rado Češnovar, predsednik Dl Zagoije je povedal, da 
pri društvu organizirajo različne krožke. Včlanjenih je 820 invalidov, pri 
finančnih problemih jim pomagata občina Zagoijc in Zveza Dl Slovenije, 
nekaj denarja je tudi od članarine. V društvu je največ delovnih invalidov, 
precej je bolezenskih invalidov, 80 pa je težkih invalidov, ki so vezani na 
vozičke in postelje in jih ob novem letu obiščejo na domu in denarno obdarijo. 
Za zabavni del srečanja je poskrbel ansambel Interval iz Zagorja, omogočila 
pa sta ga Občina in Oria Zagorje.

Petra Radovič 

Foto: Tomo Brezovar

Leta 1885, koje ves slovanski svet praznoval tisočletnico smrti slovanskega 
blagovestnika Metoda, je v času hudega gospodarskega in narodnostnega boja 
Slovencev nastalo Pevsko društvo v Litiji s 16 pevci, ki jih je vodil nadučitelj 
Capuder. Za njim je zbor prevzel zborovodja in skladatelj Peter Jereb (1867- 
1951), ki je zboru dirigiral petdeset let. V letu 1908 seje zbor preimenoval v 
Lipa - Litija. Zbor je spremljal večino prireditev, prirejal paje do dva samostojna 
koncerta letno. Do leta 1960 mešani, od takrat naprej pa moški pevski zbor Lipa 
je za kamniško Liro dnigi najstarejši zbor v Sloveniji.

Med drugo svetovno voj noje Lipa mirovala in spoštovala kulturni molk. Po 
vojni je Lipa s prešerno pesmijo znova vzplamtela, vodstvo je prevzel prof. 
Lado Rojc. Zanimanje za zborovsko petje je v tistih letih narastlo. Njihov 
repertoar se je menjal, od partizanskih, domoljubnih, narodnih, umetnih pesmi, 
velik del pa vsebuje Jerebove v kalne in instrumentalne skladbe. Pevci MPZ 
Lipa so skladatelju Jerebu leta 1955 v Farbarjev grad. kjer je preživljal zadnja 
leta, vzidali spominsko ploščo. Pripravljali so celo samostojne koncerte z 
njegovimi skladbami. Lipo je spremljalo več zborovodij, med drugimi Jože 
Cajhen, Marijan Kolšek, Tone Koprivnikar, Matija Gobec, ob stoletnici je zbor 
vodil Dimitrij Beuermann. Sedanji zborovodja je Ivan Kolar, predsednik pa 
Lojze Vidic.

MPZ Lipa danes sestavlja petindvajset pevcev. Med njimi je Anton 
Krafogcl, ki v zboru poje že petdeset let. V programu imajo domače skladbe, 
ki ga dopolnjujejo s češkimi in ruskimi pesmimi. Med pevci so posebej 
priljubljene Jerebove pesmi. V svoje vrste vabijo nove pevce, da bi poslanstvo 
Lipe nadaljevali še dolgo. Ob letošnjem jubileju se bodo predstavili na 
koncertu, 10. decembra ob 19. uri v dvorani na Stavbah, v sodelovanju zGŠ 
Litija.

Petra Radovič



Morda je Klinika nekakšna nova kreacija, kije potrebovala določen čas, da 
seje pri ljudeh oprijela in dobila željeni smisel. V melodrami je preganjana 
nedolžnost,'njen cilj je dramatično ustvarjanje napetosti med krepostjo in 
grehom, med nedolžnostjo in izkušenostjo. Zgodba in njeni interpreti se 
ravnajo po nekih novih vrednostnih pravilih - upoštevajo določene družbene 
norme, poznajo psihologijo gledalcev in so prefinjeno pokroviteljski. 
Konflikti so enostavni, vendar kljub temu polni napetosti, zato se ljudje z 
njimi nevedno zasvojijo. Zaključek naj bi v gledalcu vzbudil občudovanje 
kreposti in grozo pred grehom. V Kliniki gre za takšen melodramski konflikt, 
kjer dobro premaga zlo, razlika je lc v lem, da preganjana nedolžnost niso 
ženske, ampak so - enkrat za spremembo - žrtve moški. Zdravnici Barbari ne 
uspe ljubiti oba zdravnika hkrati, saj bi to bil greh. Lado Kralj je dejal, daje 
postmodernistični nauk drame, da so vse erotične želje legitimne, vendar na 
daljši čas utrudljive... Postmodernizem briše standarde, nenehno prinaša 
nekaj novega, izvirnega, nekateri standardi sicer obstojajo, vendar le za 
kratek čas, kajti tudi ti se premikajo.

Mnenja gledalcev
R.V, iz Hrastnika je menila, da je predstava vredna ogleda. Sproščeno 

igranje je še pripomoglo k posebnemu vzdušju v dvorani. Najbolj všeč ji je 
htl« vloga Maksa, ki .jo je izredno dobro odigral Borut Veselko, Posebna

Jonas
Osrednja zvezda igre 

je zagotovo Jonas Ž.
Mnoge - zlasti mlade, pa 
tudi starejše, je pritegnila 
njegova "duhovitost", 
znana predvsem po 
televizijskih oddajah. In 
kaj je o zasavski publiki 
povedal Jonas Ž.? Zdi se 
mu super. "Ljudje 
ploskajo. Saj tudi drugje, 
ampak tu še posebej. Še 
nikjer nismo imeli treh 
predstav v enem tednu - 
razen seveda v Ljubljani -
in da bi bile vse razprodane. V Zagorju je to uspelo. Očitno je 
organizacija zelo dobra. Igranje ni odvisno le od nas, gremo pač 
tja, kamor nas pokličejo". Jonasu je Zasavje tako všeč, da bi si 
tukaj kupil vikend. Čudno, saj večina ljudi beži iz Zasavja. 
Pojasnil je, daje tu mir, da bi ga težko našli in da tukaj ne moreš 
nikamor pasti, ker so okrog gore, zrak je sicer malce težak, 
vendar je "lajn". Še posebej je opozoril, da je treba zapisati, da 
so v Zasavju luštne punce.

Sreča, ljubezen in blagostanje so resnične in sanjske želje okoli 
katerih se vrti dogajanje v Kliniki Tivoli d.o.o. Preprosto dejanje, 
prepredeno z mnogimi navideznimi konflikti in problemi, razkriva 
zabaven in neproblematičen svet ter vodi k srečnemu koncu. 
Zahtevnejšo gledališko retoriko bi v igri zaman iskali. Tudi delo samo 
ne razkriva kakšne globoke poante. Rojstvo Klinike Tivoli d.o.o. 
pomeni predvsem obuditev žanra, ki je pisan na kožo najširši publiki, 
je o njej zapisal Matevž Kos. Zdravniške zgodbe so že od nekdaj med 
najbolj razburljivimi, sajsskrivnostnostjo, s katero se ovijajo institucije 
in ljudje, ki delajo v njih, že sami po sebi - brez dodatnih spletk - 
zbujajo radovednost. Široke množice pač ne iščejo kvalitete. Posebnost 
Klinike je v tem, da "štrli" iz povprečja, kar je gotovo fenomen. Nekaj 
povsem drugega je vprašanje - kam štrli?

Vendarle Klinika le ni tako prazna kot se naprvi pogled zdi. prej nasprotno. 
Klinika premore resnost in smeh hkrati, kot se to dvoje izmenjuje tudi v 
običajnem življenju. Igralci skozi ljubljanski govor učinkovito rišejo 
mentaliteto povprečnih ljudi. Je v tem ključ odgovora za izredno uspešnost 
melodrame ali pa je odgovor v igralcih oziroma Jonasu Ž.? Premierna 
uprizoritev Klinike Tivoli d.o.o. je bila že lansko leto in o njej takrat ni bilo 
izrečeno toliko besed.

osvežitev je bil tudi Nenad, ki se ji 
zdi zelo dober igralec..Na predstavo 
je odšla z velikom zanimanjem in 
Klinika Tivoli d.o.o. - z zgodbo, 
postavljeno v današnji čas. in 
jezikom, kije mladim zelo blizu - je 
ni razočarala.

K.F. iz Izlak je menila, da Klinika 
Tivoli izstopa iz današnjih komedij, 
predvsem po načinu uprizoritve. Zelo 
zanimiv se ji je zdel uvod in konec, 
kije ponazorjen z diapozitivi. Meni, 
da v današnjih gledališčih primankuje 
prav takšnih sodobnih in sproščenih 
iger kot je Klinika Tivoli.

B.Mf. iz Kisovca je takole ocenila 
predstavo: "Tema je odlična, scenarij 
mogoče malce slabši, vendar je 
odlična igralska zasedba iz igre naredila pravi dragulj. Mogoče so bili 
protagonisti delno utrujeni od prve predstave, zato se niso z vsem srcem 
predali osnovni tematiki. Med vs,emi igralci se mi je zdel najbolj prepričljiv 
Borut Veselko, vendar tudi drugi niso bili veliko slabši."

"Končno nekaj novega, vsakdanjega, lahkotnega."je dejalaN. V. iz Trbovelj. 
"Igralci so bili odlični, saj so klasični drami uspeli nevsiljivo dodati veliko 
novih stvari - diapozitivi, pevske točke.... - kar ustvarja posebno privlačnost. 
Pohvalila bi igralca, ki seje popolnoma vživel v vlogo Maksa. Jonas Ž. pa je 
bil poč takšen, kakršnega poznamo iz Videošponn,"

D.D. iz Zagorja je bil navdušen nad predstavo: "Igralci so bili zelo 
sproščeni in duhoviti, saj nimajo nadrejenih, ki bi jim dihali za vratove in 
pritiskali na njih. kot npr. Mito Trefalt."

Denisa Huber
Foto (iz zakulisja): Tomo Brezovar
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McDonalcTs
V Ljubljani so pred kralkim odprli restavracijo 

McDonaldi s hitro prehrano. Amerikanizacija je 
vse večja. Pravzaprav je bilo le še vprašanje časa, 
kdaj se bo to zgodilo. V Ameriki so restavracije 
McDonald's v vsakem, še tako majhnem mestecu. 
Njihova hrana je med najcenejšimi. Poleg različnih 
vrst hamburgerjev in hotdogov so v zadnjem času 
zelo popularni piščančji koketi. V jutranjem času 
ponujajo najrazličnejše zajtrke. V Ameriki v 
McDonaldsu delajo predvsem ljudje drugih 
narodnosti in črnci. To delo med mladimi Američani 
ni preveč spoštovano. McDonald's ogromno vlaga 
v reklame, ki se pojavljajo na ameriških TV. V njih 
je velikokrat nastopil nekdanji košarkar Bullseviz 
Chicaga Michael Jordan.

Otroci so McDonaldsovi najštevilčnejši 
obiskovalci. V ali pred restavracijo so postavljene 
igralnice, namenjene otrokom. Otrokom prodajajo 
tudi posebne obroke, ki jih imenujejo "happy 
meals". Ta poleg hrane in pijače vsebuje tudi 
igračo, vsak teden drugo. To so liki iz otroških 
najbolj priljubljenih oddaj in risank. Ker otroci 
želijo imeti celo zbirko risanih junakov, staršem 
ne preostane nič drugega, kot da jih vsak teden 
peljejo v restavracijo. V večjih mestih Amerike so 
McDonaldsove restavracije v stilu 60-tihlct. Tuje 
hrana malce dražja, saj že ime restavacije pove, da 
je nekaj posebnega.

Katja Božič

Brez fanfar
V Hrastniku so 3. decembra odprli prvi zasavski 

nočni lokal na klubski osnovi. Čeprav si večina 
med nami pod besedicama ''nočni klub" predstavlja 
peščico pomanjkljivih (po možnostih tujih) dam, 
Shake's Club ne spada v to kategorijo. Varuhi 
javne morale si lahko odahnejo. Tomaž Logar, 
lastnik kluba je povedal: "Mislim, da je Zasavje 
potrebovalo nočni lokal, ki ni diskoteka. Lokal, 
kjer se lahko nekaj poje in popije brez strahu pred 
razgrajači in huligani. Dobrodošel bo vsakdo, ki 
sc bo obnašal v mejah normale."

Na otvoritvi ni bilo nobenega posebnega 
programa. Razložili so. da so vsi dobri glasbeniki 
bili zasedeni že mnogo pred decembrom. Niso bili 
prepričani, da bodo lokal odprli že zdaj. Že na 
vhodnih vratih so nas vljudno pozdravili in 
pospremili do mize. Barmen iz Portoroža nam je 
pripravil Welcome drink. Zraven prigrizka smo 
poskusili kruh iz koruzne in ajdove moke ter z 
orehi. Zaman ga boste iskali v trgovinah, ker je 
zaščiten s pogodbo. Ob vikendih naj hi v klubu 
poslušali glasbo, kakršne ne slišiš drugje v Zasavju 
- jazzin instrumente od harfe, klavirja do saksafona. 
Glasbeni krst bo lokal doživel na Silvestrovo.

Tomi Pucelj

Zahvalni dan
Konec novembra nam je (ko smo še živeli 

skupaj z drugimi "bratskimi narodi" v eni državi) 
vedno prinesel nekaj prostih dni, ker smo 
praznovali rojstni dan naše domovine. Ker so se 
časi spremenili, sedaj praznujemo dan slovenske 
državnosti v juliju. Tudi Američani so praznovali 
konec novembra. Sicer Američani kar naprej nekaj 
praznujejo. Ko je praznik mimo, se začno s polno 
paro pripravljati na novega. Veliko zaslužijo 
izdelovalci voščilnic, saj ima vsak praznik svoje 
posvetilo. 27. novembra so praznovali zahvalni 
dan. Že pred 300 leti so s tem praznovanjem začeli 
romarji, ki so zašli v te kraje, da bi končno našli 
svobodo. Ljudje se na ta dan spominjajo vseh 
dobrih stvari, ki so se jim zgodile v življenju in so 
hvaležni. Družinski člani, porazgubljeni po 
Ameriki, se vrnejo domov, da praznujejo v krogu 
družine. Za zahvalno večerjo je značilen puran, 
sladki krompir in cranberry. Pri večerji se družinski 
člani pogovarjajo o stvareh, ki so se jim pripetile, 
odkar so se nazadnje videli. V el j a pa strogo pravilo, 
da mladim, ki še niso stari 21 let, tudi na ta dan ne 
dovolijo piti alkohola. Za nas je to kaj čudno, saj 
nekateri starši prav radi rečejo svojim odraščajočim 
otrokom: "Spij ga, saj te ne bo konec."

Američani se sedaj že mrzlično pripravljajo, za 
njih naj večji in najbolj pričakovan praznik v letu, 
katerega z razburjenjem zadnje čase pričakujemo 
tudi mi - Božič.

Katja Božič

Zasavc in Turistična agencija 
Svarog

pripravljata zanimiv prednovoletni izlet z izjemnim 
doživetjem. Domače jaslice so ponavadi bolj ali manj 
skromne. Le malokdo doslej pa si je ogledal razkošne 
jaslice z živimi igralci v Postojnski jami. Ponujamo vam 
prav la ogled v jami, poleg lega pa še čudovit izlet v 
vzhodni del Slovenije. Pa še čez mejo bomo lahko 
pokukali.

Pot nas bo vodila mimo Ljubljane, Postojne do Nove 
Gorice , kamor bomo prispeli okoli devete ure. Možnost 
prestopitve meje za cvcnluclnc nakupe v Stari Gorici ali 
ogled Sv. Gore, kjer je znamenita cerkev. Zbrali se bomo 
ob 11.30 uri in se odpeljali na malico (Primorska pašta) 
Od tu naprej na s bo pot vodila do Štanijcla (zgodovinsko 
znanega mesta). Ogled mesta in nato nadaljujemo pot do

Postojnske jame, kjer si bomo ogledali "žive jaslice". Po 
ogledu sc bomo zapeljali v prijetno domače gostišče, kjer 
si bomo privoščili dobro večerjo. Povratek v Zasavje v 
večernih urah.

Cena izleta: 4.785 SIT (s kuponom Zasavca na 
zadnji strani 10 odstotkov popusta) - v ceno je vključen 
avtobusni prevoz, malica, večerja, vodenje izleta in vsi 
ogledi.

Odhod (28.decembcr 1993):

Hrastnik: 5.40 pri blagovnici Mcrkator 

Trbovlje: 6.50 Rudniški gasilski dom 

Zagorje: 6.10 avtobusna postaja 

Kisovec: 6.15 pri Ajdi
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Mali oglasi v Zasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate le 
I priloženo naročilnico in jo poslati na naslov Uredništva Zasavca, Cesta I 

zmage 33, 61410 Zagorje ob Savi. Objavili bomo le male oglase (največ 20 
| vrst), kjer bo napisan točen naslov pošiljatelja. Omrežno skupino pišemo I 

takrat, ko je ponudnik iz druge omrežne skupine, ne iz 0601.
U — — — — — — — — — — — — — — — — — J

STANOVANJA, PARCELE
15.000 DEM. Tel.: 62-022,62-380, od 9. 
-11. ure.

AVTOMOBILIPRODAM zazidljivo parcelo Veliki 
vrh pri Litiji za 19.000 DEM. V bližini 
voda, elektrika, asfaltirana cesta. Plačilo 
po obrokih s 50% pologom. Tel.: 061/ 
329-088, zvečer.

NAJAMEM stanovanje v Trbovljah. 
Tel.: 65-147.

PRODAM v Čečah pašnik vel. 4.103 
kv.m2, in garažo s parcelo, garaža ima 21 
m2, parcela 108 m2. Tel.: 44-458.

PRODAM zidano garažo v Žabjeku.

PRODAM Z 101 GT 55, letnik 85, 
registrirana do 5/94. Tel.: 063/26-481.

PRODAM Z 101 GT 55 
karambolirano, letnik 83, za 700 DEM. 
Tel.: 73-617.

PRODAM kombi Zastava 850, letnik 
86, registriran 5/94. Tel.: 25-631, po 19. 
uri.

OSTALO
Tel.: 27-221, popoldan.

UGODNO PRODAM starejše 
enosobno stanovanje v Trbovljah za

PRODAM otroški voziček Dino, 
košarico za dojenčka, torbo za nošenje 
dojenčka. Chicco stolček, okroglo stajico.
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AGRADE za naročnike
| ZASAVCA

1 ■ NAGRADA:
Pilot žarometi, zračni filter, oljni filter, svečke, 
brisalci iz programa BOSCH, olje
VALVOUNE 4I, za tip avtomobila, ki ga ima 
izžrebanec.

trgovina

^ F l iC O^avtotehna
Vodenska c.28, TRBOVLJE; tel.:0601/21 481, fax.0601/21 301

2. NAGRADA:

Video igra GAME BOY.
D/4RILO IM BOUTIQUCziAiAmA ceue
Kešetova 13, TRBOVLJE; tel./fax.0601/21 301

3. NAGRADA:
Vrednostni bon v višini 15.000 SIT.

TRGOVINA
Tel./fax:0601/71 827

STORITVE: polaganje, brušenje, lakiranje parleta
TRGOVINA: prodaja talnik oblog, vse vrste lepil in lakov, 
zavese, dekorativno blago

4. NAGRADA:

Prenosni radiokasetofon
PANASONIC RX-FT 510. AUDIO & VIDEO TRti O VI IVA 

Prešernova 3 7, ZAGORJE
Tel.: 0601/61 575

5. NAGRADA:

Električna pečica DE LONGI

riri centromerkur
1 IV 1 trgovsko podjetje 
■■ d. d. Ijubljana

blagovnica litija
Valvazorjev trg 25

6. NAGRADA:
Vrednostni bon v višini 7.500 SIT.

m kmetijsko zadrugo 
iztoke,

Izlake 40, 61411 Izlake; tel.: 0601/73 634

Tel.: 25-631, po 19. uri.
PRODAM klavirsko

harmoniko 48 bas (Weldamaister). 
Tel.:61-030. PRODAM navadno 
lepo ohranjenokitaro za 200 DEM. 
Naslov: Nene Borčilo, Kešetovo 
3, Trbovlje.

PRODAM dve polarni lisici. 
Tel.: 63-143.

VIDEO kasete s posnetimi filmi 
prodam po ugodnih cenah (500- 
800 SIT). Tel.: 25-432.

PRODAM peč na centralno, 
optimal 40, 3500 kalorij, novo, 
cena ugodna. Tel.: 42-009.

UGODNO PRODAM nov 
glasbeni stolp z vsemi priključki. 
Tel.: 23-593.

UGODNO PRODAM kavč in 
dva fotelja. Tel.: 25-631, po 19. 
uri.

PRODAM usnjen direktorski 
stol - iz Italije, za samo 20.000 
SIT. Tel.: 22-596.

UGODNO PRODAM 
kombiniran otroški voziček. 
Tel.:21-408.

PRODAM belo otroško 
posteljo (120/60) z jogi vložkom, 
cena 10.000 SIT. Tel.: 42-495, v 
večernih urah.

PRODAM suha drva, 
hrastova in bukova. Naslov: Jože 
Tori, Zgornje Izlake 19, Izlake.

KUPIM maturantsko ali 
večerno obleko številko 44-46. 
Ponudbe na tel.: 43-492 od 8. do 
18. ure.

UGODNO PRODAM dva in
pol meseca stare psičke bobtaile 
z rodovnikom .Tel.: 063/36-717.

PRODAM dve čistokrvni 
dolgodlaki perzijski muci, 
samčka in samičko, stara tri 
mesece. Cena po dogovoru .Tel.: 
22-144 int. 439, dopoldan.

PRODAM mlade čistokrvne 
bobtaile brez rodovnika. Cena 
po dogovoru. Tel.: 25-686, 
popoldan.

| DELO |
PIRŠ - poslovni programi za 

podjetja in druge pravne osebe - 
iščem redne sodelavce za 
zasavske občine. Trdo in 
odgovorno delo ter plačilo po 
delu. Ni akviziterstvo in možna 
tudi redna zaposlitev. Prijave: 
SK - območna enota Litija, p.p. 
34, 61270 Litija ali zvečer 061/ 
882-916.

sproti, trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)



tlge siporex
iJ 61410 ZAGORJE OB SAVI, LOKE 64

TRqoviNA SIPOREX v Kisovcu vam Nudi 
AKCIJSKI PREDBOŽIČNI NAKUP

- ElElaRiČNEqA ORodjA BLACK & DECKER

- roploTNE izolAcijE NOVOTERM
- TALNIH IN STENSKIH kcRAMiČNih ploščic

PO IZREDNO UGODNIH CENAH:
- VERUNA ŽAC,A qk/? IO 20.000 SIT
^ AlicjATOR P 41/1 I 28.480 SIT
- eI. vrtne škARjE CT 24? 14.800 SIT
- JeIovna MizA WM 1000 12.520 SIT

- vrtaInI stroj’ BD 850 W (Jv
- kROŽNA žac,a BD 5 9
- vLoJna žacja P 6 ?-01
- koTi\ii bRUsilisik 54/1 6

25.960 SIT 
18.400 SIT 
8.800 SIT 

17.600 SIT

- ToptoTNA izokcijA NOVOTERM RAzliČNih dEbEliN že od 91.50 SIT/m2 do 524.1 7 SIT/m2
- TaIne iN sTENskE KERAMIČNE PLOŠČICE že od 750 SIT/m2 do 1.200 SIT/m2
PREPRIČAJTE SE O IZREDNO NIZKIH CENAH IN NAS OBIŠČETE ALI POKLIČITE 
NA TEL.: 71 122.

Možen j'e Tudi bREZobRESTNi NAkup na ? čskE. PobiiiiE z na kupo m, kER so količiNE ome]ene.

ŽELIMO VAM LEPE PREDPRAZNIČNE IN PRAZNIČNE DNI.

^ 1 '<l A W ^

Bi* *'«>*■<• * vi»i;<>

______ _ y

HIFI komponente in 
glasbeni stolpi 
Avtoakustika 
TV sprejemniki 
Audio, video kasete

KREDIT na 
3,6,12 OBROKOV

DELOVNI ČAS: 
9h-13h in 15h-19h 
ob sobotah 9h-13h

Zn Savo 6 
614M> Hrastnik 
Slovenija CENJENI KUPCI!

Vabimo vas, da nas obiščete v naši 
novi industrijski prodajalni na Dolu, 
kjer vam poleg naših proizvodov:

- Kozmetika
- Čistila
- Pralni praški
- Umetna gnojila

nudimo tudi ženska, moška in otroška 
oblačila, porcelan, volno in še kaj...

vse to po konkurenčnih cenah in z 
možnostjo plačila na 2 oziroma 3 čeke.

el
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AVTOR:
KARU

INDUSTR. 
MESTO V 

ARGENTIN

PRUAVA,
NAZNA- GLAVNO

MESTO AJDOVA
SLAMA

LEPOTNA
RASTLINA

ANTON IME PU
BLICISTKE 

ŠUKLJE
ITALIJA

OSEBNI PRAVO
SLAVNA

jjjjk\
DREMEL NITEV JAPONSKE ¥ PREDMETI VERSKA

PODOBA

VRHOVNO
PAPEŠKO
SODIŠČE

CARINAR

NATRU

KUVERTA GORSKIREZALNI
VJ V ^ NASAD

OKOLI
HIŠE PISATEU 

(EUGENIO DE

Dopoldanski
program

)

POGREB

|
ELEKTRIČN

GOVORILI
APARAT

)

PPNASLO-
RLMSKA

j.STRELNO

)
MERNUC

OČE

Z’ GOSTO
VKUHANA

SADNA
MEZGA

FOSFOR INGOLIČ
ANTON

AVSTRAL-

MEDVEDEK NAKAZANA
SMER

GIBANJA

SLOVENSKI 
ŠPORTNIK, 
TELOVADEC 

IMETNIK 
30 KOLAJN

OSMI
MESEC
ŽIDOV
SKEGA

KOLEDARJA

ZOLAJEV
ROMAN

ZRAČNI 
DUH V 

•VIHARJU"
KURET
NIKO VRSTA

SIRA

SLOVENSK
IGRALEC
OKORN

STAROGRŠKI 
SODNIK V 

PODZEMLJU
TKANINA 

ZA ZAVESE

TOPOVSKO
STRELJANJE

AMERIŠKA
KUKAVICA

ŽIDOVSKO
MOŠKO

IME

KSAVER
MEŠKO HIMALAJ

SKA
KOZA

NOSTGO-
VORJENJA

LISTNATO
DREVO JUMX

OSLOV
GLAS

IT. SKLA
DATELJ 

DONIZETTJ
PERZIJA

ŽUPAN
POD

FRANCOZI

AMERIŠKI
FILMSKI

REŽISER
(KEN)

HUDE
SANJE

ANGL.PISEC
KRIMINALK

(DOVLE)

SLOVEN
SKA PISATE 

UICA 
PEROCI

KUMA
OBLOK,
SVOD

BRADAVICA 
NA SESKU SRD,

GNEV
SVETI BIK 

PRI STARIH 
EGIPČANIH

DRČA ZA 
SPUŠČA
NJE LESA

VELIKO
REŠETO

LITER

RIBA Z 
BRČICAMI ŽENSKO

IME,
DORATRATA,

RUŠA

VRSTA
METULJA

TROPSKO 
DREVO, 

ČRNI HRAST ZADNJI
DEL

LETALARAFKO
IRGOLIČ

PRIVLA
ČNOST,

MIKAVNOST
SLOVENSKI
TENORIST
(ANTON)

BOGOVI
V GERMAN

SKI MITO
LOGIJI

PEVKA
RUPEL

PIANIST
BERTON

CELJ
PLESEN

NA VINU, 
BERSA

ETIOPSKI
PLEMENSKI
POGLAVAR

NAGRADNA KRIŽANKA
Rešitev nagradne križanke 

pošljite do 16. 12. 1993 na naslov:

UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta zmage 33, Zagorje ob Savi 
s pripisom "Nagradna križanka" 
(fotokopij ne upoštevamo). 

Nagrade, ki vas eakaio:

1. nagrada: Blago v vrednosti 
4.000 tolarjev, Trgov ina As Zagorje

2. nagrada: Blago v vrednosti
2.500 tolarjev .Trgovina As Zagorje

3. nagrada: Blago v vrednosti
1.500 tolarjev, Trgovina As Zagorje 

Izžrebanci nagradne križanke
41/93

1. nagrada:Varčna žarnica

Philips in komplet navadnih žarnic, 
Protes trgovina d.o.o. Trbov lje.Fani 
Seničar, Podkraj 75, Hrastnik

2. nag rad a: Stenska ura po izbiri, 
Protes trgovina d.o.o. Trbovlje, 
Valentina Pertinač, Golovec 7, 
Trbovlje

3. nagrada:Nožna tlačilka, 
Protes trgovina d.o.o. Trbovlje, 
Sebastjan Lipovšek, Narof 23, 
Izlake

Vsem izžrebancem čestitamo!

Nagrade lahko dvignete na 
uredništvu časopisa Zasavc, C. 
zmage 33, Zagorje, do 17.12.1993. 
Če se po nagrado ne morete oglasiti 
osebno, nam sporočite po telefonu in

vam bomo nagrado poslali po poš(j.
Nagrajenci iz 40. številke 

prejmejo nagrade, kijih poklanja 
Paradox d.o.o. Zagorje in ne nagrade 
Potrošnja Zagorje, kot smo zapisali. 
Za napako se iskreno opravičujemo!

Rešitev nagradne križanke 
42/93:

STRAŠILO, ANALITIK, 
KARAVELA, LON, RI, SLOG, 
GAJ, STANARINA, NECA, 
TONALITETA, ANI, EPILOG, 
ŽAR, VIJAK, ROLO, BN.ATAIR, 
IMIGRACIJA, Dl, SF, LENART, 
KURJAVA, NT, EK, REA, TAO, 
OR TO KR O MATIČNO ST, 
SIMBIOZA, HLADNIK, TK, 
IRMA, AAR, ARA.

|yjtrgovina 10.°.____  Czmage37|ZAGORJE

ZASTAVA, FIAT, RENAULT, UDA, ŠKODA, Woiksvagen
■ Amortizerji MONROE za skoraj vse vrste avtomoMov,
■ Svečke NGK (Japonska) 0UM ČISTILCI, ZRAČNI ČJSTLCL
■ IZPUŠNI LONCI in CEVI, G RT. ZA POPRAVILO UPUNJAČEV,
■ ZAVORNE OBLOGE, OLJA, PREVLEKE ZA SEDEŽE, OLJA, ORODJE
■ DODATNA OPREMA
POPRAVILO: PVC odNjačev, armatur, hladUnkov, žarometov 

POPUSTI ZA OBffTNK N STALNE KUPCE! ZA NAR0Č8I tUTBUL KRATKI DOGMI RO«.

NAJBOLJ ZALOŽENA TRGOVINA V ZASAVJU.
S TEM OGLASOM IMAJO KUPCI V TRGOVINI 

S ODSTOTEN POPUST 00 31.12.1993.
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4 tik- / OPNA NAPRAVA,
STROJ

ITALUAN-

DENARNA
ENOTA

ILO IGRALEC
NOGOMETA

TURŠKI
VELIKAŠ

ZAKLJU
ČEK,

SKLEPNA
BESEDA

DELAVEC
V

VARILNICI

VRTNA
LOPA

LISA

r

VILKO
UKMAR

NEMŠKA
GLASBENA

REVIJA

ŽENA
ARGENTIN

SKEGA
PREDSED

NIKA
PERONAIDOL

SUNKOVIT
TROPSKI

VETER

IZPIT
OB

KONCU
ŠOLANJA

NAZIV

NAJVIŠJI
VRH

TURČIJE

DEL VODO
VODNE 

NAPELJAVE 
JUG. 

BOKSAR 
(PARLOV)

LOJZE
IPAVEC

ANTON
NOVAČAN

EDEN OD 
STARŠEV

WALLACH
LOJZE

SPACAL

PODTALNO
DELOVANJE

ANTONIO
TAPIES

AJDA
KALAN

ZIDARSKA
ŽLICA

ŽENSKO
IME

/ KOSITER Z EDVARD
KARDELJ

SESTAVIL
DAMJAN
KOVAČ

RISBA
JK

PARI
Povežite po dva pojma, za katera ste 

prepričani, da sodita skupaj!
A Hruška 1 Zasavc
B Krožnik 2 Šestilo
C Ravnilo 3 Jabolko
Č Antena 4 Bor
D Jelka 5 Skodelica

Na označenih poljih dobite, brano 
vodoravno, ime in priimek zasavskega pesnika 
in naslov njegove pesniške zbirke.

Opisi: 1. prazna beseda, puhlica; 2. 
kvasina; 3. kocina; 4. slovenski pesnik 
in pisatelj (Kajetan); 5. glava, skozi katero 
gre os pri kolesu; 6. desni pritok Save 
pri Sevnici; 7. povlečenje; 8. otoček 
pred Dubravnikom.



preženimo

14.00 KORISTNE INFORMACIJE. 
VIDEOSTRANI. 15.00 OTROŠKI 
PROGRAM. 17.00 SATELITSKI 
PROGRAM

PONEDELJEK 13. 12. 1993

18.00 KORISTNE INFORMACIJE. 
VIDEOSTRANI. 19.30 DNEVNIK 
TV, 20.15ŠPORT.21.15SATELITSKI 
PROGRAM

18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
VIDEOSTRANI. 19.30 DNEVNIK.
20.15 KONTA KTNA ODDAJA .21.15 
SATELITSKI PROGRAM

SREDA 15.12.1993

18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
VIDEOSTRANI. 19.30 DNEVNIK.
20.15 ŽEBLJIČKI, 21.30 FILM. 23.00 
SATELITSKI PROGRAM

ČETRTEK 16. 12. 1993

18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 
VIDEOSTRANI, 19.30 DNEVNIK.
20.15 ODDAJA KANALA A, 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

PETEK 17.12.1993
18.00 KORISTNE INFORMACIJE, 

VIDEOSTRANI. 19.30 DNEVNIK,
20.15 NADALJEVANKA. 21.15 
SATELITSKI PROGRAM

SOBOTA 11.12. 1993

8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ IN

IZBOR POPEVKE TEDNA, 14.30 
ČESTITKE, SERVIS, 14.45 
OBVESTILA IN EPP. 15.00 
SERVISNE INFORMACIJE. 16.00 
INFORMACIJE INPOVABILA, 16.45 
OBVESTILA IN EPP. 17.00 
SOBOTNO POPOLDNE, 19.00 
SLOVO

•'.•—'.'A*.1.-.-.-.*.-.'

NEDELJA 12. 12. 1993
8.00 - 9.00 DOBRO JUTRO, 9.00 

IZBOR VIŽE TEDNA, 10.00 Z VAMI 
SO.... 11.00 TEDEN JE ZA NAMI.
12.00 SERVISNE INFORMACIJE. 
OBVESTILA. 13.00 ČESTITKE 
POSLUŠALCEV. NEDELJSKO 
POPOLDNE, 19.00 SLOVO

PONEDELJEK 13. 12. 1993
6.00 - 8.00 JUTRANJI PROGRAM,

8.00- 14.00 PROGRAM MAJ. 14.30 
POROČILA, 14.45 OBVESTILA IN 
EPP. 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE, 16.00
INFORMATIVNI PROGRAM. 16.45 
OBVESTILA EPP, 17.00 SNOOPV.
18.00 ODDAJA O KULTURI . 18.45 
POROČILA. 19.00 SLOVO

TOREK 14. 12. 1993

6.00 - 8.00 JUTRANJI PROGRAM,
8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ . 14.30 
POROČILA. 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE. 16.00
INFORMATIVNI PROGRAM. 16.45 
OBVESTILA. EPP, 17.00 ŠPORT. 
18.45 POROČILA. 19.00 SLOVO

6.00- 8.00 JUTRANJI PROGRAM,
8.00 - 14.00 PROGRAM MA. 14.30 
POROČILA. 14.45 OBVESTILA IN 
EPP. 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE. 16.00
INFORMATIVNI PROGRAM. 16.45 
OBVESTILA IN EPP. 17.00 KON
TAKT. 18.00 UPOKOJENCI MED 
NAMI. 18.45 POROČILA. 19.00 
SLOVO

6.00 -8.00 JU TRANJI PROGRAM.
8.00- 14.00 PROGRAM MAJ. 14.30 
POROČILA. 14.45 OBVESTILA IN 
EPP, 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE. 16.00
INFORM ATI V NI PROGRAM, 16.45 
OBVESTILA IN EPP. 17.00 LITIJ
SKO OKENCE. 18.45 POROČILA,
19.00 SLOVO

6.00-8.00 JUTRANJI PROGRAM.
8.00 - 14.00 PROGRAM MAJ, 14.30 
POROČILA. 14.45 OBVESTILA IN 
EPP. 15.00 SERVISNE 
INFORMACIJE. 16.00
INFORMATIVNI PROGRAM, 17.00 
MLADINSKI VAL, 18.45 
POROČILA, 19.00 SLOVO

I V dluNAL LITIJA

9.30 RISANA SERIJA. 10.00 
INFORMATIVNA 
ODDAJA;CELOVEČERNI FILM.

DEŽURSTVA
Zdravstveno varstvo: 24 - urno 

dežurstvo v zdravstvenih domovih 
Hrastnik (tel.: 44-006), Trbovlje (tel.: 
26-322), Zagoije (tel.: 64-644), Litija 
(tel.: 061-881-855).

Zobozdravstvo: Dežurna zobna 
ambulanta je v vseh treh zasavskih 
zdravstvenih domovih od 7. - 19. ure. 
Ob sobotah v Hrastniku in Trbovljah 
od 7. - 13. ure, v Litiji od 7. - 19. ure. 
Informacije dobite na zgoraj navedenih 
telefonskih številkah.

Lekarne: 24 ur je dežurna lekarna v 
Trbovljah (tel.: 21-110)

Veterinarska služba Zagorje, 
Trbovlje, Hrastnik: od 10. decembra - 
16. decembra je dežurni veterinar Iztok 
Soban dr. vet. med., 17. decembra je 
dežurni veterinar Matjaž Pokorn, dr. 
vet. med..

rZ---------- —-------------------------------------------------------C

Naša Kdo praznuje?
bodočnost December

Rojstva v trboveljski porodnišnici od 10. DITKA izpeljava izDita (Ditica), nemško Dieta skrajšano

26.11 do 4.12 od Dietburga fdiot - narod); MAŠA izpeljava iz Mašcnka
(Maše. Šenka), rusko Mašenjka; DAN ČLOVEKOVIH

26.11. Slavka Zupančič. Zagorje, sin Matej; PRAVIC;
Mariina Hauptman, Trbovlje, sin Tadej; 11. DANE glej 10. oktober; JELKO;
Suzana Nezman. Celje, hči Anja;

27.11. Bernarda Dolar. Zagoije, hči Anita;
12. IVANKA glej 23. oktober;

28.11. Ksenija Stropnik, Žalec, sin Alen; 13. TILKA izpeljava iz Tiomira; LUČKA izpeljava iz

29.11. Nataša Dolanc, Trbovlje, hči Lucenija (Lucenijica, Luca, Lučka), latinsko Jucens - svetleča.

Annemaric; Marija Vozelj, Zagorje, hči sijajna;

Nataša; Mojca Zajc. Trbovlje, sin Miha; 14. DUŠAN (Dušanko. Dudo. Du]e,Durko),izsamostalmka

Brigita Blatnik, Hrastnik, hči Valerija; duša; VANEK;

30.11. Marjana Štrovs, Trbovlje, sin Mar- 15. TINCA izpeljava iz Martina (Tina. Tinčica. Tinkara).
tin; latinsko Martinus - Marsovski;

2.12. Nataša Obcrč, Zagorje, sin Žiga; 16. ALBINA glej 13. februar; AJDA izpeljava iz Aida
3.12. Irena Draksler, Hrastnik, hči Anja; (Aidica. Ajka, Ida), junakinja istoimenske opere italijanskega
4.12. Mateja Baš, Trbovlje, sin Blaž. skladatelja Verdija;

............. ............ .... . — J)

OVEN Zaljubljeni ste kot 
nikdar v življenju, vendar se ne 
počutite najbolje. Ni v vaši navadi 
dajati pobudo, tokrat boste morali 
narediti izjemo. Št.: 10.

BIK Lotile se dela, ki ste ga 
prenehali delati pred boleznijo. 
Čeprav boste potrebovali mnogo 
energije za doseganje enakih 
rezultatov, boste nase bolj 
ponosni, ko vam uspe. Št.: 5.

DVOJČKA Izkoristite 
ponudbo sredi tedna, čeprav se 
vam bo zdela nemogoča. 
Približuje se vam oseba 
nasprotnega spola iz bližnjega 
kraja. Spoznali jo boste na zabavi. 
Št.: II.

RAK Lagodni dnevi predvsem 
na poslovnem področju, zato se 
lahko od ločite za manj še poslovno 
tveganje, ki se vam bo ponudilo 
proti koncu tedna. Št.: 17.

LEV Malce boste morali 
skrajšati svoj jezik, sicer vas 
čakajo kar precejšnje težave in to 
v torek ali sredo. Pazite predvsem 
na sorodnike, ne poznate jih 
dovolj dobro. Št.: 20.

DEVICA Pismo, ki ste ga dobili 
prejšnji teden, vasjemanj iztirilo, 
kot ste pričakovali, čeprav novice 
niso bile najboljše. Nadaljujte 
življenje v istem tempu kot doslej. 
Št.: 8.

TE1INICA V začetku tedna sc 
zadržujte doma, sicer vam zdravje 
lahko v dmgi polovici tedna zataji. 
Takrat se vam obeta prija
teljevanje z ljudmi, ki jih 
pogrešate. Št.: 2.

ŠKORPIJON Obisk bo 
najavila oseba, ki vam je včasih 
ogromno pomenila, do nje tudi 
sedaj niste ravno ravnodušni. 
Pripravite se na razjasnjevanje 
nerazčiščenih zadev. Št.: 1.

STRELEC Neprijetna novica 
v začetku tedna, pripravite sc 
nanjo, da ne boste reagirali 
prenaglo. To bi prineslo več škode 
kot koristi. Odločajte se po 
občutku. Št.: 17.

KOZOROG Vaše počutje se 
izboljšuje, prihodnji teden boste 
imeli ogromno energije. Z veliko 
pozornosti in nežnosti se posve
tite partnerju, ki se počuti 
zapostavljenega. Št.: 21.

VODNAR Težave se počasi 
razblinjajo. Čas je, da sc posvetite 
sami sebi. Lltrujeni ste od nenehnih 
napetosti, predlagam delovni 
dopust, samo počivati in lenariti 
tako ali tako ne znate. Št.: 3.

RIBI Ne veste, kaj bi sami s 
sabo. Načrtov zmanjkuje, 
domišljije že dolgo ne uporabljate. 
Srečanje s prijateljico sredi tedna 
ne bo prijetno. Končali boste 
dolgotrajni spor. Št.: 12.

Saška



Sposojeno iz BBS
Modrc

V prodajalno s spodnjim perilom vstopi mlad mož in prodajalka ga 
pobara: "Dober dan. gospod. Vam lahko kako pomagam?" "Modrc bi 
rad kupil." odvrne le ta. "Ravnokar smo dobili pošiljko prekrasnih 
nedrčkov. Kakšne velikosti bi pa radi. naprimcr kot za... pomarančke?" 
ga prodajalka prijazno vpraša. "Ne," je kratek mož. "Kot za melone?" 
nadaljuje prodajalka. Mož pravi: "Oh. dajte no, ne." "Ja, kakšnega bi pa 
potem kupili?" ga spet vpraša. Mož malo pomisli, nato pa odvrne: "Kot 
za kokršpanjelova ušesa."

Dvojčka
Žena ugotovi, daje noseča, zato se odpravi na pregled h ginekologu. 

Po pregledu zdravnik pravi ženi, da pod srcem nosi dvojčka, od katerih 
bo eden fizik, drugi pa glasbenik. Žena se vrne čez 14 dni in pravi: "Z 
možem sva razmišljala in ugotovila, da bosta dva otroka naenkrat 
preveč. Obdržala bi samo enega. Fizika, kaj bi s pevcem." Zdravnik 
pravi, da ji lahko izsrka enega otroka. Po posegu prisloni stetoskop 
ženski na trebuh in zasliši: "Strangers in the night, you killed my brother. 
strangers in the night..."

Ženska razočarana odide, spet sc vrne čez nekaj dni in reče zdravniku: 
"Gospod doktor, z možem sva se odločila, da tudi tega otroka ne bova 
imela. Res ne vem. kaj bi s pevcem..."

Doktor pravi, da ji lahko tudi tega otroka izsrka. Po operaciji prisloni 
stetoskop na trebuh in zasliši: "Strangers in the night. you killed my 
mother. strangers in the night..."

Aids
Zdravnik pove pacientu, da ima AIDS. Ta ga prestrašeno vpraša: "Ja, 

kaj naj pa sedaj?" "Lahko vam predpišem blatne kopeli," mu zdravnik 
odvrne. Pacient z upanjem vpraša: "A to pomaga?" "To ravno ne. Ampak 
na zemljo se boste pa prav lepo navadili." mu ta odvrne.

Partizanska
Med vojno so partizani čakali v zasedi, Nemcev pa ni bilo od nikoder. 

Komandirje zaskrbljeno hodil gor in dol. nato pa rekel: "Le kje hodijo? 
Menda se jim ja ni kaj zgodilo?!"

Ena resnična
Zgodilo se je ob dnevu za boj proti aidsu. V Trgovini Simona v 

hrastniški občini sta se srečala partizana Edi in Viko. Edi je Vikota 
vprašal, kaj menbi o nalezljivi bolezni. Sedemdesetletni Viko pa je 
odgovoril kot iz topa:" Jaz nič, sem se svoj čas že boril za k... zdravje."

Svinja, da te kap.
Še ne ve, kaj jo čaka...

v im/n

T God 
1 v luči t

Temo na Trgu revolucije je presekalo nekaj snopov 
svetlobe iz fluorostentriih svetilk, ljudje na pločniku se 
umikajo drug drugemu, kot da se je življenje šele začelo.
Pred rudniško restavracijo Sta se ustavila sivi fiat iu črni 
volkstvagen. V kotu gostilniškega prostora trojica počasi 
srka šnops in...

Tiskarski škrat'.’ Ne, samo izlet s starim Trboveljčanom^ 
v mj/iulost, v .Trbovlje,: petdeset let nazaj. 

lam srno plesali!
Godba še naprej nabija in staro in mlado nori, da plamen 

v luči trepeta. Prišli so iz čelih Trbovelj. Purši in ptiršovke: j
Vsakokrat se pred njimi pojavi katera nova. zala. Prihajajo 
s hribov, na delo v sepcracijo, ali na zasipališča na Lirnbei ku. j 
streho najdejo pri knapovskih družinah kot podstanovalke. 
Močne in postavne ženske. Vsaj enkrat na teden se rade 
povesele. /

Glavni kolovoz je prazen. Sprehaja sc le kdo od gosrarae. 
Knapje posedajo po oštarijah, največ doma, na klopicah 

j hišami v Glažuti, na Polju, "ajncajo" in govor.e. Ob
I Večerih za vogalom tudi zapojo.
V^r Lepo je takrat, ko pridejo pred Martnakov hlev "šaukelni",
jf vrtiljaki ah cirkusi.

Komaj čakajo potujoči kine.
V nedeljo pojdejo Trboveljčani na sprehod preko Dobrne 

v Retje, ali za Savo proti tunelu, in na drugi strani do 
Mitovškega slapa. Spotoma se bodo ustavili v gostilnah pri 
Zupančiču v Retju, pri Italijanu Rossiju (sedanji Čeruga), 
gostilni "Pri Rezki" in še gostilne...kjer so knapje puščali 
težko prislužen boren denar, (naprej drugič) Z I
—"f-Jak (Jak Koprivc, op.) J

' Irena Ivančič Lebar J
iz starih Zasavcev j

onooooooooo^ ___
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Dokaz. Zagorski župan MatjažŠvagan - Čižekje zdaj šebolj kot kdajkoli 

prej prepričan, dasredišče zasavskega okraja ne more biti v Trbovljah. Po vseh 
ujmah je trboveljsko vlado zdaj doletelo še to. da jc državni zbor izglasoval 
parlamentarno preiskavo o domnevnih nepravilnostih pri njenem delu.

Biti ali na biti. V Litiji so vsi po vrsti zgroženi nad izumom iz 
Ljubljane: po upravnih poslih naj bi poslej namreč romali v Grosuplje. So pa 

res hecni Lilijani; mar mislijo, da bo npr. Janez Janša - Abramba hodil podaljševat 
osebno v Litijo.

Prerokovanje

Ko bo Miloš Urbanija, in to bo kmalu, svečano odprl svojo 
teniško dvorano, bo svečana govornica državna 

drobnogospodarska sekretarka Staša Baloh - Plahutnik.
Foto: Tomo Brezovar

Mediji. Zasavski svetnik Sandi Češko - Čvekič je spet vnesel nekaj 
življenja v Zasavje. Začelje izdajati Vivo, mesečnik za zdravo življenje. Gre 

za začetek ustvarjanja časnikarskega koncema, ki bo prepoznaven po črki V. Že 
zdaj se namreč ve, da bo naslov njegovega političnega časopisa Veto.

VikendaŠi. Zasavska novinarska peresa so zamudila zlato priložnost. 
Nasrečanju z vodstvom hrastniške občine jih je tamkajšnji premierStane Kirn 

- Formula povabil tudi v svoj vikend na Kopitniku. Prvi Zasavc Marko Planinc - 
Čvek bi takoj šel. Samo kako naj človek v spremstvu vseh tistih maliganov sploh 
gor najde?

Moderator. Razmere v Iskri - Semicon so se umirile do stopnje, ko si 
lahko prvi možje podjetja tudi malce oddahnejo. Direktor Miran Kramberger 

- Iskrica je svoje govorne sposobnosti kot moderator pokazal obiskovalcem 
orgelskega koncerta v zagorski cerkvi. Če bo tretji direktorski odstop uspešnejši 
od pivih dveh, se lahko začne preživljati z napovedovanjem.

Kdo Stoji. Direktor trboveljske Cementarne Janez Malovrh-Janek in 
direktortamkajšnje Termoelektrarne JanezPerger-Hanzi bi lahko tekmovala, 

čigava tovarna stoji več dni v letu. Tisti dan, ko bi stala oba. bi vsak dobil pet točk, 
ko bi prvi stal in drugi delal, bi dobil pivi deset točk. Če bi kak dan slučajno delala 
oba, bi bila kaznovana z drastičnim odvzemom točk.

e§Mt«a Redakcija čestita in 
pozdravlja

"H./- Prvakinji zagorskih Zelenih Marinki Draksler 
želimo ob njenem srečanju z Abrahamom, 

da bi tako kot doslej zelenela tudi v 
prihodnje!

Mraz. Zima ne prizanaša skoraj nikomur. Zadnjič je šlo gretje k hudiču 
tudi v upravni zgradbi trboveljskih gradbincev. Pravzaprav v eni izmed 

zgradb. Med dovolj prebrisanimi, da sedi v dmgi zgradbi, je seveda tudi 
poveljujoči Ivan Krošelj - Uspešnica.

Lepša prihodnost. Zasavskim delavcem se pišejo pravičnejši in 
boljši časi. Njihov pivi sindikalist Ciril Urek - Curek je te dni nabiral znanje 

in izkušnje pri starejših bratih v Nemčiji.

Priznanje. Priznanja Andreju Knificu - Toplarni kar dežujejo. Potem, 
ko je ženski del udeležencev ene zadnjih sej tiboveljske skupščine določil, da 

mož nosi najlepše puloverje, ga je zdaj doletela še Zlata vrtnica, ker gospodari v 
hiši z najbolj urejeno okolico.



IMPORT-EXPORT

V VSEH POSLOVALNICAH 
CENTER J OŠT

POSEBNA PONUDBA MESECA DECEMBRA
Olje Helios 129,20 SIT
Sladkor 1/1 87,90 SIT
Kava Merx 10Og 69,90 SIT
Ribe Mirela 125 g 68,90 SIT
Ribe Mardešič 125 g 68,90 SIT
Bonboni KI KI 10Og 45,70 SIT
Bonboni BON KO 1()0g 45,70 SIT
Bonboni SLATKA TAJNA 10Og 45,70 SIT
Čokolada DADO 10Og 79,80 SIT
Čokolada QOQA 10Og 79,80 SIT
Čokolada NESTLE CRVNCH 10Og 87,80 SIT
Napolitanke VALISA 450g 175,80 SIT
Briško belo vino 129,80 SIT
Coca cola1,5l 149,70 SIT
Baby sirup Malina 1/1 189,00 SIT
Rum Alko 1/1 353,90 SIT
Jolly prašek 3/1 449,00 SIT
Mehčalec uvoz 4/1 318,00 SIT

IN ŠE IN ŠE
CENE VELJAJO DO ODPRODAJE ZALOQ! MOŽNOST NAKUPA NA 2 ČEKA!

Vljudno vabljeni!
Vsem kupcem in poslovnim partnerjem želimo

SPAČAA BOŽJO in ZDRAVO ier LA5PS5AO y\'OVO LOTO
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Celje - skladišče
D-Per
6/1993

ZO Banka Zasadi
5000006276,43Trbovlje

Ljubljanska banka - Banka Zasavje d.d., Trbovlje

COBISS o

V banki v Trbovljah smo za Vas postavili

INFORMACIJSKI SISTEM

Na preprost način - samo z dotikom prsta na zaslonu - si 
boste lahko sami poiskali informacije o različnih oblikah 
varčevanja, kreditiranaj in tudi ostalih poslih, ki jih 
opravljamo v banki za občane -

plačilne kartice, bankomati, 
vrednostni papirji, sefi...

Banka Zasavje d.d. Trbovlje - banka, 
ki dela z ljudmi za ljudi
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NAROČILNICA
ZASAVC, Cesta zmage 33, Zagorje ob Savi 

tel./fax:0601/61 013
Naročam časopis ZASAVC

Ime:in priimek . . ....

ulica................ , . telefon...................

datum

NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
oti, trimesečno, polletna (ustrezno obkroži)

KUPON
s tem kuponom


